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• Μέχρι τελικής πτώσης ο εμφύ‑
λιος • Προ των πυλών και νέα 
διάσπαση • Κ.Ε. και συνέδριο κρί‑
νουν τα πάντα • Οι επόμενες κινή‑
σεις του Κασσελάκη 
 

Αύξηση στον ΕΝΦΙΑ  
για τα κλειστά ακίνητα 

• ΣΕΛ. 16

κτός ελέγχου είναι η κατάσταση 
στην αγορά ενοικίασης και πώλησης 
ακινήτων και ήδη αναζητούνται 
τρόποι, προκειμένου να "προσγει‑

ωθούν" οι τιμές και να αντιμετωπιστεί η 
στεγαστική κρίση. 
Όσοι βρίσκονται σε αναζήτηση στέγης γνω‑
ρίζουν από πρώτο χέρι το πρόβλημα, καθώς 
οι ιδιοκτήτες ακινήτων ζητούν απίστευτα 
ποσά για ένα μηνιαίο μίσθωμα, με αποτέ‑
λεσμα να είναι σε αδιέξοδο. 

ΘΕΑΤΡΟ,  
ΜΟΥΣΙΚΗ  
ΤΕΧΝΗ ΚΑΙ  

ΣΙΝΕΜΑ

Προτάσεις ψυχαγωγίας  
για όλα τα γούστα

 ΣΕΛ. 36-37
Η ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗ ΑΤΖΕΝΤΑ ΤΗΣ ΕΒΔΟΜΑΔΑΣ
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“ΑΝ ΕΚΦΡΑΖΕΣΑΙ,  
ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΣΗΜΑΣΙΑ  
ΣΕ ΠΟΙΕΣ ΗΛΙΚΙΕΣ  
ΑΠΕΥΘΥΝΕΣΑΙ”

ΑΘΑΝΑΣΙΑ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗ

 ΣΕΛ. 39
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Πόσο έτοιμες είναι οι σχολικές υποδομές  
να υποδεχθούν τους μαθητές

ΠΡΙΝ ΧΤΥΠHΣΕΙ ΤΟ ΚΟΥΔΟΥΝΙ… 
ΣΕ ΤΙ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΒΡΙΣΚΟΝΤΑΙ 
ΤΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΤΩΝ ΔHΜΩΝ 

ΤΙ ΔΗΛΩΝΟΥΝ ΟΙ ΔHΜΑΡΧΟΙ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΣΤΟΝ Χ-ΤΥΠΟ



 ΣΕΛ. 18-22

ΟΛΟ  
ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ  
ΓΙΑ ΦΘΗΝH  
ΣΤΕΓΗ

• ΣΕΛIΔΕΣ 14-15

ΠΩΣ  
ΘΑ ΠΕΣΟΥΝ 
ΟΙ ΤΙΜΕΣ 
ΕΝΟΙΚΙΩΝ 
ΜΕΣΑ ΣΤΟ ΦΘΙΝΟΠΩΡΟ Η ΥΛΟΠΟΙΗΣΗ ΤΩΝ ΕΞΑΓΓΕΛΙΩΝ

Ποιοι έχουν δικαίωμα   
στο πρόγραμμα "Σπίτι μου 2"

Το κέρδος για όσους μπουν 
στο "Ανακαινίζω - Eνοικιάζω"

E

ΑΝΤΕΠΙΘΕΣΗ ΑΠΟ  
ΤΗΝ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 

•  Το νέο κυβερνητικό αφήγημα 
• Λύσεις στο στεγαστικό πρό‑
βλημα • Ανάσες και όραμα 
για την κοινωνία  
• Εξαγγελίες με δημο‑
σιονομική ισορροπία 

“RESTART”  
ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ  
ΜΕΣΩ ΔΕΘ

 ΣΕΛ. 5

O ΣΥΡΙΖΑ ΕΝΑ ΒHΜΑ 
ΠΡΙΝ ΤΟ ΤΕΛΟΣ ΕΠΟΧHΣ

 ΣΕΛ. 4

ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΟΝΤΑΙ  
ΤΟΝΟΙ ΣΚΟΥΠΙΔΙΩΝ 

 ΣΕΛ.10

Η Περιφέρεια  
Αττικής καθαρίζει  
όλα τα υπόγεια  
τμήματα του Κηφισού 

Οι 12 προτάσεις του  
ΣΠΑΠ για την ανάπλαση 
του Πεντελικού

ΟΛΙΣΤΙΚH ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ  
ΜΕ ΑΡΙΘΜΗΜΕΝΕΣ ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ

ΟΛΙΚH ΑΠΑΞΙΩΣΗ



Σαν σήμερα, 31 Αυγούστου 1922: 
Η ελληνική και η αρμενική συνοικία της Σμύρνης καταστρέφονται από 
πυρκαγιά που σκόπιμα έβαλαν οι τουρκικές Αρχές της πόλης.  
Η 11η Μεραρχία, υπό τον Υποστράτηγο Νικόλαο Κλαδά, αφού κυκλώ‐
νεται στην περιοχή των Μουδανιών, παραδίδεται στους Τούρκους. 

Ήξερες οτι...
• Την κέτσαπ τη χρησιμοποιούσαν 
κάποτε ως φάρμακο. Το 1834 την 
πουλούσαν σε χάπια για τη θεραπεία 
της διάρροιας και του ίκτερου. 
• ΚΑΤΑΛΑΒΑΙΝΟΥΜΕ ΟΤΙ ΔΙΨΑΜΕ 
ΟΤΑΝ ΕΧΟΥΜΕ “ΧΑΣΕΙ” ΤΟ 1% ΤΟΥ ΝΕ-
ΡΟΥ ΠΟΥ ΠΕΡΙΕΧΕΙ ΤΟ ΣΩΜΑ ΜΑΣ. 
• Γροιλανδία σημαίνει Πράσινη 
Χώρα. 
• ΤΟ ΣΑΝΤΟΥΙΤΣ ΔΕΝ ΗΤΑΝ ΕΦΕΥΡΕΣΗ 

ΤΟΥ ΛΟΡΔΟΥ ΣΑΝΤΟΥΙΤΣ. ΕΠΙΝΟΗΘΗ-
ΚΕ, ΟΜΩΣ, ΓΙΑ ΧΑΡΗ ΤΟΥ, ΓΙΑ ΝΑ ΜΗ 
ΛΕΡΩΝΕΙ ΤΑ ΧΕΡΙΑ ΤΟΥ ΟΤΑΝ ΕΠΑΙΖΕ 
ΧΑΡΤΙΑ ΚΑΙ ΓΙΑ ΝΑ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΤΡΩΕΙ 
ΧΩΡΙΣ ΝΑ ΔΙΑΚΟΠΤΕΙ ΤΟ ΠΑΙΓΝΙΔΙ. 
• Μια γυναίκα από το Τέξας, η Britan‑
ny Lacayo, κατάφερε να κερδίσει το 
βραβείο Γκίνες για το μέγεθος της 
γλώσσας της, η οποία αγγίζει τα 7,89 
εκατοστά. 

• Ο ΠΛΑΝΗΤΗΣ ΑΡΗΣ ΕΙΝΑΙ ΚΟΚΚΙ-
ΝΟΣ ΓΙΑΤΙ Η ΕΠΙΦΑΝΕΙΑ ΤΟΥ ΠΕΡΙΕ-
ΧΕΙ ΠΟΛΥ ΟΞΕΙΔΙΟ ΤΟΥ ΣΙΔΗήΡΟΥ 
(ΣΚΟΥΡΙΑ). 
• Οι κουκουβάγιες είναι τα μόνα που‑
λιά που μπορούν να δουν το μπλε 
χρώμα. 
• Η ΠΡΩΤΗ ΚΑΤΑΔΙΚΑΣΤΙΚΗή ΑΠΟΦΑΣΗ 
ΠΟΥ ΒΑΣΙΖΟΤΑΝ ΣΤΑ ΔΑΚΤΥΛΙΚΑ ΑΠΟ-
ΤΥΠΩΜΑΤΑ ΕΚΔΟΘΗΚΕ ΤΟ 1902. 
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ΖΗΤΕΙΤΑΙ  
ΠΑΡΑΓΩΓOΣ  ΔΙΑΦΗΜΙΣΗΣ   
για τη στελέχωση  του εμπορι-
κού τμήματος του Ομίλου  me-
dia Αντώνη Κατωπόδη, με 
γνώσεις και εμπειρία.  
Αποστείλατε βιογραφικό στο 
e-mail: xtypos.cv@gmail.com

ÉÄÉÏÊÔÇÓÉÁ:   
ÁÍÔÙÍÉÏÓ ÊÙÍ. ÊÁÔÙÐÏÄÇÓ  

ÅÊÄÏÓÅÉÓ - ÄÉÁÖÇÌÉÓÅÉÓ  
ÅÔÏÓ ÉÄÑÕÓÅÙÓ 1996- ÊÙÄÉÊÏÓ: 4820  

ÁÑÉÈÌÏÓ ÓÇÌÁÔÏÓ: 160008 
 

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 
Χρήστος Κιούπης 

ΣΥΝΤΑΚΤEΣ: Χρήστος Κιούπης,  
Ιφιγένεια Αθανασοπούλου 

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ: Μαρία Πετρή

• Πηγή “Φωτογραφία της Εβδομάδας”: www.san-
simera.gr 
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ôïõò, äåí óç ìáß íåé ü ôé óõì âá äß æïõí ðÜ íôá ìå ôé ò 
á ðü øåéò ôïõ åê äü ôç êáé ôçò å öç ìå ñß äáò. 
• Η Εφημερίδα διατηρεί το δικαίωμα να εκδίδει 
ειδικά  ένθετα στο μέσον της εκάστοτε έκδοσης 
με διαφορετική αρίθμιση ή συνέχεια αυτής, 
όπως και εξτρά σελίδες με απόλυτη συνέχεια 
αλλά για λόγους τεχνικούς αυτές να είναι σε δια-
φορετικό σώμα τηρώντας σαφώς τη συνέχεια της 
αρίθμισης των σελίδων, ώστε να είναι ένα ολο-
κληρωμένο σώμα έκδοσης. Επίσης, τα ένθετα ει-
δικά και μη, μπορούν να εκδίδονται και την ίδια 
ημέρα κυκλοφορίας της εκάστοτε έκδοσης και 
αποτελούν αναπόσπαστο στοιχείο της έκδο-
σης. Η εφημερίδα σαφώς μπορεί και να προχω-
ρήσει σε επιπλέον εκτύπωση του ίδιου φύλλου 
σε περίπτωση που εξαντληθεί.
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Μ.Ε.Τ. 230227  
Αθήνα, 23/08/2024 • Α.Π.: Ε/3755

η Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου, στον 
θερινό κινηματογράφο Αμα‐
ρυλλίς στην Αγία Παρασκευή, 
ώρα 20:00, θα λάβει χώρα η πα‐

ράσταση ” Ο Ψαροτρομάρας” από το 
Κουκλοθέατρο Κρήτης. 
“Ο Ψαροτρομάρας“ πρόκειται για έργο 
γραμμένο από τη Φρόσω Χατόγλου τη 
δεκαετία του ’80. Αποτελεί ένα παιδικό 
έργο διαχρονικό, βγαλμένο από τη ζωή, 
το οποίο με έντεχνο και χιουμοριστικό 
τρόπο περνάει τα μηνύματα της δημο‐
κρατίας, της αλληλεγγύης και της συ‐
νεργασίας. 
 
Λίγα λόγια για το έργο 
Συναγερμός στην Ψαροχώρα! Έρχεται ο 
Ψαροτρομάρας να ταράξει τα νερά της 
ήσυχης ζωής του βυθού! Όλα πρόκειται 
να αλλάξουν. Ένα τεράστιο παλάτι θα 
χτιστεί στα συντρίμμια των σπιτιών 
των ψαριών. Η γόπα, το λυθρίνι, το 
μπαρμπούνι και όλοι οι κάτοικοι του βυ‐
θού κάτι πρέπει να κάνουν! Θα μπορέ‐

σουν τα ψάρια μαζί με την φίλη τους τη 
Γοργόνα να τον…ψαρέψουν; Προσοχή, 
όμως, γιατί και τα… κοράλλια έχουν 
αυτιά!... 
Τα ίδια τα παιδιά κατά την διάρκεια της 
παράστασης “νιώθουν” την αδικία και 
ουσιαστικά βοηθούν να επαναστατή‐
σουν τα ψαράκια ενάντια στον Ψαρο‐
τρομάρα και τα σχέδια του να φτιάξει 
ένα μεγάλο παλάτι γκρεμίζοντας τα 
σπίτια τους στον βυθό της Ψαροχώρας. 
Διάρκεια: 60′ 
Κατάλληλο έως και έκτη Δημοτικού. 
Γενική είσοδος: 8 ευρώ 

πό τη Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου 2024 επα‐
ναλειτουργεί η δημοτική συγκοινωνία 
στα Βριλήσσια. 

Το πρωινό δρομολόγιο έχει αφετηρία στην 
πρώην Ναυτική Βάση στις 7:15 και εξυπηρετεί 
τη μεταφορά των μαθητών στα σχολεία της πό‐
λης, με τέρμα της διαδρομής το σταθμό μετρό 
Δουκίσσης Πλακεντίας κι επιστροφή. 
Το αντίστοιχο μεσημεριανό δρομολόγιο θα ξε‐
κινήσει από την έναρξη του σχολικού έτους, στις 
11 Σεπτεμβρίου 2024 

δήμαρχος Αμαρουσίου, κ. Θεόδωρος Αμπατζόγλου, ο αν‐
τιδήμαρχος Αθλητισμού και Πολιτισμού, κ. Νικόλαος 
Πέππας και το Μουσείο Θεάτρου Σκιών «Ευγένιος 

Σπαθάρης» του Δήμου Αμαρουσίου προσκαλούν τους πολίτες 
στα «Σπαθάρεια 2024», που διοργανώνονται από τις 2 Σε‐
πτεμβρίου μέχρι και τις 7 Σεπτεμβρίου, ώρα 20:00. 

Το 25ο Φεστιβάλ Θεά‐
τρου Σκιών έχει τίτλο: 
«Ευγένιος Σπαθάρης, 100 
χρόνια από τη γέννηση 
του Δάσκαλου», ενώ οι 
παραστάσεις είναι παρ‐
μένες από το ακριβές ρε‐
περτόριό του κατά την 
ετήσια συμμετοχή του 
στα Σπαθάρεια και θα 
συνοδεύονται από ζων‐
τανή παραδοσιακή μου‐
σική όπως εκείνος έπαιζε. 
Έτσι, το φεστιβάλ θα εί‐
ναι ξεχωριστό και έτσι 
όχι μόνο θα μνημονεύσει 
αυτό το γεγονός, αλλά 
θα τιμήσει τον πολύχρο‐

νο αγώνα του Δασκάλου να διαδώσει την τέχνη του θεάτρου 
σκιών, με αποτέλεσμα σήμερα να διατηρείται η λαϊκή παράδο‐
ση με πολλούς άξιους συνεχιστές του. 
Τα Σπαθάρεια θα πραγματοποιηθούν, όπως κάθε χρόνο, στον 
αύλειο χώρο του Μουσείου (οδός Βορείου Ηπείρου 27 & Με‐
σογείων – Κοκκινιά Αμαρουσίου). 

Διαβάστε το αναλυτικό πρόγραμμα  
του Φεστιβάλ στο xtypos.gr 

Επαναλειτουργία της  
δημοτικής συγκοινωνίας  
στα Βριλήσσια

“Ο Ψαροτρομάρας”  
έρχεται για μία παράσταση 
στην Αγ. Παρασκευή 

“ΣΠΑΘΑΡΕΙΑ 2024”  
ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ

ΑΠΟ 2 ΕΩΣ 9 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ  
ΤΟ ΕΤΗΣΙΟ ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΘΕΑΤΡΟΥ ΣΚΙΩΝ

ΕΝΑ ΕΡΓΟ ΠΟΥ ΜΙΛΑΕΙ ΓΙΑ ΤΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ,  
ΤΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ

O
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Τ

Η φωτογραφία της εβδομάδας



Για την εφιαλτική επίθεση με μαχαί‐
ρι που δέχθηκε λίγο μετά τα μεσάνυ‐
χτα της 28ης Ιουνίου και παρολίγον 
να αποβεί μοιραία για τη ζωή του 
κάνει αναφορά σε γνωστή εφημερί‐
δα το θύμα, ένας 54χρονος κάτοικος 
Αμαρουσίου, με σκοπό να επισημά‐
νει την επικινδυνότητα μιας συγκε‐
κριμένης περιοχής όπου δρουν εγ‐
κληματικά στοιχεία, τη στιγμή που οι 
νεαροί δράστες παραμένουν ασύλ‐
ληπτοι. 
 

ο περιστατικό που θα διηγηθεί πα‐
ρακάτω ο Σπύρος Κούρκουλος συ‐
νέβη έξω από τον Ιερό Ναό Νερα‐
τζιώτισσας στο Μαρούσι. Καθώς 

επέστρεφε στην οικία του λίγο μετά τα μεσά‐
νυχτα, ήρθε αντιμέτωπος με μέλη συμμορίας. 
Ο κ. Κούρκουλος επέστρεφε από τη δουλειά 
του με το τρένο και κατευθυνόταν προς το σπί‐
τι του, όταν παρατήρησε ένα παλιό μαύρο Cit‐
roën να τον πλησιάζει με αργή ταχύτητα. 
Μέσα στο αυτοκίνητο βρίσκονταν δύο άτο‐
μα, τα οποία, σύμφωνα με τον ίδιο, φορούσαν 
κουκούλες και καπέλα τζόκεϊ σκούρου χρώ‐
ματος. «Συνέχισα να προχωράω, αλλά από έν‐
στικτο κατάλαβα ότι κάτι δεν πήγαινε καλά», 
αναφέρει. 
Όπως διηγείται ο ίδιος, οι δύο άνδρες βγήκαν 
από το αυτοκίνητο και τον ακολούθησαν από 
απόσταση 150 μέτρων, περιμένοντας τη στιγ‐
μή που θα βρεθούν σε πλεονεκτική θέση. 
Όταν έστριψε στον παράδρομο προς τη γέ‐
φυρα, οι άνδρες επιτάχυναν ξαφνικά και τον 
πλησίασαν επικίνδυνα. «Ο ένας ήταν γύρω στο 
1.65‐1.70, ηλικίας 19 έως 25 ετών, και ο άλλος 
στην ίδια ηλικία, λίγο πιο ψηλός, 1.75‐1.80», πε‐
ριγράφει ο κ. Κούρκουλος. 
Ο πρώτος δράστης, ο οποίος ήρθε από την αρι‐

στερή του πλευρά, τράβηξε μαχαίρι με λάμα μή‐
κους περίπου 10 εκατοστών και τον απείλη‐
σε, ζητώντας του να παραδώσει την τσάντα 
του. Χωρίς να του αφήσουν χρόνο να αντι‐
δράσει, ο δεύτερος δράστης τον προέτρεψε να 
τελειώνει γρήγορα. Ο 54χρονος συμφώνησε να 
τους δώσει την τσάντα, όμως, πριν προλάβει 
να την ανοίξει, δέχθηκε την πρώτη μαχαιριά 
κάτω από τον πνεύμονα. «Έπαθα σοκ», θυ‐
μάται. «Ρώτησα γιατί το έκανε αυτό, αφού τους 
είπα ότι θα τους δώσω την τσάντα, αλλά 
τότε δέχθηκα και δεύτερη μαχαιριά στο ίδιο ση‐
μείο». 
 
“Εκτός ελέγχου η κατάσταση” 
Κατανοώντας ότι η κατάσταση ήταν εκτός 
ελέγχου και με το αίμα να ρέει ακατάπαυστα, 
το θύμα προσπάθησε να προστατευθεί και να 
δώσει το περιεχόμενο της τσάντας. Ωστόσο, σε 
μια απελπισμένη προσπάθεια αυτοάμυνας, κα‐
τάφερε να χτυπήσει τον έναν από τους δρά‐
στες με τον αγκώνα του στον λαιμό, ρίχνοντάς 
τον στο έδαφος, ενώ τον δεύτερο τον απέφυ‐
γε τραβώντας την τσάντα του και τρέχοντας 
προς την οδό Αγίου Κωνσταντίνου. Στην προ‐
σπάθειά του να ξεφύγει, βρέθηκε σε αδιέξοδο 
και αναγκάστηκε να πηδήξει τον φράχτη μιας 
διπλοκατοικίας, όπου κρύφτηκε στον κήπο και 
κάλεσε την αστυνομία. 
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“Πολύ επικίνδυνη η συγκεκριμένη περιοχή”
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ην Κυριακή 1η Σεπτεμβρίου 2024 θα 
λάβει χώρα η θεατρική παράσταση 
«Η Τουρκομερίτισσα», στις 21:00, 

στο Ανοιχτό Θέατρο Άλσους Βεΐκου, στο 
πλαίσιο του Φεστιβάλ Γαλατσίου 2024 
«Όμορφες Νύχτες στην πόλη». 
Η είσοδος είναι δωρεάν  
για όλες τις εκδηλώσεις 

“Η Τουρκομερίτισσα” 
στο Γαλάτσι 

ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ  
ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ 2024

Τ

υνελήφθη, στο πλαίσιο του αυτό‐
φωρου από αστυνομικούς της Άμε‐
σης Δράσης (Ομάδα ΔΙ.ΑΣ.) 42χρονος 

ημεδαπός, κατηγορούμενος για κλοπή κατά 
συναυτουργία και κατ’ εξακολούθηση. Ανα‐
ζητείται συνεργός του. 
Ειδικότερα, αστυνομικοί στο πλαίσιο ανα‐
ζητήσεων ατόμου που είχε αφαιρέσει νωρί‐
τερα ποδήλατο από πυλωτή οικίας, παρα‐
βιάζοντας την κλειδαριά ασφαλείας, εντόπι‐
σαν τον 42χρονο, σε κοντινό του συμβάντος 
σημείο, να επιβαίνει στο ποδήλατο και τον 
ακινητοποίησαν. 
Μετά από έρευνα στην κατοχή του, εντός σα‐
κιδίου, βρέθηκε πλήθος διαρρηκτικών ερ‐
γαλείων. 
 Ενδεικτικά, βρέθηκαν: 

• μεταλλικός κόφτης, • 3 κατσαβίδια, • με‐
ταλλικός κάβουρας, • καλέμι, • ψαλίδι και 
• 2 γαλλικά κλειδιά. 

Το αφαιρεθέν ποδήλατο αποδόθηκε στον 
ιδιοκτήτη του. 

Κατά την προανακριτική έρευνα του Τμή‐
ματος Ασφαλείας Αμαρουσίου, εξιχνιάστηκαν 
επιπλέον τέσσερις κλοπές ποδηλάτων από 
δύο οικίες στο Μαρούσι, ενώ ο 42χρονος έχει 
απασχολήσει κατά το παρελθόν για παρόμοια 
αδικήματα. 
Ο συλληφθείς οδηγήθηκε στον κ. Εισαγγελέα 
Πλημμελειοδικών Αθηνών. 

Για συστηματικές κλοπές ποδηλάτων 
στο Μαρούσι συνελήφθη 42χρονος

ΣΤΗΝ ΚΑΤΟΧΗ ΤΟΥ ΒΡΕΘΗΚΑΝ ΔΙΑΡΡΗΚΤΙΚΑ ΕΡΓΑΛΕΙΑ

Σ

Ασύλληπτοι  
παραμένουν οι δράστες 
Ο 54χρονος μεταφέρθηκε άμεσα στο νο‐
σοκομείο ΚΑΤ, όπου οι γιατροί διαπίστω‐
σαν ότι το βαθύτερο τραύμα του ήταν 3,5 
εκατοστά. Τον ενημέρωσαν ότι στάθηκε 
ιδιαίτερα τυχερός, καθώς το μαχαίρι βρήκε 
κόκαλο και δεν επηρέασε τον πνεύμονα. 
Παρά την άμεση κινητοποίηση της αστυνο‐
μίας, οι δράστες κατάφεραν να διαφύγουν 
και παραμένουν ασύλληπτοι και η συμμορία, 
που όπως φαίνεται στοχεύει περαστικούς 
και κατοίκους της περιοχής Νερατζιώτισσας 
κατά τις νυχτερινές ώρες, συνεχίζει να 
αποτελεί σοβαρή απειλή για την ασφά‐
λεια των πολιτών. 



α γεγονότα των τελευταίων ημερών καθι‐
στούν σαφές ότι έχει αρχίσει για τα καλά η 
αντίστροφη μέτρηση και εάν δεν αλλάξει 
κάτι άμεσα, το πλέον πιθανό είναι ότι θα 
κλείσει ο ιστορικός του κύκλος. 

Η τελευταία δημοσκόπηση της Interview έδειξε ότι ο 
ΣΥΡΙΖΑ πνέει τα λοίσθια, καθώς συγκεντρώνει μόλις 
8,3% και βρίσκεται πίσω από το ΠΑΣΟΚ (11,7%), το 
ΚΚΕ (8,7%) και την Ελληνική Λύση (8,8%). 
Η δημοσκοπική κατρακύλα, όσο και εάν δεν είναι εύ‐
κολο να εξαχθούν ασφαλή πολιτικά συμπεράσματα 
μέσα στον Αύγουστο, αποτυπώνει σε μεγάλο βαθμό την 

κρίση εσωστρέφειας που μαστίζει τον 
ΣΥΡΙΖΑ. 
Το ερώτημα που θέτουν πλέον οι πε‐
ρισσότεροι είναι κατά πόσο αυτή η ισορ‐
ροπία σε τεντωμένο σχοινί μπορεί να γί‐
νει ανεκτή και εάν οι εξελίξεις θα είναι τέ‐
τοιες που θα οδηγήσουν στη διάλυση του 
κόμματος. 
Ο Στέφανος Κασσελάκης παρά το γεγο‐
νός ότι βρίσκεται με την πλάτη στον τοί‐

χο, δε δείχνει διάθεση να παραδώσει τα όπλα, κάτι που 
οδηγεί άπαντες στο συμπέρασμα ότι ο εμφύλιος θα εί‐
ναι μέχρι τελικής πτώσης. 
Ας δούμε κάποια από τα γεγονότα των τελευταί‑
ων ημερών για να γίνει αντιληπτό το μέγεθος του 
προβλήματος. 
Α. Ο Κασσελάκης “αποκαθηλώνει” από την προεδρία 
της Κ.Ο. τον Σωκράτη Φαμελο κι αυτός του ανα‐
κοινώνει ότι δεν παραιτείται. 
Β. Ο Πολάκης που ήταν από τα πρόσωπα που στή‐
ριξαν Κασσελάκη για την εκλογή του στην ηγεσία 
του ΣΥΡΙΖΑ καταθέτει πρόταση μομφής εναντίον 
και αυτός του απαντά ότι θα συναντηθεί μαζί του. 
Γ. Ο Κασσελάκης κατηγορεί τους “87” ότι έχουν ορ‐
γανωμένο σχέδιο εξευτελισμού του ΣΥΡΙΖΑ και αυ‐
τοί του λένε ευθέως ότι “εσύ εξευτελίζεις τον ΣΥ‐
ΡΙΖΑ”. 
Δ. Ο Πολάκης επιτίθεται στη Λινού, η οποία του 
απαντά με μήνυση και ο πρόεδρος Κασσελάκης 
απλώς παρακολουθεί αδυνατώντας να δώσει λύση. 
Ε. Η Τσαπανίδου γίνεται βουλευτής κόντρα στις φω‐
νές που έλεγαν ότι όλοι όσοι είναι επιλαχόντες στο 
Επικρατείας πρέπει να παραιτηθούν για να πάρει 
θέση στη Βουλή ο Κασσελάκης. 
Στ. Ο στιχουργός Μωραΐτης επιτίθεται στην Γερο‐
βασίλη κατηγορώντας την ότι τις ημέρες της με‐
γάλης πυρκαγιάς εκείνη χόρευε και εκείνη του 

απαντά με μήνυση. 
Τα ενδεικτικά αυτά γεγονότα με αποκορύφωμα τη συμ‐
μετοχή Κασσελάκη μέσω zoom στη συνεδρίαση της Κ.Ο. 
λόγω του ότι προηγείται το γλέντι που θα κάνει στην 
Κρήτη για τον γάμο του, δείχνουν ότι ο ΣΥΡΙΖΑ φτά‐
νει στο τέλος. 
 
Το γυαλί ράγισε 
Όσοι γνωρίζουν πρόσωπα και καταστάσεις, λένε με νόη‐
μα ότι το γυαλί ράγισε για τα καλά, τονίζοντας ότι “ο 
πρόεδρος δεν είναι πλέον σε θέση να συνθέσει διαφο‐
ρετικές και αντικρουόμενες απόψεις”. 
Εξηγούν μάλιστα ότι τα βαριά λόγια που έχουν ακου‐
στεί το τελευταίο διάστημα, οδηγούν με μαθηματική 
ακρίβεια στη διάσπαση, που όπως υποστηρίζουν θα εί‐
ναι πολύ χειρότερη από αυτή που έγινε με τα στελέχη 
που ίδρυσαν τη Νέα Αριστερά. 
 
Κρίσιμα crash test 
Ο ΣΥΡΙΖΑ βρίσκεται πλέον επί ξηρού ακμής και έχει 
μπροστά του δύο κρίσιμα crash test, που θα καθορίσουν 
σε μεγάλο βαθμό, όχι μόνον τη φυσιογνωμία του, 
αλλά πλέον και την ίδια του την ύπαρξη. 
Το πρώτο είναι στις αρχές του μήνα και δεν είναι άλλο 
από τη συνεδρίαση της Κεντρικής Επιτροπής, όπου στο 
επίκεντρο θα βρεθεί η πρόταση μομφής που έχει κα‐
τατεθεί κατά του κ. Κασσελάκη. 
Όσοι γνωρίζουν τις λεπτές ισορροπίες λένε ότι η “κα‐
θαίρεση” Φάμελλου έχει σχέση με τη δυναμική του Νί‐
κου Παππά, ο οποίος είναι σε θέση να αλλάξει άρδην 
τους συσχετισμούς υπέρ του κ. Κασσελάκη. 
Για να γίνει δεκτή η πρόταση μομφής πρέπει να υπερ‐
ψηφιστεί από το 50%+1, κάτι που υποχρεώνει τον κ. 
Κασσελάκη να δώσει γη και ύδωρ, δηλαδή την προεδρία 
της Κ.Ο. στον Νίκο Παππά για να επιβιώσει στον εσω‐
κομματικό πόλεμο. 
Η άποψη αυτή ενισχύεται και από το ότι ο κ. Φάμελ‐
λος ακουγόταν ως διεκδικητής της ηγεσίας του ΣΥΡΙ‐
ΖΑ εάν οι εξελίξεις ήταν τέτοιες υποχρέωναν τον κ. Κασ‐
σελάκη να εγκαταλείψει την Κουμουνδούρου. 
Το δεύτερο κρίσιμο chrash test έχει σχέση με το τακτικό 
συνέδριο του ΣΥΡΙΖΑ, το οποίο είναι προγραμματισμένο 
να γίνει στις 6 και 7 Οκτωβρίου, αλλά ουδείς πλέον γνω‐
ρίζει τον χαρακτήρα που θα έχει. 
Κι αυτό γιατί, ο κ. Κασσελάκης στην ομιλία του μέσω 
zoom στην Κ.Ο. δήλωσε αποφασισμένος να τα αλλάξει 
όλα, κάτι που σημαίνει ότι όσοι τον αμφισβητούν δεν 
θα έχουν ρόλο στο κόμμα. 
 

Με βάση αυτά τα δεδομένα το ερώτημα που τίθε‐
ται είναι ποιος θα είναι ο ΣΥΡΙΖΑ από το φθινόπω‐
ρο και μετά, όπου θα φανεί ποιοι θα μείνουν στο 
κόμμα και κυρίως ποιοι θα το εγκαταλείψουν. 
Εάν ο κ. Κασσελάκης καταφέρει να επιβιώσει από 
την Κ.Ε. το μεγάλο ξεκαθάρισμα λογαριασμών θα 
γίνει στο συνέδριο, όπου θα κριθεί 
εάν θα παραμείνει ο απόλυτος κυ‐
ρίαρχος ή εάν θα αναγκαστεί να 
εγκαταλείψει τον ΣΥΡΙΖΑ. 
Ουδείς ασφαλώς μπορεί να πει 
από τώρα, εάν ο Κασσελάκης “ψα‐
χτεί” για δικό του κόμμα, εάν βρεθεί 
εκτός ηγεσίας, αλλά όποια και εάν εί‐
ναι η εξέλιξη, το βέβαιο είναι ότι η κα‐
θοδική πορεία του ΣΥΡΙΖΑ θα συ‐
νεχιστεί. 

O ΣΥΡΙΖΑ ΕΝΑ 
ΒΗΜΑ ΠΡΙΝ 
ΤΟ ΤΕΛΟΣ ΕΠΟΧΗΣ 
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Ολική απαξίωση

Στην κόψη του ξυραφιού ακροβατεί 
ο ΣΥΡΙΖΑ και δεν είναι λίγοι αυτοί 
που προεξοφλούν, το τέλος εποχής 
του πάλαι ποτέ κραταιού κόμματος 
του Αλέξη Τσίπρα που κυβέρνησε τη 
χώρα για πέντε χρόνια.

ΚΑΙ ΜΕΤΑ ΤΙ;

Κ.Ε. ΚΑΙ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΡΙΝΟΥΝ ΤΑ ΠΑΝΤΑ

ΟΙ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΚΙΝΗΣΕΙΣ 
ΤΟΥ ΚΑΣΣΕΛΑΚΗ

T



το Μέγαρο Μαξίμου περιμένουν με αγωνία 
τις δημοσκοπήσεις που θα δουν το φως της 
δημοσιότητας στις αρχές του φθινοπώ‐
ρου, για να δουν τις βελτιωτικές κινήσεις που 
πρέπει να γίνουν προκειμένου να ξαναπιά‐
σουν το νήμα από την αρχή. 

Σε καμία περίπτωση πάντως ο πρωθυπουργός δεν πρό‐
κειται να μείνει με τα χέρια σταυρωμένα και αυτό που δια‐
μηνύει είναι ότι απαιτείται σκληρή δουλειά, για να δοθούν 
λύσεις στα καθημερινά προβλήματα των πολιτών. 
Κυβερνητικά στελέχη και βουλευτές μιλούν για ολική επα‐
νεκκίνηση μετά και το γκρίζο αποτέλεσμα των ευρωε‐
κλογών αναγνωρίζουν όμως ότι τα πύρινα μέτωπα της 
11ης και 12ης Αυγούστου έχουν κάνει ήδη αισθητό το απο‐
τύπωμά τους. 
Ζητούμενο όπως γίνεται αντιληπτό είναι ένα νέο αφήγημα 
από τον πρωθυπουργό στη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονί‐
κης κατά την ομιλία του στους παραγωγικούς φορείς στο 
συνεδριακό κέντρο Ιωάννης Βελλίδης. 
Ο κ. Μητσοτάκης ξέρει ότι αντίπαλός του δεν είναι ο ΣΥ‐
ΡΙΖΑ που βρίσκεται στη δίνη μεγάλων εσωκομματικών 
του προβλημάτων, αλλά από την άλλη δεν είναι διατε‐
θειμένος να τον “καταπιούν” τα προβλήματα. 
Μέσω του “καλαθιού” της ΔΕΘ – των εξαγγελιών δηλα‐
δή που θα κάνει‐, θέλει να βάλει φρένο στο αρνητικό για 
την κυβέρνηση κλίμα που υπάρχει στην κοινωνία και ταυ‐
τόχρονα να δώσει όραμα και προοπτική για καλύτερες 
ημέρες στην κοινωνία. 
 
Άμεσες πρωτοβουλίες 
Το στοίχημα σε καμία περίπτωση δεν είναι 
εύκολο, αλλά τα κυβερνητικά στελέχη εκ‐
φράζουν την αισιοδοξία τους, ότι τα προ‐
βλήματα θα αρχίσουν να επιλύονται και η 
Ν.Δ. θα ανακτήσει τη δυναμική της. 
Τα ίδια στελέχη μάλιστα τονίζουν ότι οι πο‐
λίτες έχουν απαιτήσεις και βάζουν ψηλά τον 
πήχη για την κυβέρνηση, από τη στιγμή που 
και οι ίδιοι έχουν αντιληφθεί ότι δεν υπάρχει εναλλακτι‐
κή πρόταση διακυβέρνησης. 
“Από εμάς εξαρτάται εάν θα ανακτήσουμε τη δυναμική 
που χάσαμε στην κάλπη των ευρωεκλογών”, έλεγε με νόη‐
μα στον “Χ‑τύπο” “γαλάζιος” βουλευτές και σημείωνε ότι 
η κοινωνία δεν εμπιστεύεται ούτε τον ΣΥΡΙΖΑ ούτε το ΠΑ‐
ΣΟΚ. Αναγνώριζε πάντως ότι έχει μειωθεί ο πήχης της ανο‐
χής απέναντι σε παραφωνίες και σημείωνε ότι πρέπει άμε‐
σα να αναληφθούν πρωτοβουλίες οι οποίες θα βάλουν 
φρένο στην καθοδική πορεία που έχει ως αφετηρία της 
το 28,3% της ευρωκάλπης. 
 
Αντιστροφή κλίματος 
Ο Κυριάκος Μητσοτάκης έχει ως προτεραιότητα του 
να αναστρέψει το βαρύ κλίμα, χτίζοντας μια νέα σχέση εμ‐
πιστοσύνης με την κοινωνία, η οποία τον επιβράβευσε 
εκλέγοντας τον δύο φορές πρωθυπουργό. 
Η μετάβαση του στη ΔΕΘ και κυρίως η ομιλία που θα εκ‐
φωνήσει θα δώσει το στίγμα των πρωτοβουλιών που θα 
αναλάβει, για να έρθουν καλύτερες ημέρες, σ’ αυτό που 
αποκαλείται καθημερινότητα του πολίτη. 
Στόχος του είναι το νέο αφήγημα να έχει κάποια πολύ συγ‐
κεκριμένα χαρακτηριστικά που εδραιώνουν την πεποί‐
θηση ότι και ο ίδιος και η κυβέρνησή του έχουν την πο‐
λιτική βούληση να κάνουν το μεγάλο άλμα προς τα εμπρός. 

Δημοσιονομική ισορροπία 
Ο πρωθυπουργός αναμένεται να είναι 
πολύ μετρημένος στις εξαγγελίες που θα 
κάνει καθώς όπως τονίζουν κυβερνητικά 
στελέχη δεν πρέπει να σταλεί στις Βρυ‐
ξέλλες το μήνυμα, ότι δεν υπάρχει δημο‐
σιονομική ισορροπία. 
Στο πλαίσιο αυτό, οι εξαγγελίες δεν θα 
έχουν τη μορφή παροχολογίας αλλά θα εί‐
ναι μεταρρυθμιστικού χαρακτήρα, γεγονός 
που βάζει φρένο στα σενάρια ενός μεγάλου 

“καλαθιού” που έχει αρκετές εκπλήξεις. 
 
Πρωτοβουλίες θωράκισης 
Ζητούμενο σε κάθε περίπτωση για τον πρωθυπουργό εί‐
ναι να στείλει μήνυμα ότι τα νοικοκυριά και κυρίως οι ευά‐
λωτοι θα θωρακιστούν στον έτσι κι αλλιώς δύσκολο φθι‐
νόπωρο και χειμώνα που είναι προ των πυλών. 
Προτεραιότητα δείχνουν να είναι οι πρωτοβουλίες θω‐
ράκισης από την ακρίβεια που ήταν και παραμένει το υπ’ 
αριθμόν ένα πρόβλημα για την ελληνική κοινωνία, που 
ακουμπάει και τα μεσαία εισοδήματα. 
 
Νέος οδικός χάρτης 
Με αυτό ως δεδομένο, ο πρωθυπουργός θα περιγράψει 
τον νέο οδικό χάρτη μέχρι το καλοκαίρι του 2025, όπου 
εκτός από την ακρίβεια, προτεραιότητες αποτελούν η 
ανάταξη του ΕΣΥ, το στεγαστικό, το εργασιακό και η παι‐
δεία. 
Ειδικά για το στεγαστικό, η κυβέρνηση θα “επιστρα‐
τεύσει” σειρά παρεμβάσεων όπως για παράδειγμα το πρό‐
γραμμα “Σπίτι μου” ύψους 2 δις. Ευρώ, για το οποίο οι συ‐
ζητήσεις με την Κομισιόν βρίσκονται στην τελική ευθεία. 
Στις βασικές αλλαγές που σχεδιάζονται είναι: 
• η διεύρυνση των δικαιούχων ως προς την ηλικία που 

θα φτάνει στα 50 έτη, από 39 που ήταν στο προηγούμενο 
• η διεύρυνση των εισοδηματικών κριτηρίων με ειδική 
πρόνοια για μηδενικό επιτόκιο για τρίτεκνους και πο‐
λύτεκνους 
• η παλαιότητα των ακινήτων να είναι μικρότερη από τα 
15 έτη. 
 
Μέτρα μόνιμου χαρακτήρα 
Ο πρωθυπουργός αναμένεται να ανακοινώσει μέτρα μό‐
νιμου χαρακτήρα ύψους 880 εκατ. ευρώ τα οποία θα πε‐
ριληφθούν στον προϋπολογισμό του 2025, όπως είναι 
η μείωση των ασφαλιστικών εισφορών κατά 0,5%, 
εκτός και εάν υπάρξει έκπληξη. 

Στην ίδια κατηγορία είναι επίσης: 
• η κατάργηση του τέλους επιτηδεύματος για τους 
επαγγελματίες, 
• η μόνιμη επιστροφή του Ειδικού Φόρου Κατανά‐
λωσης στους αγρότες, 
• η αύξηση του φοιτητικού στεγαστικού επιδόματος, 
• η αύξηση των συντάξεων, 
• η αναστολή του ΦΠΑ στις οικοδομές, κόστους 20 
εκατ. ευρώ.  

Επίδομα προσωπικής διαφοράς 
Στο τραπέζι είναι και ο καθορισμός της λίστας των δι‐
καιούχων που θα μοιραστούν τα 300 εκατ. ευρώ από τη 
φορολόγηση των υπερκερδών των διυλιστηρίων. 
Ο πρωθυπουργός έχει δηλώσει ότι θα κατευθυνθούν σε 
συνταξιούχους που δεν θα δουν αύξηση των αποδοχών 
τους λόγω προσωπικής διαφοράς, αλλά δεν θα πρέπει να 
αποκλείεται το ενδεχόμενο να ενταχθούν και άλλες 
ευάλωτες κοινωνικές ομάδες. 
Πέρυσι το ύψος της ενίσχυσης που είχε καταβληθεί ανέρ‐
χονταν σε 200 ευρώ για συντάξεις έως 700 ευρώ, 150 
ευρώ για συντάξεις από 701 έως 1.100 ευρώ και σε 100 
ευρώ για συντάξεις από 1.101 έως 1.600 ευρώ. 

Σ
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Νέο τοπίο επιχειρεί να διαμορφώσει ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης, μετά τη θύελ‐
λα αντιδράσεων κατά της κυβέρνη‐
σης, που προκάλεσε ο πύρινος εφιάλ‐
της στη Βορειοανατολική Αττική.

ΕΞΑΓΓΕΛΙΕΣ ΜΕ ΔΗΜΟΣΙΟΝΟΜΙΚΗ ΙΣΟΡΡΟΠΙΑ

“RESTART” 
ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ 
ΜΕΣΩ ΔΕΘ 

Αντεπίθεση από την Θεσσαλονίκη

ΑΝΑΣΕΣ ΚΑΙ ΟΡΑΜΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ
ΛΥΣΕΙΣ ΣΤΟ ΣΤΕΓΑΣΤΙΚΟ ΠΡΟΒΛΗΜΑ
ΤΟ ΝΕΟ ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΟ ΑΦΗΓΗΜΑ



ο Εθνικό Κέντρο Κοινωνικών 
Ερευνών ιδρύθηκε το 1959 
υπό την αιγίδα της UNESCO. 
Αποτελεί τον μοναδικό δημόσιο 
φορέα κοινωνικής και πολιτι‐

κής έρευνας στην Ελλάδα και εποπτεύε‐
ται από το Υπουργείο Ανάπτυξης. 
Είναι, επίσης, το μόνο ερευνητικό κέντρο 
που περιλαμβάνεται στους Φορείς του Ελ‐
ληνικού Στατιστικού Συστήματος και έχει 
αρμοδιότητα και ευθύνη συλλογής, πα‐
ραγωγής και διάχυσης στατιστικών δε‐
δομένων. 
Διεξάγει έρευνα σε διαχρονικά και επί‐
καιρα γνωστικά πεδία, έχοντας δημιουρ‐
γήσει ερευνητική παράδοση σε τομείς 
όπως η αγορά εργασίας, η κοινωνική πο‐
λιτική, η εκλογική συμπεριφορά και συμ‐
μετοχή, το δημογραφικό, οι έμφυλες σχέ‐
σεις και οι ανισότητες, η μετανάστευση, η 
χρήση του διαδικτύου και η τεχνητή νοη‐
μοσύνη 
Επίσης, το ΕΚΚΕ συμμετέχει στην ευρω‐
παϊκή κοινωνική έρευνα που διεξάγεται 
κάθε δυο χρόνια και παρουσιάζει τις τά‐
σεις της κοινωνίας στις χώρες της Ευρώ‐
πης από το 2002 μέχρι και σήμερα. 
Διαθέτει δύο Ινστιτούτα: Κοινωνικών 

Ερευνών και Πολιτικών Ερευνών. 
Επιπρόσθετα, στο ΕΚΚΕ λειτουργούν πέν‐
τε ερευνητικές υποδομές: το Social Data 
Repository (SoDaNet), το ΠΑΝΟΡΑΜΑ, 
το Καλειδοσκόπιο – Socioscope, τον Κοι‐
νωνικό Άτλαντα της Αθήνας – Athens So‐
cial Atlas και το SurveysHub, καθώς και 
τρία Παρατηρητήρια: Κοινωνικής Οικο‐
νομίας, Καταπολέμησης Διακρίσεων και 
Θερμαλισμού – Ιαματικών Πηγών. 
Παράλληλα, λειτουργούν πέντε Εργα‐
στήρια: Πολιτικής Κουλτούρας και Πολι‐
τικής Συμπεριφοράς, Ερευνών Φύλου, 
Δημοσίων Πολιτικών, το Crime Lab και 
WebLab. 
 
“Ουσιαστικές συνεργασίες” 
Μετά την ενημερωτική συνάντηση, η 
Υφυπουργός Ανάπτυξης, κα Ράπτη δή‐
λωσε: «Το Εθνικό Κέντρο Κοινωνικών 
Ερευνών, το οποίο μετρά 65 χρόνια λει‐

τουργίας, εποπτεύεται από το Υπουρ‐
γείο Ανάπτυξης, υλοποιεί σημαντικές κοι‐
νωνικές έρευνες και διαχειρίζεται έργα συ‐
νολικού προϋπολογισμού 9,7 εκατομμυ‐
ρίων ευρώ. Ανάμεσα σε αυτά, συντονίζει 
το έργο ‘’Just ReDi’’ το οποίο αφορά την 
πράσινη και ψηφιακή μετάβαση των ελ‐
ληνικών περιφερειών. Εξίσου σημαντική 
είναι η έρευνα για την έμφυλη βία κατά 
των γυναικών. Σε αυτήν ερευνήθηκαν οι 
μορφές βίας σε δείγμα 11.000 γυναικών 
από 17 έως 72 ετών. 
Το ερευνητικό κέντρο έχει αναπτύξει ου‐
σιαστικές συνεργασίες, όπως με το Υπουρ‐
γείο Εσωτερικών για την ψηφιοποίηση 
των εκλογικών αποτελεσμάτων από το 
1974 και για τις εθνικές εκλογές του 
2023, με την Προεδρία της Κυβέρνησης σε 
μελέτες που αφορούν στον τομέα της 
Τεχνητής Νοημοσύνης (ΑΙ), καθώς και με 
το Αθηναϊκό–Μακεδονικό Πρακτορείο 
Ειδήσεων στο πεδίο της επαλήθευσης 
των ειδήσεων. 
Στο Υπουργείο Ανάπτυξης στηρίζουμε το 
κορυφαίο αυτό δημόσιο κέντρο κοινωνι‐
κών ερευνών και προχωράμε, με πόρους 
από το Ταμείο Ανάκαμψης, ύψους 5,7 
εκατ. ευρώ, στην αγορά ενός νέου κτηρί‐
ου, για να αναβαθμίσουμε τις υποδομές 
του, ώστε να συνεχίσει το σημαντικό 
έργο του, καθώς με τις έρευνες, τις μελέ‐
τες και τις εκθέσεις εμπειρογνωμοσύνης, 
συμβάλλει στον σχεδιασμό, την εφαρμο‐
γή και την αξιολόγηση δημόσιων πολιτι‐
κών προς όφελος της κοινωνίας και των 
πολιτών».

T

Η Υφυπουργός Ανάπτυξης, Ζωή 
Ράπτη, επισκέφθηκε το Εθνικό 
Κέντρο Κοινωνικών Ερευνών συ‐
νοδευόμενη από τον Γενικό Γραμ‐
ματέα της Γενικής Γραμματείας 
Έρευνας και Καινοτομίας, Τάσο 
Γαϊτάνη, και ενημερώθηκε για τις 
δράσεις και τα προγράμματα που 
υλοποιούνται, καθώς και για το 
ερευνητικό έργο που παράγεται, 
από τη διευθύντρια και πρόεδρο 
καθηγήτρια, Βασιλική Γεωργιάδη, 
τα μέλη του ΔΣ, τις αν. διευθύν‐
τριες των Ινστιτούτων και τους 
επιστημονικά υπευθύνους των έρ‐
γων που υλοποιούνται στο ΕΚΚΕ.
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Η ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ,  
ΖΩH ΡΑΠΤΗ, ΣΤΟ ΕΘΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ ΕΡΕΥΝΩΝ (ΕΚΚΕ)

ίκαιο µέτρο απέναντι σε µισθωτούς και 
συνταξιούχους χαρακτηρίζει ο υπουρ‐
γός Εθνικής Οικονοµίας και Οικονοµι‐

κών, Κωστής Χατζηδάκης, μιλώντας σε εφημε‐
ρίδα ευρείας αναγνωσιμότητας, το τεκµήριο 
για τη φορολόγηση των ελεύθερων επαγγελ‐
µατιών, που εφαρµόστηκε στις φετινές φορο‐
λογικές δηλώσεις για πρώτη φορά. 
Τα στοιχεία της ΑΑΔΕ, τα οποία έδειξαν ότι 
400.000 ελεύθεροι επαγγελµατίες δήλωσαν 
µέσο µηνιαίο εισόδηµα 268 ευρώ, απαντούν 
από µόνα τους στην κριτική που δέχθηκε και 
εξακολουθεί να δέχεται. Ο κ. Χατζηδάκης επι‐
σημαίνει πάνω σε αυτό: «Συνειδησιακά δεν 
µπορώ να δεχθώ ότι θα στέκω αδιάφορος 
απέναντι σε τέτοιες φορολογικές δηλώσεις». 
Σχετικά µε τις «σηµειακές» αλλαγές, στις οποί‐
ες έχει αναφερθεί και ο πρωθυπουργός, ο κ. 
Χατζηδάκης προαναγγέλλει επέκταση της πε‐
ριµέτρου έκπτωσης 50% που ισχύει στους οι‐
κισµούς έως 500 κατοίκους και τα νησιά έως 
3.100 κατοίκους. 
 
Για το καλάθι της ΔΕΘ 
Ερωτηθείς για τις εξαγγελίες της ΔΕΘ, ο 
υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομι‐
κών απαντά ότι «θα επιδιώξουµε να συνδυά‐
σουµε τρία πράγµατα: να επικαιροποιήσουµε 
την πολιτική µας, απαντώντας σε σύγχρονες 
προκλήσεις, όπως η κλιµατική αλλαγή, το δη‐
µογραφικό, το στεγαστικό, να απαντήσουµε 
σε δικαιολογηµένα αιτήµατα της κοινωνίας 
για στήριξη αυτών που 
πράγµατι έχουν ανάγκη, 
αλλά και να µην υπονοµεύ‐
σουµε την οικονοµική 
θέση της χώρας και την 
πρόοδο που έχουµε πετύχει 
µέχρι τώρα». 
 
Διαβάστε 
ολόκληρο το 
άρθρο στο 
xtypos.gr 

Κ. Χατζηδάκης:  
“Σημειακές αλλαγές  
στη φορολόγηση  
των ελεύθερων  
επαγγελματιών”

ΑΝΑΦΕΡΕΤΑΙ ΣΤΟ ΤΕΚΜΗΡΙΟ  
ΧΑΡΑΚΤΗΡΙΖΟΝΤΑΣ ΤΟ “ΔΙΚΑΙΟ ΜΕΤΡΟ”

Δ

Ενημερώθηκε για τις δράσεις & τα προγράμματα, όπως και για το ερευνητικό έργο

συνδρομητής
γίνε

Απόκτησε τώρα το Χ-τύπο του Σαββάτου σε PDF
www.xtypos.gr

“Εδώ και 65 χρόνια προωθούνται ουσιαστικές  
πολιτικές για την ισότητα των φύλων” 
Ο Γενικός Γραμματέας Έρευνας και Καινοτομίας, Τάσος Γαϊτάνης, ανέφερε 
από την πλευρά του: «Το Εθνικό Κέντρο Κοινωνικών Ερευνών αποτελεί έναν 
από τους σημαντικότερους φορείς της Γενικής Γραμματείας Έρευνας και Και‐
νοτομίας. Εδώ και 65 χρόνια προωθεί ουσιαστικές πολιτικές για την ισότητα 
των φύλων και την καταπολέμηση κάθε είδους διακρίσεων. Μέσω της κατα‐
γραφής των τάσεων και της συστηματικής έρευνας, συμβάλλει ουσιαστικά 
στην κατανόηση των κοινωνικών θεμάτων και στην εφαρμογή δημοσίων πολι‐
τικών. Είχαμε μια πραγματικά εποικοδομητική συζήτηση με την πρόεδρο, τα 
μέλη του ΔΣ και τους ερευνητές του Κέντρου. Προτεραιότητά μας είναι να συνε‐
χίσουμε να στηρίζουμε το έργο τους προς όφελος τόσο της επιστήμης, όσο και 
των πολιτών». 



Ο Δήμος της Νέας Ιωνίας, σε 
συνεργασία με την Hellas Di‑
rect και στο πλαίσιο του προ‑
γράμματος Safe Roads Proj‑
ect, προχωρούν σταδιακά 
στην αναβάθμιση των σχολι‑
κών διαβάσεων του Δήμου. 
 

υτή την περίοδο, η Hellas Direct, 
παράλληλα με την επισκευή επι‐
κίνδυνων λακκουβών στο οδικό 
δίκτυο, βάζει «κάτω τα μολύβια 

της» βάφοντας σχολικές διαβάσεις, για 
ασφαλείς μετακινήσεις των παιδιών από και 
προς τα σχολεία τους. 
Μέχρι στιγμής έχουν βαφτεί οι διαβάσεις 
έξω από το 6ο, το 8ο και το 14ο Δημοτικό 
Σχολείο της πόλης. 
Η Hellas Direct, πριν βάψει τις διαβάσεις, το‐
ποθετεί προειδοποιητικές κορδέλες στο 
εκάστοτε σχολείο, ώστε να μην παρεμπο‐
δίζονται οι εργασίες της από σταθμευμένα 
αυτοκίνητα. 
Όπως χαρακτηριστικά δήλωσε ο δήμαρχος 
της Νέας Ιωνίας, Παναγιώτης Μανού‑
ρης, «συνεχίζουμε την συνεργασία αυτή και 
τις παρεμβάσεις, που έχουν ως βασικό 
σκοπό τη βελτίωση της οδικής ασφάλειας 
αλλά και την ασφάλεια των μαθητών. Η 
συγκεκριμένη ιδιωτική κοινωνική δράση και 
δωρεά δεν επιβαρύνει τα οικονομικά του 
Δήμου και συμβάλλει στη βελτίωση της ποι‐
ότητας ζωής και στην ενίσχυση της ασφά‐
λειας για τους δημότες». 
Εκτός των άλλων, ξαναβάφονται και οι ξε‐
θωριασμένες διαβάσεις, ενώ οι επικίνδυνες 
λακκούβες κλείνονται, καθώς ο Δήμος 
φροντίζει κατά αυτόν τον τρόπο για την 
ασφάλεια των οδηγών και των μαθητών. 

το πλαίσιο της κοινωνικής αλλη‐
λεγγύης και της έμπρακτης στή‐
ριξης προς τους πυροπαθείς και 

ευάλωτους, που επλήγησαν από την 
πυρκαγιά της 11ης Αυγούστου, ο Δήμος 
Κηφισιάς συγκέντρωσε αγαθά και είδη 
πρώτης ανάγκης. 
Με πρωτοβουλία της αντιδημάρχου Κοι‐
νωνικών Υπηρεσιών του Δήμου, κας Μα‐
ρία Κεφαλά Σαλματάνη, παρουσία της δη‐
μοτικής συμβούλου κας Αγγελικής Βα‐
λασοπούλου και της πολύτιμης βοήθει‐
άς της, συγκεντρώθηκε στο Ζηρίνειο, 
αλλά και στο Εντευκτήριο της Εκάλης ση‐
μαντική ποσότητα τροφίμων και νερών, 
η οποία διανεμήθηκε ήδη στους πυρό‐
πληκτους. 
Μεγάλη επίσης ποσότητα τροφίμων (3 
παλέτες) δώρισε στο Κοινωνικό Παντο‐
πωλείο Νέας Ερυθραίας γνωστή τράπε‐
ζα, ενώ φαρμακευτικό υλικό, τρόφιμα, 

νερά και πορτοκαλάδες πρόσφερε ο 
Εθελοντικός Σύλλογος «Humanity 
Greece». 
Σημαντική ήταν και η συνεισφορά του αν‐
τιδημάρχου Οικονομικών και Δ. Ε. Εκά‐
λης κ. Πέτρου Σφηκάκη. Συγκεκριμένα, ο 
κ. Σφηκάκης διένειμε 650 sandwiches και 
1500 νερά στις εθελοντικές ομάδες Πυ‐
ρόσβεσης Κηφισιάς, Ροδόπολης και Αγί‐
ου Στεφάνου, καθώς και στο εθελοντικό 
Κλιμάκιο Κηφισιάς στην Εκάλη. 
Εξίσου πολύτιμη, όμως, ήταν και η προ‐
σφορά αγαθών και ειδών πρώτης ανάγ‐
κης από δεκάδες πολίτες, που ζήτησαν να 
κρατήσουν την ανωνυμία τους. 
Η δράση του Δήμου για την ενίσχυση των 
πολιτών που δοκιμάζονται αυτές τις δύ‐
σκολες ώρες συνεχίζεται σε συνεργασία 
με φορείς, εταιρείες, αλλά και πολίτες που 
επιθυμούν και έχουν τη δυνατότητα να 
συνδράμουν την προσπάθεια. 

ριν λίγες ημέρες, η δήμαρχος Πεντέλης, 
Νατάσσα Κοσμοπούλου παρέλαβε είδη 
για τους πληγέντες της πυρκαγιάς 

(νερά, όσπρια, είδη υγιεινής, απορρυπαντικά 
και ξηρή τροφή για ζώα) από τον δήμαρχο 
Ηλιούπολης, Στάθη Ψυρρόπουλο. 
Η δήμαρχος, καθώς και η αντιδήμαρχος Κοινω‐
νικής Πολιτικής, Ελένη Πολίτη, υποδέχτηκαν 
τον κ. Ψυρρόπουλο στο Κοινωνικό Κέντρο του 
Δήμου και τον ευχαρίστησαν θερμά για την κί‐
νηση ανθρωπιάς προς τους πληγέντες. 

Είδη πρώτης ανάγκης 
από τον Δήμο  
Ηλιούπολης παρέλαβε  
ο Δήμος Πεντέλης

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΥΡΟΠΛΗΚΤΟΥΣ

ίκοσι τέσσερις θέσεις στάθμευσης δια‐
θέτει το 6ο δωρεάν Δημοτικό Πάρκινγκ 
Γαλατσίου, το οποίο βρίσκεται στην 

οδό Αγίας Γλυκερίας 27, και τέθηκε σε λει‐
τουργία πριν από λίγες ημέρες. 
Όπως ενημερώνει ο Δήμος, “απομένει να δημι‐
ουργηθούν ακόμη δύο χώροι δωρεάν στάθ‐
μευσης για να γίνει πραγματικότητα η υπόσχε‐
ση που δώσαμε όταν υπογράψαμε τη σύμβα‐
ση του μετρό”. 
“Είμαστε ο μοναδικός Δήμος που κατάφερε με 
μεγάλες προσπάθειες να εξασφαλίσει δωρεάν 
χώρους στάθμευσης στην πόλη, με μοναδικό 
μας μέλημά την μικρότερη όχληση των πολι‐
τών που αντιμετωπίζουν έλλειψη χώρων 
στάθμευσης, λόγω των εργασιών της Γραμμής 
4 του Μετρό στην πόλη μας”, καταλήγει στην 
ανακοίνωσή της η δημοτική αρχή. 

Το 6ο δωρεάν  
δημοτικό πάρκινγκ  
Γαλατσίου άνοιξε στην 
οδό Αγ. Γλυκερίας 27

ΠΡΟΚΕΙΜΕΝΟΥ ΝΑ ΔΟΘΕΙ ΛΥΣΗ  
ΣΤΗΝ ΕΛΛΕΙΨΗ ΧΩΡΩΝ ΣΤΑΘΜΕΥΣΗΣ 
ΕΞΑΙΤΙΑΣ ΤΩΝ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΜΕΤΡΟ

Ο ΔΗΜΟΣ ΚΗΦΙΣΙΑΣ ΣΤΟ  
ΠΛΕΥΡΟ ΤΩΝ ΠΥΡΟΠΛΗΚΤΩΝ

ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΘΗΚΕ ΠΛΗΘΩΡΑ ΑΓΑΘΩΝ ΚΑΙ ΕΙΔΩΝ ΠΡΩΤΗΣ ΑΝΑΓΚΗΣ

Κλείνονται παράλληλα και οι επικίνδυνες λακκούβες
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Λύση για πάνω από 60.000 ακί‑
νητα που είναι μπλοκαρισμένα 
και δεν μπορούν να μεταβιβα‑
στούν λόγω λαθών στις επιφά‑
νειες που έχουν δηλωθεί στα 
συμβόλαια και σε άλλα δημό‑
σια έγγραφα ετοιμάζεται να 
δώσει η κυβέρνηση, ανοίγον‑
τας έτσι και τον δρόμο και για 
όλους όσοι θέλουν να δώσουν ή 
να πουλήσουν κάποιο ακίνητο 
και κατά πάσα πιθανότητα θα 
αντιμετωπίσουν σοβαρό πρό‑
βλημα με τις διαφορές στα τε‑
τραγωνικά. 
 

κυβέρνηση αποδέχτηκε την πρό‐
ταση της ΠΟΜΙΔΑ που προβλέ‐
πει ότι, σε περίπτωση που οι 
πολιτικοί μηχανικοί εντοπίζουν 
διαφορές στην επιφάνεια των 

ακινήτων με όσα αναγράφονται στα συμβό‐
λαια και τα σχετικά έγγραφα, να γίνεται μο‐
νομερής τροποποίηση από τον ιδιοκτήτη, χω‐
ρίς δηλαδή να υποχρεώνεται ο ενδιαφερόμε‐
νος να τρέχει σε παλιούς ιδιοκτήτες και γείτονες 
για να συμφωνήσουν για τα πραγματικά τε‐
τραγωνικά. Η λύση αναμένεται να δοθεί από 
το υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης, με 
διάταξη σε σχέδιο νόμου για το Κτηματολό‐
γιο που φέρει την υπογραφή του αρμόδιου 
υφυπουργού, Κωνσταντίνου Κυρανάκη. Το 
σχέδιο νόμου θα ανακοινωθεί τον ερχόμενο Σε‐
πτέμβριο. 
Με τη νέα νομοθετική ρύθμιση, θα δίνεται η δυ‐
νατότητα στους ιδιοκτήτες να προβαίνουν σε 

μονομερή τροποποίηση των συμβολαίων τους, 
υπό τον όρο ότι δεν θα θίγονται τα δικαιώμα‐
τα των υπόλοιπων ιδιοκτητών διαμερισμάτων 
στη σύσταση οριζόντιας ιδιοκτησίας. 
Το πρόβλημα αυτό, που διαπιστώνεται σε 
περίπτωση αγοραπωλησίας, κληρονομιάς ή γο‐
νικής παροχής – δωρεάς, προέκυψε από την 
πλήρη εφαρμογή της Ταυτότητας Κτηρίου. 
 
Η έκδοσή της από τους πολιτικούς μηχα‑
νικούς προϋποθέτει: 

• Λεπτομερή εμβαδομέτρηση και αποτύ‐
πωση όλων των μεταβιβαζόμενων ακινήτων 
και ιδιαίτερα των οριζοντίων ιδιοκτησιών (τα 
διαμερίσματα που βρίσκονται στον ίδιο 
όροφο). 
•  Σύγκρισή τους με τα εγκεκριμένα πολεο‐
δομικά σχέδια. 
•  Σύγκριση με τις κατόψεις που επισυνά‐
πτονται στις σχετικές συμβολαιογραφικές 
πράξεις. 
•  Έλεγχο με τυχόν τακτοποιήσεις αυθαιρέ‐
των, με τις κτηματολογικές εγγραφές, αλλά 
και τις βεβαιώσεις ΕΝΦΙΑ, ΤΑΠ κ.λπ. 

Γιατί γίνεται αυτό; Για να διαπιστωθεί ότι 
υπάρχει συμφωνία ως προς τη διαμερισμά‐
τωση και το εμβαδόν της επιφάνειας των 
ακινήτων με όλα αυτά τα έγγραφα! Τι συμ‐
βαίνει στην πράξη; Χιλιάδες ακίνητα περιου‐
σιακά στοιχεία σε όλη τη χώρα βρίσκονται 
μπλοκαρισμένα στις παραπάνω διαδικασίες και 
έχουν φέρει σε πλήρη απόγνωση τους εγ‐
κλωβισμένους ιδιοκτήτες τους, καθώς έχουν 
μετατρέψει σε γολγοθά τη σύνταξη οποιου‐
δήποτε συμβολαίου μεταβίβασης ή γονικής πα‐
ροχής ακινήτου! 
Ας πούμε, για παράδειγμα, ότι κάποιος αγόρασε 
με συμβόλαιο το 1990 ένα διαμέρισμα σε πεν‐
ταώροφη πολυκατοικία η οποία έχει δύο δια‐
μερίσματα ανά όροφο, εμβαδού 100 τ.μ., και σή‐
μερα θέλει να το πουλήσει (ή να το κάνει γο‐
νική παροχή στα παιδιά του). Μαθαίνει για 
πρώτη φορά από τον μηχανικό που κάλεσε για 
να το μετρήσει προκειμένου να φτιάξει την 
Ταυτότητα Διηρημένης Ιδιοκτησίας ότι το 
διαμέρισμά του δεν είναι 100 αλλά 102 τ.μ., δη‐
λαδή κατά δύο τετραγωνικά μέτρα μεγαλύτερο, 
εις βάρος του διπλανού διαμερίσματος. Από αυ‐
τόν μαθαίνει και ο εμβρόντητος γείτονάς του 
ότι το διαμέρισμά του είναι εκ κατασκευής δύο 
τετραγωνικά μικρότερο από τα σχέδια και το 
συμβόλαιό του. 
Πώς θα λύνεται το πρόβλημα; Με διόρθω‐
ση των προηγουμένων συμβολαίων ή την 
υπογραφή πράξεων τροποποίησης των ορι‐
ζόντιων ιδιοκτησιών από όλους τους συνι‐
διοκτήτες των πολυκατοικιών, ακόμη και αν 
πρόκειται για ελάχιστες μικροδιαφορές. Αυτό 
γίνεται μέσα από τη νομοθετική ρύθμιση μο‐
νομερούς τροποποίησης, αν και στην πράξη δεν 
είναι κάτι τόσο εύκολο. Είναι δε ακόμα πιο δύ‐
σκολο στα οροφοδιαμερίσματα όπου δεν 
υπάρχει η δυνατότητα μονομερούς τροπο‐
ποίησης, αφού δεν υπάρχει γείτονας για να τη 
συνυπογράψει. 

αντίστροφη μέτρηση για το 
«lifting» με οριακές διορθώ‐
σεις στο τεκμαρτό σύστημα 
φορολόγησης των ελευθέ‐

ρων επαγγελματιών έχει ξεκινήσει. 
Όπως έχει δεσμευτεί το Υπουργείο 
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, 
αμέσως μετά την ολοκλήρωση της 
υποβολής των φορολογικών δηλώσε‐
ων, θα ξεκινήσει η σχετική διαδικασία. 
Σύμφωνα με ρεπορτάζ γνωστού τηλε‐
οπτικού σταθμού, αυτό γίνεται ώστε η 
ΑΑΔΕ να προετοιμάσει εγκαίρως τα 
συστήματά της για να υποδεχθεί, εν‐
σωματώνοντας τις όποιες αλλαγές, τις 
φορολογικές δηλώσεις του 2025. 
Στο Υπουργείο Οικονομικών υπάρχει 
έκδηλη ικανοποίηση από το αποτέλε‐
σμα της εκκαθάρισης των φορολογι‐
κών δηλώσεων, καθώς τα φορολογικά 
έσοδα από τους ελεύθερους επαγγελ‐
ματίες, εξαιτίας του νέου τρόπου φο‐
ρολόγησης με τεκμαρτό τρόπο, εμφα‐
νίζονται αυξημένα στο ύψος που είχε 
προβλεφθεί. 
 
Ποιες είναι οι αλλαγές 
Οι βασικές αλλαγές στο τεκμαρτό τρό‐
πο φορολόγησης των ελεύθερων επαγ‐
γελματιών αφορούν στα εξής: 
• κριτήριο τζίρου 
• κριτήριο κόστους μισθοδοσίας 
• συνυπολογισμός οικογενειακού εισο‐
δήματος 
• βελτίωση στην διαδικασία αμφισβή‐
τησης του τεκμαρτού εισοδήματος 
• αποσύνδεση με αύξηση κατωτάτου 
μισθού. 

Τι αλλάζει στον  
τεκμαρτό τρόπο  
φορολόγησης  
για τους ελεύθερους 
επαγγελματίες

Ανακοινώνεται σχέδιο νόμου σύντομα

ΛΥΣΗ ΓΙΑ 60.000 ΑΚΙΝΗΤΑ  
ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΜΠΛΟΚΑΡΙΣΜΕΝΑ  
ΛΟΓΩ ΛΑΘΩΝ ΣΤΑ ΣΥΜΒΟΛΑΙΑ
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ετώντας, όμως, στον δρόμο με 
την απόφασή του ο δήμαρχος 
αυτές τις δεκαπέντε έμπει‐
ρες σχολικές καθαρίστριες, 
θέτει σε κίνδυνο την καθα‐
ριότητα των σχολείων του 

Δήμου μας με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τα 
παιδιά μας. 
Μάλιστα, η επιλογή του αυτή γίνεται σε μια 
χρονιά που στον Δήμο προστίθεται ένα νέο 
σχολικό συγκρότημα, αυτό του Ηλιακού χω‐
ριού, με αποτέλεσμα να απαιτείται όπως εί‐
ναι ευνόητο, μεγαλύτερος αριθμός εργαζο‐
μένων καθαριότητας”. 
Ο κ. Λέων σημειώνει, επιπροσθέτως: “Ο Μά‐
ριος Ψυχάλης αντί να δώσει επαρκείς εξηγή‐
σεις για τη συγκεκριμένη πολιτική απόφαση, 
προσπάθησε αφενός να κάνει το άσπρο... μαύ‐
ρο κατά την πάγια τακτική του, λέγοντας ότι 
δεν απολύθηκαν οι καθαρίστριες, απλώς δεν 
ανανεώνονται οι συμβάσεις τους. 
Και αφετέρου ‐και το χειρότερο όλων‐ ήταν 
ότι αντέδρασε στην ερώτηση δημοτικού 
συμβούλου αλλά και σε αντίστοιχες ερωτή‐
σεις πολιτών, με το γνωστό αλαζονικό του 
τρόπο που πλέον ξέφυγε από κάθε όριο. 
Αναρωτιόμαστε, ένας δήμαρχος που είναι 
αποδεδειγμένα αλαζόνας, που δεν σέβεται 
τους συναδέλφους του δημοτικούς συμβού‐
λους, τα συνδικαλιστικά όργανα της τοπικής 
αυτοδιοίκησης και τους πολίτες, πώς θα σε‐
βαστεί την πόλη μας;” 
Ο κ. Λέων χρησιμοποίησε κατά τη διάρκεια της 
συνεδρίασης τη φράση: «Σας θυμίζω πως και 
ο Ναπολέων είχε μια ανάλογη συμπεριφορά 
και κατέληξε στο Βατερλό». 
Η παράταξη «Λυκόβρυση‐Πεύκη ΜΑΖΙ» ζητά 
αφενός την αποστολή συγγνώμης από τον δή‐
μαρχο προς όλους τους πολίτες που έλαβαν 
sms ή e‐mail με το προπαγανδιστικό του υλι‐
κό για το θέμα των σχολικών καθαριστριών 
και αφετέρου, την εξάντληση κάθε μέσου για 
την επαναπρόσληψη των δεκαπέντε σχολι‐
κών καθαριστριών”. 
 
Συνεχίζεται η αναταραχή με τις 
καθαρίστριες – Τι απαντάει  
ο δήμαρχος στον κ. Κυριακίδη 
Με αφορμή την ερώτηση που έθεσε ο δημο‐
τικός σύμβουλος, κ. Άρης – Λάζαρος Κυρια‐
κίδης,  κατά την 4η συνεδρίαση λογοδοσίας 
στο Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύκης στις 27 Αυ‐
γούστου 2024, ο οποίος ζήτησε από τον δή‐

μαρχο να εξηγήσει γιατί απέλυσε τις σχολικές 
καθαρίστριες, ο κ. Μάριος Ψυχάλης απαντά‐
ει τα εξής: 
“Απάντηση στην ερώτηση του Δημοτικού 
Συμβούλου κ. Άρη – Λάζαρου Κυριακίδη, ο 
οποίος δεν έχει ψηφίσει καμία πρόσληψη ερ‐

γαζομένου στο Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύκης 
εδώ και 8 μήνες. 
Κύριε συνάδελφε, σας γνωστοποιώ ότι δεν 
υπάρχει καμία Απόφαση Δημοτικής Επιτρο‐
πής που να απολύει 15 εργαζόμενες, όπως εν‐
τελώς προκλητικά και ανακριβώς ισχυρίζεστε. 
Οι συμβάσεις των σχολικών καθαριστριών λή‐
γουν αυτοδίκαια ως συμβάσεις ορισμένου 
χρόνου, κάθε έτος τον μήνα Ιούνιο.  Η αυτο‐
δίκαιη λύση προβλέπεται κατά την υπογρα‐
φή της σύμβασης.  Σας παραθέτω το σχετικό 
σημείο της απόφασης πρόσληψης των σχο‐
λικών καθαριστριών με ημερομηνία 
4/9/2023, που ορίζει με σαφήνεια ότι: 

Επίσης, σας παραθέτω και το σχετικό σημείο 
της διαπιστωτικής πράξης αυτοδίκαιης λύσης  
των συμβάσεων με ημερομηνία 1/7/2024: 

Σημειώνω ότι σύμφωνα με την σύμβαση ερ‐
γασίας των σχολικών καθαριστριών προ‐
βλέπεται η λύση της σύμβασης εργασίας 
που επέρχεται αυτόματα με την λήξη του σχο‐
λικού έτους (43445/04‐09‐2023 απόφαση 
Δημάρχου). 
 
Επίσης, σας γνωστοποιώ ότι η Δημοτική 

Επιτροπή στις 23 Ιουλίου 2024  αποφάσισε 
με την Απόφαση 137/2024 την πρόσληψη 14 
Σχολικών καθαριστριών για το σχολικό έτος 
2024 – 2025, που εσείς δενηφίσατε. Εφόσον 
η πλειοψηφία των μελών της Δημοτικής 
Επιτροπής έπραττε όπως εσείς, δηλαδή δεν 
ψήφιζε την πρόσληψη 14 σχολικών καθα‐
ριστριών, σήμερα δεν θα εργάζονταν οι 14 
σχολικές καθαρίστριες  στα σχολεία του Δή‐
μου Λυκόβρυσης – Πεύκης. 
 
Βεβαίως, είναι λογικό να μην γνωρίζετε τον 
προγραμματισμό προσλήψεων μόνιμου προ‐
σωπικού, καθώς απουσιάζετε στο σύνολο 
των συνεδριάσεων της δημοτικής επιτροπής 
εδώ και μήνες, όπως στην Απόφαση 
132/2024 που αφορούσε τον ετήσιο προ‐
γραμματισμό προσλήψεων τακτικού προ‐
σωπικού έτους 2025, εγκρίνοντας 20 νέες θέ‐
σεις μόνιμου προσωπικού για το 2025. 
 
Μεταξύ άλλων, ο δήμαρχος αναφέρει επίσης 
τα εξής: “Από την 1η Ιανουαρίου 2024 έχουν 
πραγματοποιηθεί οι εξής νέες προσλήψεις, 
χωρίς την ελάχιστη επιπλέον οικονομική 
στήριξη του κράτους, που εσείς υποστηρίζετε. 
Εάν γνωρίζετε κάποια επιπλέον, έστω μικρή, 
σε σχέση με το παρελθόν οικονομική στήρι‐
ξη του κράτους προς το Δήμο Λυκόβρυσης ‐ 
Πεύκης, παρακαλώ να μου την γνωστοποι‐
ήσετε. 
 
Σας επισυνάπτω εντελώς ενδεικτικά 
προσλήψεις που έχουμε πραγματοποι‑
ήσει – προγραμματίσει χωρίς καμία επι‑
πλέον έστω μικρή δυνατότητα που δίνει 
το κεντρικό κράτος. 

1.  Έντεκα (11) ΙΔΟΧ καθαριότητα (καμία 
οικονομική ενίσχυση) – Δεν την ψηφίσατε. 
2.   Τριανταπέντε (35) ΙΔΟΧ Πολιτισμός 
– Αθλητισμός (καμία οικονομική ενίσχυ‐
ση) – Δεν την ψηφίσατε. 
3. Έντεκα (11) ΙΔΟΧ Κοινωνική Πολιτική 
(καμία οικονομική ενίσχυση) – Δεν την 
ψηφίσατε. 
4. Τέσσερις (4) ΙΔΟΧ Δομικοί – Πράσινο 
(καμία οικονομική ενίσχυση) – Δεν την 
ψηφίσατε. 
5.     Πέντε (5) μόνιμοι εργαζόμενοι από 
την κινητικότητα (καμία οικονομική ενί‐
σχυση) – Δεν χρειάστηκε να την ψηφί‐
σετε. 

 
Ως εκ τούτου, συμφωνούμε μαζί σας ότι 
απαιτείται η στελέχωση των Υπηρεσιών 
του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης με επιπλέον 
προσωπικό, με την διαφορά ότι εμείς το 
κάνουμε πράξη προλαμβάνοντας δεκάδες ερ‐
γαζόμενους ως προσωπικό, ενώ εσείς ΔΕΝ 
ψηφίζετε τις προσλήψεις. 
 
Επίσης, κύριε Άρη – Λάζαρε Κυριακίδη, όχι 
μόνο δεν ψηφίζετε τις προσλήψεις των 14 
σχολικών καθαριστριών (διαθέσιμη η από‐
φαση εδώ), αλλά δεν συμμετέχετε και στις συ‐
νεδριάσεις που λαμβάνονται αποφάσεις 
στήριξης των εργαζομένων, με παράδειγμα 
τη συνεδρίαση της Δημοτικής Επιτροπής 
που έλαβε την ιστορική απόφαση 139/2024 
ότι οι εργαζόμενοι του προγράμματος 55‐67 
στην καθαριότητα καλύπτουν πάγιες και 
διαρκείς ανάγκες”. 

Με αφορμή το τελευταίο Δημο‐
τικό Συμβούλιο, ο Γρηγόρης 
Λέων, επικεφαλής της παράτα‐
ξης Λυκόβρυση – Πεύκη Μαζί, 
αναφέρει ότι “αποδείχτηκε πε‐
ρίτρανα πως η μείωση του 
αριθμού των συμβασιούχων 
σχολικών καθαριστριών από 
29 τα προηγούμενα έτη 
(2022,2023) σε μόλις 14 φέτος 
είναι μια ξεκάθαρη πολιτική 
απόφαση του Μάριου Ψυχάλη.

Ένταση στο Δ.Σ. Λυκόβρυσης – Πεύκης  
με αφορμή τις σχολικές καθαρίστριες

ΓΡΗΓΟΡΗΣ ΛΕΩΝ:  
“ΑΠΟΔΕΔΕΙΓΜΕΝΑ  

ΑΛΑΖΟΝΑΣ  
Ο κ. ΨΥΧΑΛΗΣ –  
ΔΕΝ ΣΕΒΕΤΑΙ  

ΤΗΝ ΠΟΛΗ ΜΑΣ”
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Π
ΤΑ ΒΕΛΗ ΤΗΣ ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗΣ  

ΚΑΙ Η ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ

Γρηγόρης Λέων



σχετική επιχείρηση αναμένεται 
να έχει ολοκληρωθεί έως τις 31 
Οκτωβρίου 2024 και εντάσσε‐
ται στο πλαίσιο μιας ευρύτερης 
προσπάθειας της Περιφέρειας 
για τη βελτίωση της προστασίας 
και της ποιότητας ζωής των 

πολιτών από πλημμυρικά φαινόμενα. 
Τα σκεπασμένα σημεία του Κηφισού κατα‐
λαμβάνουν τα 8,6 χιλιόμετρα (από τα συνολικά 
27 χιλιόμετρα μήκους του ποταμού), έχοντας 
αποτελέσει κατά καιρούς πηγή σημαντικών 
προβλημάτων, λόγω της χρόνιας συσσώρευ‐
σης φερτών υλικών σε αυτά. 
Σημειώνεται ότι ο καθαρισμός πραγματοποι‐
είται κάτω από εξαιρετικά δύσκολες συνθήκες, 
λόγω απουσίας επαρκούς αερισμού, έλλειψης 
φωτισμού που καθιστά επιβεβλημένη τη χρή‐
ση γεννητριών και προβολέων, χρήσης ειδικού 
εξοπλισμού μέσων ατομικής προστασίας λόγω 
ύπαρξης πολύ μεγάλου αριθμού εντόμων και 

βουρκώδους υποστρώματος, χρήσης ερπυ‐
στριοφόρων μηχανημάτων για την πρόσβα‐
ση στο εσωτερικό του αγωγού καθώς και 
υδραυλικών σφυρών για την κατάτμηση με‐
γάλων κομματιών σκυροδέματος που έχουν 
καταπέσει από την οροφή και τα πλαϊνά τοι‐
χώματα. 
Το κυριότερο πρόβλημα, όμως, αφορά την 
ύπαρξη νερού εντός του κλειστού τμήματος 
του αγωγού, σε σημαντικό ύψος. Είναι χαρα‐
κτηριστικό το γεγονός ότι κατά τη διάρκεια αυ‐
τοψίας που πραγματοποιήθηκε στις αρχές Αυ‐
γούστου, η πρόσβαση, ξεκινώντας από οδό 
Αγίας Άννης, στο ύψος της περιοχής του Αγί‐
ου Ιωάννη Ρέντη, ήταν δυνατή μόνο για μήκος 
περίπου δύο χιλιομέτρων, καθώς το ύψος 
του νερού έφτανε τα 80 εκατοστά. 
 
“Επιβεβλημένη η  
απόφαση για τον καθαρισμό” 
Όπως δηλώνει ο Περιφερειάρχης Αττικής, 
Νίκος Χαρδαλιάς: «Η απόφαση να προχω‐
ρήσουμε στον καθαρισμό των πλακοσκεπών 
τμημάτων του Κηφισού ποταμού μετά από αρ‐
κετά χρόνια που είχαν αφεθεί χωρίς καμία συν‐
τήρηση, δεν ήταν μόνο αναγκαία, αλλά και επι‐
βεβλημένη από την ευθύνη που φέρουμε απέ‐
ναντι στους πολίτες και το περιβάλλον. Η 

κατάσταση στην οποία βρίσκονταν αυτά τα 
τμήματα ήταν επικίνδυνη και απαιτούσε άμε‐
σες δράσεις, ιδίως ενόψει των προκλήσεων που 
φέρνει η κλιματική αλλαγή και η αυξανόμενη 
συχνότητα των ακραίων καιρικών φαινομέ‐
νων. Η Περιφέρεια Αττικής δεσμεύεται να συ‐
νεχίσει να αναλαμβάνει πρωτοβουλίες που 
προστατεύουν τη δημόσια υγεία και το περι‐
βάλλον. Με αυτήν την επιχείρηση, όχι μόνο 
αποτρέπουμε τον κίνδυνο πλημμυρών, αλλά 
αποδεικνύουμε έμπρακτα την προσήλωσή 
μας στη βελτίωση της ποιότητας ζωής των κα‐
τοίκων του λεκανοπεδίου. Η σύγχρονη Αττι‐
κή απαιτεί υποδομές που λειτουργούν και εξα‐
σφαλίζουν την ευημερία όλων μας”. 
Το έργο καθαρισμού της κοίτης του Κηφισού, 
και ειδικότερα τον πλακοσκεπών τμημάτων 
του, έχει συνολικό προϋπολογισμό 1.242.987 
ευρώ. 
 
Ποια τμήματα  
περιλαμβάνονται στα  
σκεπασμένο μέρος του ποταμού 
Τα σκεπασμένα τμήματα του ποταμού, ξε‑
κινώντας από τον Φαληρικό όρμο μέχρι τις 
παρυφές των ορεινών όγκων Πεντέλης και 
Πάρνηθας, περιλαμβάνουν τα παρακάτω 
τμήματα: 

• από τον Φαληρικό όρμο (έναντι της λε‐
ωφόρου Ποσειδώνος) μέχρι το ύψος της 
οδού Μπιζανίου στον Δήμο Μοσχάτου – 
Ταύρου (μήκους 1,5 χλμ.), 
•  από οδό Αγίας Άννης στο δήμο Νίκαιας 
– Αγίου Ιωάννη Ρέντη μέχρι τη συμβολή 
των οδών Περισσού και Παππά στον Δήμο 
Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας 
(μήκους 7,3 χλμ.), 
• από το ύψος της οδού Οδυσσέα Αν‐
δρούτσου μέχρι το ύψος της οδού Λέ‐
σβου στον Δήμο Νέας Φιλαδέλφειας – 
Νέας Χαλκηδόνας (μήκους 0,15 χλμ.). 

 
Η εν λόγω επιχείρηση αποτελεί μέρος ενός ευ‐
ρύτερου σχεδιασμού της Περιφέρειας Αττικής 
για την αναβάθμιση όλων των σημαντικών 
υδάτινων πόρων και υποδομών του λεκανο‐
πεδίου, με στόχο την ενίσχυση της αντιπλημ‐
μυρικής προστασίας και τη διασφάλιση ενός 
βιώσιμου μέλλοντος για όλους τους κατοίκου 

ΓΙΑ ΠΡΩΤΗ ΦΟΡΑ  
Η ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ  
ΑΤΤΙΚΗΣ ΚΑΘΑΡΙΖΕΙ  
ΟΛΑ ΤΑ ΥΠΟΓΕΙΑ 
ΤΜΗΜΑΤΑ ΤΟΥ  
ΚΗΦΙΣΟΥ ΠΟΤΑΜΟΥ
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Χαρδαλιάς: «Η σύγχρονη Αττική απαιτεί 
υποδομές  που λειτουργούν και  
εξασφαλίζουν την ευημερία όλων μας»

Σε ευρείας κλίμακας επιχείρη-
ση καθαρισμού όλων των πλα-
κοσκεπών τμημάτων του Κη-
φισού ποταμού προχωρά για 
πρώτη φορά, μετά από πολλές 
δεκαετίες, η Περιφέρεια Αττι-
κής αυτές τις ημέρες, απομα-
κρύνοντας τόνους από μπάζα 
και απορρίμματα, ώστε να 
απελευθερωθεί πλήρως η δια-
τομή για να υπάρξει απρόσκο-
πτη ροή των ομβρίων υδάτων.

Στη 17η τακτική συνεδρίαση, το Δημοτικό Συμβού-
λιο του Δήμου Πεντέλης, στο πλαίσιο άμεσης αντι-
μετώπισης των σοβαρών της εκτεταμένης πυρκαγιάς 
που έπληξε τον Δήμο και της λήψης εκτάκτων μέ-
τρων, κατόπιν εισήγησης του Προέδρου του Δημο-
τικού Συμβουλίου, Όθωνα Δημοσθένους να συζητη-
θεί ως κατεπείγον το θέμα εκτός ημερήσιας διάτα-
ξης, αποφάσισε ομόφωνα τα παρακάτω: 
• Ο Δήμος θα καταθέσει το ποσό των τριάντα επτά 
χιλιάδων διακοσίων ευρώ (37,000), ποσό το οποίο 
με την 3η αναμόρφωση του προϋπολογισμού, σύμ-
φωνα με την εισήγηση της αντιδημάρχου, Αρτέμιδος 
Αργύρη, θα μεταφερθεί από τον σχετικό κωδικό που 
αφορούσε στο ακυρωθέν Φεστιβάλ Πεντελικού στον 
λογαριασμό Οικονομικής Ενίσχυσης στους πληγέν-
τες της πυρκαγιάς της 12ης Αυγούστου. 
• Με πρόταση της δημάρχου, Νατάσσας Κοσμο-

πούλου, στην οικονομική ενίσχυση θα συμπερι-
ληφθούν μια μηνιαία αντιμισθία της ιδίας και των 
αντιδημάρχων. 
• Το άνοιγμα ειδικού τραπεζικού λογαριασμού στο 
όνομα του Δήμου Πεντέλης για χρονικό διάστημα ενός 
(1) έτους και εάν απαιτηθεί να γίνει παράταση του 
διαστήματος. 
• Τη συγκρότηση Επιτροπής για την παρακολούθη-
ση της διαχείρισης του ανωτέρω λογαριασμού, απο-
τελούμενη από τους: • Μπούρα Βασίλειο, με ανα-
πληρωτή τον Δρόσο Γεώργιο • Αργύρη Άρτεμις, με 
αναπληρωτή τον Ζούνη Ιωάννη • Πολίτη Ελένη, με 
αναπληρωτή τη Γιαννακοπούλου Δήμητρα • Σταυ-
ροπούλου Ελένη με αναπληρωτή τον Μητρόπουλο 
Σπυρίδωνα (υπάλληλοι Δ. Πεντέλης) • Ζαμάνου Μα-
ρία, με αναπληρώτρια τη Δεμερτζή Ευδοξία (υπάλ-
ληλοι Δ. Πεντέλης). 

Εκτακτα μέτρα οικονομικής στήριξης των  
πυρόπληκτων αποφάσισε ο Δήμος Πεντέλης

ΟΠΩΣ ΜΗΝΙΑΙΑ ΑΝΤΙΜΙΣΘΙΑ ΤΗΣ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΙ ΤΩΝ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΩΝ



Δήμος Πεντέλης και το Κέντρο Ημέ‐
ρας Παιδιών και Εφήβων Μελισσίων 
του φορέα «Θάλπος‐Ψυχική Υγεία» 

βρίσκονται στο πλευρό παιδιών, εφήβων 
και γονέων του Δήμου. 
Ανταποκρινόμενοι στις ανάγκες που έχουν 
προκύψει μετά τις πρόσφατες καταστρο‐
φικές πυρκαγιές, τίθεται σε λειτουργία η 
άμεση τηλεφωνική υποστήριξη παιδιών, 

εφήβων και γονέων: Aπό Δευτέρα έως Πα‐
ρασκευή, ώρες 10:00 έως 16:00, oι πολίτες 
μπορούν καλούν στο τηλέφωνο του Κέν‐
τρου Ημέρας – 210 60 96 840, με σκοπό την 
καταγραφή του αιτήματός τους και εν συ‐
νεχεία την άμεση διασύνδεση με επαγγελ‐
ματία του Κέντρου Ημέρας. 
Επιπλέον, ανακοινώνεται η δυνατότητα 
έναρξης ομάδων γονέων, καθώς και εφή‐
βων στον χώρο του Κέντρου Ημέρας (Σκιά‐
θου 5 και Μπακογιάννη,  Μελίσσια, 1ος όρο‐
φος). Σκοπός των ομάδων είναι η δημι‐
ουργία ενός ασφαλούς χώρου συζήτησης, 
ενώ ιδιαίτεροι στόχοι αποτελούν η συνάν‐
τηση με άλλα πρόσωπα με κοινό βίωμα, η 
επεξεργασία σκέψεων και συναισθημά‐
των και η ενδυνάμωση. 
Τόσο οι ενδιαφερόμενοι απευθείας, όσο και 
υπηρεσίες ή λοιποί κοινωνικοί φορείς της 
περιοχής, κατόπιν διασύνδεσης με το Κέν‐

τρο Ημέρας μπορούν να εκδηλώσουν εν‐
διαφέρον συμμετοχής στις ομάδες τηλε‐
φωνικά (210 60 96 840) ή μέσω email στο  
youth@thalpos.org.gr. 
Τέλος, προς αντιμετώπιση των μεσομα‐
κροπρόθεσμων ψυχολογικών επιπτώσεων 
σε παιδιά, εφήβους και γονείς που έχουν 
πληγεί, ο Δήμος στοχεύει στην επόμενη σχο‐
λική χρονιά, κυρίως ξεκινώντας άμεσα την 
καταγραφή των πυρόπληκτων οικογενει‐
ών με παιδιά, σε συνεργασία με τις κοινω‐
νικές υπηρεσίες του Δήμου και σχεδιάζον‐
τας ένα «κύμα» παρεμβάσεων ψυχικής 
επαναδιαπραγμάτευσης της εμπειρίας της 
καταστροφής σε σχολεία της περιοχής. 
Στόχος των παρεμβάσεων είναι η συζήτη‐
ση με τα παιδιά, δηλαδή πώς ακριβώς 
ένιωσαν, πως αντέδρασαν αλλά και τι 
ανάγκες έχουν τώρα εξαιτίας της πυρκαγιάς 
και των καταστροφών που αυτή επέφερε.  
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ετά την ανάρτηση στο site της ΕΕ‐
ΤΑΑ (www.eetaa.gr) των οριστικών 
αποτελεσμάτων, οι κάτοχοι Vouch‐
er μπορούν να απευθύνονται για 

την εγγραφή τους στους Δημοτικούς Βρεφο‐
νηπιακούς Σταθμούς & το ΚΔΑΠΑμεΑ, στην 
Αντιδημαρχία Οικογενειακής Πολιτικής, Ισό‐
τητας και Προσχολικής Ηλικίας κατά τις εργά‐
σιμες ημέρες, μέχρι και τις 16 Σεπτεμβρίου 
2024. 
 
Ο κάτοχος του voucher  
θα πρέπει να έχει μαζί του: 
• το Voucher εκτυπωμένο και 
• Δελτίο Αστυνομικής Ταυτότητας ή άλλο επί‐
σημο δημόσιο έγγραφο πιστοποίησης της 
ταυτότητάς του. 

 
Η εγγραφή γίνεται με την υπογραφή τυποποι‐
ημένης σύμβασης που θα διατεθεί από την ΕΕ‐
ΤΑΑ Α.Ε. Κατά την εγγραφή ο νόμιμος εκπρό‐
σωπος θα πρέπει να εξουσιοδοτήσει ηλεκτρο‐
νικά την ΕΕΤΑΑ να διενεργεί τις πληρωμές 
προς το Φορέα για λογαριασμό του, επιλέγον‐
τας «αποδοχή» σε ειδική εφαρμογή της. 
Μετά την εγγραφή θα πρέπει να εκδοθεί η 
Κάρτα Παρουσίας (ΚΑ.ΠΑ.), από την ιστοσελί‐
δα της ΕΕΤΑΑ, η οποία είναι υποχρεωτική για την 
καταγραφή της παρουσίας του ωφελούμενου 
παιδιού από την πρώτη ημέρα παρουσίας του 
σε δομή. 
 
Σημειώνεται ότι για τις εγγραφές θα τηρηθεί σει‐
ρά προτεραιότητας. 
 
Δομές Δήμου Βριλησσίων: 
• Α’ Βρεφονηπιακός Σταθμός (Βρέφη από 
18μηνών έως 2,5 ετών & Προ‐νήπια από 2,5 
έως 4 ετών). 
• Γ’ Παιδικός Σταθμός (Προ‐νήπια από 2,5 
έως 4 ετών). 
• Δ’ Παιδικός Σταθμός (Προ‐νήπια από 2,5 
έως 4 ετών). 
• ΚΔΑΠΑμεΑ (Παιδιά με αναπηρία, έφηβοι 
και άτομα, με κάθε είδους κινητική, νοητική, 
αναπτυξιακή ή αισθητηριακή αναπηρία). 

Ενεργοποίηση voucher 
για τους Βρεφονηπιακούς  
Σταθμούς και το ΚΔΑΠ 
ΑμεΑ Δήμου Βριλησσίων

Μ

ΕΩΣ ΤΙΣ 16 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ

ΜΕ ΑΦΟΡΜΗ ΤΙΣ ΠΡΟΣΦΑΤΕΣ 
ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΙΚΕΣ ΠΥΡΚΑΓΙΕΣ

11 ΝΕΕΣ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΣΤΟΥΣ 
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΥΣ ΣΤΑΘΜΟΥΣ 

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗΣ ΚΑΙ ΠΕΥΚΗΣ

Έξι βρεφονηπιοκόμοι, τρεις καθαρίστριες, 
 μία νοσηλεύτρια και μία μαγείρισσα

Ψυχοκοινωνική  
υποστήριξη παιδιών, 
εφήβων και γονέων 

Δήμου Πεντέλης

Ο

ρόκειται για έξι νέες βρεφονη‐
πιοκόμους, τρεις καθαρίστριες, 
μία νοσηλεύτρια και μία μαγεί‐
ρισσα. Οι προσλήψεις αυτές 

έχουν στόχο την εξυπηρέτηση κυρίως των 
τριών νέων βρεφικών τμημάτων που θα λει‐
τουργήσουν στους Σταθμούς της Πεύκης, 
κατόπιν της ολοκλήρωσης και αδειοδότη‐
σης του νέου έργου πυρασφάλειας και της 
δημιουργίας νέων προδιαγραφών εκσυγ‐
χρονισμού των Παιδικών Σταθμών Πεύκης. 
Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος 
Ψυχάλης, και ο ειδικός σύμβουλος του επί 

θεμάτων Κοινωνικής Πολιτικής, Παναγιώ‐
της Μπόλλας, καλωσόρισαν το νέο προ‐
σωπικό των Βρεφονηπιακών Σταθμών 
κατά τη συνάντηση που πραγματοποι‐
ήθηκε στην αίθουσα του Δημοτικού Συμ‐
βουλίου. «Είναι μεγάλη η χαρά μας να σας 
καλωσορίσουμε στον Δήμο Λυκόβρυσης – 
Πεύκης» ανέφερε αρχικά ο δήμαρχος και 
πρόσθεσε: «Επενδύουμε στο ανθρώπινο δυ‐
ναμικό, ενώ την ίδια στιγμή έχουμε κάνει 
επενδύσεις άνω των 300.000 ευρώ για δί‐
κτυα πυρασφάλειας και πυρανίχνευσης 
στους παιδικούς μας σταθμούς». 

 
“Στόχος μας οι  
υψηλού επιπέδου υπηρεσίες” 
Στη συνέχεια, ο δήμαρχος τόνισε: «Στόχος 
μας είναι να προσφέρουμε υψηλού επιπέ‐
δου υπηρεσίες στα παιδιά. Αυξάνουμε τις θέ‐

σεις των βρεφονηπιοκόμων, των καθαρι‐
στριών, των μαγείρων και του προσωπικού 
των Παιδικών Σταθμών, με σκοπό όλα τα 
παιδιά να γίνουν δεκτά στους βρεφικούς και 
τους παιδικούς σταθμούς του Δήμου μας». 
Από την πλευρά του, ο πρώην αντιδήμαρ‐
χος και νυν ειδικός σύμβουλος του δημάρ‐
χου επί θεμάτων κοινωνικής Πολιτικής, 
Παναγιώτης Μπόλλας, επεσήμανε: «Με με‐
γάλη χαρά καλωσορίζουμε το νεοπροσλη‐
φθέν προσωπικό των 11 συνεργατών, το 
έργο του οποίου είναι βέβαιο ότι θα παρέ‐
χει υψηλές υπηρεσίες στην κοινωνία της πό‐
λης μας, χαρίζοντας και σε εμάς, τους αι‐
ρετούς, την ευτυχία να καμαρώνουμε τους 
παιδικούς μας σταθμούς κατά πολύ πλη‐
ρέστερους από ότι στο παρελθόν, με γενι‐
κό αποτύπωμα την παραγωγή νέου κοι‐
νωνικού πλεονάσματος για την ωφέλεια 
των δημοτών μας». 

Σημαντικά ενισχυμένο είναι 
πλέον το δυναμικό των Βρε-
φονηπιακών Σταθμών του 
Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης, 
καθώς ολοκληρώθηκε η 
πρόσληψη 11 ατόμων με 
σύμβαση ορισμένου χρόνου.

Π



λιμάκιο αποτελούμενο από τον 
δήμαρχο Κηφισιάς και πρόεδρο 
του ΣΠΑΠ, κ. Βασίλη Ξυπολυτά, 
τον πρώην υπαρχηγό της Πυρο‐
σβεστικής και Ειδικό Σύμβουλο 

Πολιτικής Προστασίας του Δημάρχου, Στρα‐
τηγό κ. Γιάννη Σταμούλη και τον ειδικό σύμ‐
βουλο του Προέδρου του ΣΠΑΠ, κ. Δημήτρη 
Λιανό, βρέθηκε σε Χαλάνδρι, Βριλήσσια, Με‐
λίσσια και Πεντέλη, δίπλα σε όσους πάλεψαν 
με τις φωτιές. 
Στις γυναίκες και στους άντρες, που παρά το 
σβήσιμο της φωτιάς, παραμένουν σε επι‐
φυλακή για την κατάσβεση των τελευταίων 
μικροεστιών και αναζοπυρώσεων, προ‐
σφέρθηκαν σάντουιτς, παγωμένα νερά και 

πορτοκαλάδες ως ελάχιστο δείγμα ευγνω‐
μοσύνης για την πολύτιμη προσφορά τους 
στην πρόσφατη καταστροφική πυρκαγιά της 
βορειοανατολικής Αττικής. 
Στα Βριλήσσια, μάλιστα, μαζί με τον δήμαρ‐
χο της πόλης, κ. Γιάννη Πισιμίση, ο κ. Ξυπο‐
λυτάς πραγματοποίησε αυτοψία στις καμέ‐
νες περιοχές, όπου η πύρινη λαίλαπα «έκα‐
νε στάχτη» δασικές εκτάσεις και περιουσίες. 
Τέλος, εκείνες τις δύσκολες ώρες, ο Δήμος Κη‐
φισιάς, στο πλαίσιο συνεργασίας του με 
όμορους Δήμους, συνέδραμε τον Δήμο Πεν‐
τέλης παραχωρώντας 1 σάρωθρο (σκούπα) 
και 2 πυροσβεστικά οχήματα για περιπολίες, 
καθώς και τον Δήμο Βριλησσίων με κάδους 
περισυλλογής απορριμμάτων. 

ία ακόμα εκκρεμότητα δεκαετιών έκλεισε με την υπο‐
γραφή του συμβολαίου δωρεάς από τον Δήμο Χαλανδρίου 
του ακινήτου, με σκοπό την ανέγερση του νέου ιερού ναού 

του Αγ. Αντωνίου, στην περιοχή του Πατήματος. 
Το σχετικό συμβόλαιο υπέγραψαν ο δήμαρχος Χαλανδρίου, Σίμος 
Ρούσσος, και ο αιδεσιμότατος πρωτοπρεσβύτερος πατήρ Αντώ‐
νιος Πασσάλης, παρουσία του πατέρα Ιγνάτιου και των νομικών 
κας Εβίτας Κακούρη και κ. Κωνσταντίνου Ιωαννίδη. 
Ο Δήμος Χαλανδρίου παραχωρεί το 56% του ακινήτου ιδιοκτησίας 

του (επί των οδών Ατρέως, Αγ. Αντωνίου & Ηρακλείτου), έκτασης 
2 στρεμμάτων, για την ανέγερση του ναού ενώ η εκκλησία, από την 
πλευρά της, δεσμεύεται για την κατεδάφιση της πεπαλαιωμένης 
κατασκευής του σημερινού ναού, πλην του ιερού βήματος. 
Ο υπόλοιπος χώρος του ακινήτου θα διαμορφωθεί από τον Δήμο 
Χαλανδρίου ως κοινόχρηστος χώρος πλατείας και πρασίνου. 
Σημειώνεται ότι η πρώτη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Χα‐
λανδρίου για την ανέγερση της εκκλησίας του Αγ. Αντωνίου στην 
περιοχή χρονολογείται στο μακρινό 1988. 

Κ
Την αλληλεγγύη του προς τους πυροσβέστες,  
τους εθελοντές δασοπυροσβέστες και εθελοντές,  
που έδωσαν ηρωική και άνιση μάχη με τις φλόγες,  
εξέφρασε για μία ακόμη φορά ο Δήμος Κηφισιάς.
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Άνοιξε ο δρόμος για την ανέγερση του  
ναού του Αγ. Αντωνίου στο Πάτημα Χαλανδρίου

Μ

Σε Χαλάνδρι, Βριλήσσια, Μελίσσια  
και Πεντέλη βρέθηκε κλιμάκιο του Δήμου

O ΔΗΜΟΣ ΚΗΦΙΣΙΑΣ 
ΔΙΠΛΑ ΣΤΟΥΣ «ΗΡΩΕΣ» 
ΤΗΣ ΦΩΤΙΑΣ ΚΑΙ ΣΤΟΥΣ 
ΟΜΟΡΟΥΣ ΔΗΜΟΥΣ

ΚΛΕΙΣΙΜΟ ΜΙΑΣ ΕΚΚΡΕΜΟΤΗΤΑΣ ΔΕΚΑΕΤΙΩΝ

“Την ώρα που η Πεντέλη μετρά ακόμη τις πλη‐
γές της από την καταστροφική πυρκαγιά της 
Δευτέρας 12 Αυγούστου, η διοίκηση της κας 
Κοσμοπούλου επέλεξε, μετά από αλλεπάλ‐
ληλες χρονικές μεταθέσεις, να συγκαλέσει το 
Δημοτικό Συμβούλιο”, αναφέρει η δημοτική 
παράταξη της Συμπολιτείας, με επικεφαλής 
τη Δήμητρα Κεχαγιά. 
“Μήπως για να γίνει απολογισμός των ζημιών 
που υπέστησαν το περιβάλλον και οι συμ‐
πολίτες μας; Μήπως για να δούμε τι δεν 
πήγε καλά και με ποιων ευθύνες η φωτιά 
έφθασε στα σπίτια μας; Μήπως για να εξε‐
τάσουμε τις ενέργειες αποκατάστασης που 
χρειάζονται; Όχι, βέβαια. Αυτό που «έκαιγε» 
την κα Κοσμοπούλου ήταν να ληφθεί εκ 
νέου απόφαση ώστε να πληρωθεί ο πρόεδρος 
του Σώματος Όθωνας Δημοσθένους το ποσόν 

των 49.600 ευρώ για παροχή νομικών υπη‐
ρεσιών προς τον κ. Στεργίου, στο πλαίσιο της 
δίκης για τη φονική πυρκαγιά στο Μάτι το 
2018. Ο λόγος είναι ότι η πρώτη απόφαση σί‐
γουρα θα «έπεφτε» στην Αποκεντρωμένη Δι‐
οίκηση Αττικής, μετά την τεκμηριωμένη προ‐
σφυγή που κατάθεσε η ΣΥΜΠΟΛΙΤΕΙΑ στις 
19/6/2024″, προσθέτει η παράταξη. 
“Όπως ήταν φυσικό, η παράταξή μας αρνή‐
θηκε να συμμετάσχει στη συζήτηση και να νο‐
μιμοποιήσει μια τέτοια συνεδρίαση – παρω‐
δία. Παράλληλα, θα προσφύγει εκ νέου σε 
κάθε αρμόδια Αρχή κατά των σχετικών απο‐
φάσεων, αναζητώντας και τυχόν ποινικές ευ‐
θύνες όσων μεθοδεύουν, αλλά και συνδρά‐
μουν σε αυτή την απαράδεκτη μεθόδευση σε 
βάρος των συμφερόντων του Δήμου Πεντέ‐
λης και των συμπολιτών μας”, ολοκληρώνει. 

ΣΥΜΠΟΛΙΤΕΙΑ Πεντέλη:  
“Συνεδρίαση – παρωδία του ΔΣ Πεντέλης”

“ΑΡΝΗΘΗΚΑΜΕ ΝΑ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΥΜΕ ΣΤΗ ΣΥΖΗΤΗΣΗ”

ολοκλήρωση του νέου έργου οδικής 
ασφάλειας στον Δήμο Παπάγου‐
Χολαργού αποτελεί μια σημαντική 
πρόοδο για την καθημερινή ζωή 

των κατοίκων και την ασφαλή μετακίνηση 
στην περιοχή. 
Ο κόμβος των οδών Ναυαρίνου, Γρεβενών και 
Ανατολής, που υποδέχεται καθημερινά μεγάλο 
φόρτο οχημάτων, έχει πλέον αναβαθμιστεί 
ώστε να εξασφαλίσει υψηλότερα επίπεδα 
ασφαλείας για τους πεζούς και τα οχήματα. 
Οι παρεμβάσεις περιλάμβαναν τη δημιουργία 
νέων διαβάσεων πεζών και την ανακατα‐
σκευή των πεζοδρομίων με σύγχρονες δα‐
πεδοστρώσεις. Επιπλέον, η τοποθέτηση νέων 

πινακίδων σήμανσης και η επέκταση των παρ‐
τεριών βελτιώνουν την ορατότητα και την αι‐
σθητική του χώρου, καθιστώντας τον πιο 
ασφαλή και φιλικό προς τους πεζούς. 
Αυτό το έργο έρχεται σε συνέχεια άλλων ση‐
μαντικών παρεμβάσεων οδικής ασφάλειας, 
όπως ο νέος κόμβος στις οδούς Αργυροκά‐
στρου και Μπλέσσα, καθώς και οι εργασίες 
που ξεκίνησαν στον κόμβο Αργυροκάστρου 
και Πίνδου.  
Η ολοκλήρωση του έργου αυτού  αποτελεί 
κομμάτι της δέσμευσης της Δημοτικής Αρ‐
χής για τη συνεχή βελτίωση της οδικής 
ασφάλειας, προστατεύοντας έτσι την κα‐
θημερινή ζωή και την ευημερία των πολιτών. 

Αναβαθμισμένο έργο οδικής ασφάλειας 
στον Δήμο Παπάγου – Χολαργού

ΕΤΟΙΜΟΣ Ο ΚΟΜΒΟΣ ΤΩΝ ΟΔΩΝ ΝΑΥΑΡΙΝΟΥ, ΓΡΕΒΕΝΩΝ ΚΑΙ ΑΝΑΤΟΛΗΣ

Η



Με γοργούς ρυθμούς ολο‑
κληρώνεται η ανακατα‑
σκευή του αγωνιστικού 
χώρου αλλά και άλλων 
υποδομών στο Δημοτικό 
Στάδιο της Νέας Ιωνίας. 

 
λλωστε, ο δήμαρχος της πό‐
λης, Παναγιώτης Μανούρης, 
είχε υποσχεθεί στους κατοί‐
κους, στους αθλούμενους 
και στους Συλλόγους της 

Νέας Ιωνίας ότι η ολοκλήρωση των ερ‐
γασιών και η παράδοση του γηπέδου θα 
γίνει το συντομότερο δυνατό. 
Εντός Σεπτεμβρίου παραδίδεται προς 
χρήση και το καινούργιο ταρτάν του στί‐
βου, καθώς και οι δύο πυλώνες, που ήταν 
καμένοι χρόνια τώρα. 
Παράλληλα, ολοκληρώνεται η διαδικα‐
σία αντικατάστασης των σπασμένων 
καθισμάτων και των πάγκων για τις 
ομάδες ποδοσφαίρου και στίβου με ίδι‐
ους πόρους. 
Τον Σεπτέμβριο ξεκινούν και οι εργασίες 

για το νέο βοηθητικό γήπεδο, που είναι 
απαραίτητο για τη σωστή χρήση του 
κεντρικού γηπέδου. 
Ο δήμαρχος δήλωσε σχετικά ότι «πάλι με 
ίδιους πόρους αποφορτίζουμε το κεν‐
τρικό μας γήπεδό μας. Τηρούμε το χρο‐

νοδιάγραμμα και τις δεσμεύσεις μας 
προς τους συμπολίτες μας. Με καθημε‐
ρινή, σκληρή δουλειά και ανοιχτό διά‐
λογο με τους κατοίκους βάζουμε τα 
πράγματα στη σειρά τους και προχω‐
ρούμε στην ανάπτυξη της Ιωνίας μας». 

κπροσώπους της κινέζικης πόλης Jinhua υποδέχθηκε 
στο Ηράκλειο Αττικής ο δήμαρχος της πόλης, Νίκος 
Μπάμπαλος. 

Με επικεφαλής τον Zhang Weiya, αναπληρωτή διευθυντή της 
μόνιμης επιτροπής του Λαϊκού Κογκρέσου της πόλης Jinhua 
της επαρχίας Zhejiang, η αντιπροσωπεία επισκέφθηκε το Ηρά‐
κλειο στο πλαίσιο του ταξιδιού της στην Ελλάδα, καθώς η συγ‐
κεκριμένη επαρχία έχει αναπτύξει επαφές τα τελευταία χρό‐
νια με τον Δήμο Ηρακλείου Αττικής, ανταλλάσσοντας ιδέες 
και πρακτικές. 
Ο Νίκος Μπάμπαλος ξενάγησε τους Κινέζους στο δημαρχείο 
και τις υπηρεσίες του αλλά και στο Κτήμα Φιξ, το πάρκο που 
απέκτησε πρόσφατα ο Δήμος για τους δημότες, όπου και τους 
εξήγησε τον τρόπο με τον οποίο η δημοτική αρχή κατάφερε 
να το αγοράσει μετά από δεκαετίες άκαρπων προσπαθειών, 
τα οφέλη αυτής της ενέργειας αλλά και την ιστορία του ση‐
μαντικού αυτού τοπόσημου για την πόλη. 
«Είχα την χαρά να υποδεχθώ στον Δήμο μας αντιπροσωπεία 
της πόλης Jinhua της Κίνας, με την επαρχία της οποίας έχου‐
με τα αναπτύξει τακτικές επαφές για την ανταλλαγή πρα‐
κτικών, προγραμμάτων και τεχνογνωσίας. Το Ηράκλειο, κυ‐
ριολεκτικά, ακούγεται ως την άλλη άκρη της γης…», σχολία‐
σε χαρακτηριστικά ο δήμαρχος Ηρακλείου Αττικής. 
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ΞΕΝΑΓΗΘΗΚΑΝ ΑΠΟ ΤΟΝ ΔΗΜΑΡΧΟ  
ΣΤΟ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟ ΚΑΙ ΤΟ ΚΤΗΜΑ ΦΙΞ
Αντιπροσωπεία της  
κινέζικης πόλης Jinhua στον 
Δήμο Ηρακλείου Αττικής

Ε

Δήμος Λυκόβρυσης – Πέυκης συνεχίζει τις απα‐
ραίτητες παρεμβάσεις στους αθλητικούς χώρους 
της πόλης, κάνοντάς τους αισθητικά πιο όμορφους 

και ασφαλείς. Έτσι, πριν λίγες ημέρες ολοκληρώθηκε το 
βάψιμο της κερκίδας στο κλειστό γυμναστήριο της Πεύ‐
κης, από εργαζόμενους του Δήμου. Το κλειστό γυμνα‐
στήριο άλλαξε όψη και είναι έτοιμο να υποδεχθεί τους 
αθλητές, τους συλλόγους και όλους όσοι αθλούνται σε 
αυτό. 
Σημειώνεται ότι μέσα στο καλοκαίρι, ο περιβάλλων χώ‐
ρος στο κλειστό γυμναστήριο καλλωπίστηκε και εγκα‐
ταστάθηκε νέος φωτισμός LED, ενώ στο εσωτερικό του 
εγκαταστάθηκαν κάμερες ασφαλείας για την αντιμετώ‐
πιση φαινομένων βανδαλισμών και χουλιγκανισμού. 

Βάφτηκε η κερκίδα του κλειστού 
γυμναστηρίου της Πεύκης  
από προσωπικό του Δήμου

Συνεχίζεται η διαγράμμιση  
των διαβάσεων πεζών έξω  
από τα σχολεία του Γαλατσίου

Ο

ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΩΝ  
ΣΤΟΥΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ ΤΗΣ ΠΟΛΗΣ

ΜΕ ΑΜΕΙΩΤΟΥΣ ΡΥΘΜΟΥΣ συνεχίζονται και τον Αύγουστο οι παρεμβάσεις του 
Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης για την ενίσχυση του φωτισμού της πόλης. Τα τελευταία 
εικοσιτετράωρα ηλεκτρολόγοι του Δήμου με ειδικό καλαθοφόρο προχώρησαν στην 
εγκατάσταση νέων φωτιστικών LED και προβολέων επί της οδού Μ. Μπότσαρη, 
κάνοντας τον δρόμο πιο φωτεινό και πιο ασφαλή για τους πεζούς αλλά και τους 
οδηγούς. Παράλληλα, προβολείς τοποθετήθηκαν επί των οδών Βορείου Ηπείρου 
και Ελευθερίου Βενιζέλου, καθώς και επί της οδού Ηρώων Πολυτεχνείου. 

Επεκτείνεται το δίκτυο  
υψηλού φωτισμού  

στην οδό Μ. Μπότσαρη  
της Λυκόβρυσης

Καθώς και άλλες υποδομές

ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΑΖΕΤΑΙ  
Ο ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΟΣ ΧΩΡΟΣ ΣΤΟ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑΔΙΟ Ν. ΙΩΝΙΑΣ

Α

ε εξέλιξη βρίσκονται οι απαραί‐
τητες τεχνικές εργασίες του 
Δήμου Γαλατσίου, όπως η δια‐

γράμμιση των διαβάσεων έξω από 
τα σχολεία της πόλης, ενόψει της 
νέας σχολικής χρονιάς 2024‐2025. 
Τα συνεργεία του Δήμου έχουν ολο‐
κληρώσει ήδη τις διαγραμμίσεις έξω 
από το 2ο Γυμνάσιο, το 5ο Γυμνάσιο, το 
1ο Νηπιαγωγείο, το 11ο Δημοτικό και θα συ‐
νεχίσουν στα υπόλοιπα σχολεία πρωτοβάθμιας και δευτερο‐
βάθμιας εκπαίδευσης της πόλης. 
“Προτεραιότητά μας είναι η ασφάλεια των εκατοντάδων παι‐
διών των σχολείων του Δήμου μας και γι’ αυτό αξιοποιούμε τους 
θερινούς μήνες, ώστε τα παιδιά μας να τα βρουν έτοιμα επι‐
στρέφοντας το Σεπτέμβρη”, δηλώνει σχετικά η δημοτική αρχή. 

Σ



σοι βρίσκονται σε αναζήτηση στέγης 
γνωρίζουν από πρώτο χέρι το πρό‐
βλημα, καθώς οι ιδιοκτήτες ακινή‐
των ζητούν απίστευτα ποσά για 
ένα μηνιαίο μίσθωμα, με αποτέλεσμα 
να είναι σε αδιέξοδο. 
Τα στοιχεία που βλέπουν το φως 
της δημοσιότητας είναι άκρως 
αποκαλυπτικά και επιβεβαι‐
ώνουν την ανάγκη άμεσων 
πρωτοβουλιών που θα δώ‐
σουν ανάσες στον εφιάλτη 
που βιώνουν χιλιάδες νοι‐
κοκυριά. 
Το πρόβλημα αφορά σε 
πολύ μεγάλο βαθμό την 
Αττική, η οποία λόγω 
της άνθησης του 
AirBnb, "ξεμένει" κα‐
θημερινά από διαμε‐

ρίσματα, γεγονός που 
ανεβάζει στα ύψη τις τιμές 

ενοικίων και πώλησης. 
Το γεγονός αυτό, σε συνδυα‐

σμό με την ακρίβεια σε τρόφι‐
μα και ενέργεια, εξηγεί σε μεγά‐

λο βαθμό και τους λόγους για τους 
οποίους η πλειονότητα των νοικο‐

κυριών δεν μπορεί να ανταποκριθεί 
στις στοιχειώδεις μηνιαίες ανάγκες της. 

Εάν προσθέσει κανείς και το γεγονός ότι 
οι μισθοί για τις νεότερες γενιές είναι ακό‐

μη πολύ χαμηλοί, εύκολα αντιλαμβάνεται 
γιατί μένουν ακόμη στο παιδικό δωμάτιο και δεν 
μπορούν να δημιουργήσουν οικογένεια. 
Όπως γίνεται αντιληπτό, εάν δεν ληφθούν μέ‐
τρα και μάλιστα άμεσα, το πρόβλημα θα διογ‐
κωθεί με ότι αυτό συνεπάγεται για χιλιάδες 
οικογένειες που κινδυνεύουν με τον εφιάλ‐
τη της φτωχοποίησης που έζησαν την επο‐
χή των μνημονίων. 

Απλησίαστες τιμές 
Τα στοιχεία που βλέπουν το φως της δημοσιότητας, 
προκαλούν σοκ και δέος, καθώς οι τιμές στα ενοίκια 
έχουν ξεφύγει και είναι δύσκολο να καλυφθούν ακόμη 
και στην περίπτωση που μπαίνουν καλά χρήματα σε ένα 
σπίτι. 
Σύμφωνα με ιστοσελίδες αγγελικών ακινήτων, που επι‐
καλείται το Δίκτυο E‐Real Estates, στις περιοχές της Βο‐

ρειανατολικής Αττικής η διαθεσιμότητα 
είναι μηδενική για ακίνητα με ζητούμενο 
μίσθωμα έως 500 ευρώ. 
Διαμερίσματα με ζητούμενο μίσθωμα 

έως 300 ευρώ, μπο‐
ρεί να βρει κανείς 
σε Λ. Πατησιών, 
Πλατεία Αττικής, 
Πλατεία Αμερικής, 
Πλατεία Βικτωρίας 
που είναι από 30 τμ‐
40 τμ, ισόγεια, ημιυ‐
πόγεια ή και εσωτε‐
ρικά. 
 

Ζητούμενες τιμές 
Με βάση τα στοιχεία από το δίκτυο αγγελιών του Spi‐
togatos οι ζητούμενες τιμές ενοικίασης κατοικιών αυ‐
ξήθηκαν περαιτέρω και στο δεύτερο τρίμηνο του 2024 
σε σχέση με το αντίστοιχο περυσινό διάστημα. 
Όπως είναι λογικό, οι μεγαλύτερες τιμές στην Αττική κα‐
ταγράφονται στα νότια προάστια, ενώ ακόμη πιο δύ‐
σκολη αναμένεται να γίνει η κατάσταση στα βόρεια και 
ανατολικά προάστια μετά τη μεγάλη πυρκαγιά του Αυ‐
γούστου. 
Ειδικότερα: 

• στα νότια προάστια η τιμή είναι 12,5 ευρώ ανά τ.μ. 
(+10,6%), 
• στα Βόρεια Προάστια 11,3 ευρώ ανά τ.μ. έναντι 10,67 
ευρώ ανά τ.μ. 
• στο κέντρο της Αθήνας, η μέση ζητούμενη τιμή ανέρ‐
χεται στα 10,5 ευρώ ανά τ.μ. 

 

Εκτός ελέγχου είναι η κατάσταση στην αγορά ενοικίασης και πώλη‑
σης ακινήτων και ήδη αναζητούνται τρόποι, προκειμένου να "προσ‑
γειωθούν" οι τιμές και να αντιμετωπιστεί η στεγαστική κρίση.

ΠΩΣ ΘΑ ΠΕΣΟΥΝ 
ΟΙ ΤΙΜΕΣ ΕΝΟΙΚΙΩΝ 

Μέσα στο  
φθινόπωρο η 
υλοποίηση των 
εξαγγελιών

Αύξηση στον ΕΝΦΙΑ για τα κλειστά ακίνητα 

Όλο το σχέδιο για φθηνή στέγη
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Άμεσα οι ανακοινώσεις 
Το φαινόμενο της έλλειψης σπιτιών και των στρε‐
βλώσεων που προκαλούνται στην αγορά έχουν θορυ‐
βήσει την κυβέρνηση, που έχει αρχίσει να δρομολογεί 
λύσεις που θα αντιμετωπίσουν το πρόβλημα. 
Άπαντες πλέον αναμένουν τις εξαγγελίες που θα κάνει 
σε λίγες ημέρες από το βήμα της ΔΕΘ ο πρωθυπουργός, 
με στόχο το πακέτο μέτρων να αρχίσει να υλοποιείται 
μέσα στο φθινόπωρο. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, τα νέα μέτρα: 

• θα δίνουν κίνητρα μέσω φοροελαφρύνσεων σε 
όσους επιλέγουν να διαθέσουν τα ακίνητά τους σε μα‐
κροχρόνιες μισθώσεις 
• θα δημιουργούν αντικίνητρα για ιδιοκτήτες που εμ‐
φανίζουν τα διαμερίσματα τους είτε ως κενά, είτε τα 
ενοικιάζουν με μαύρο χρήμα. 

 
Αυξημένος ΕΝΦΙΑ 
Πρώτο μέτρο προς την κατεύθυνση αυτή είναι αύξηση 
του ΕΝΦΙΑ για ακίνητα τα οποία οι ιδιοκτήτες του κρα‐
τούν κλειστά, καθώς δεν τους συμφέρει να δηλώνουν 
στην εφορία ότι τα ενοικιάζουν. 
Στο πλαίσιο αυτό, ο ΕΝΦΙΑ θα αυξάνεται για όσο διά‐
στημα οι ιδιοκτήτες τους τα διατηρούν εκτός της αγο‐
ράς, προφανώς για όσο δεν θα έχουν καμία χρήση, είτε 
ενοικίαση, είτε πώληση, είτε ιδιοκατοίκηση. 
Η εκτίμηση που κυριαρχεί είναι ότι μέσω του αυ‑
ξημένου ΕΝΦΙΑ, θα επιτευχθεί δύο πολύ σημαντι‑
κοί στόχοι που είναι οι εξής: 
Α. Θα επιτευχθεί η διάθεση περισσότερων διαμερι‐
σμάτων είτε για ενοικίαση είτε για πώληση. 
Β. Θα μπει φρένο στη διακίνηση μαύρου χρήματος. 
Στην ουσία δηλαδή, οι ιδιοκτήτες ακινήτων που φο‐
ροδιαφεύγουν θα αποθαρρυνθούν και θα υποχρεω‐
θούν να τα δηλώνουν στην Εφορία, κάτι που σημαί‐
νει περισσότερα έσοδα και για το κράτος. 

Το οικονομικό επιτελείο εκτιμά ότι η εί‐
σπραξη μαύρων χρημάτων από ενοίκια δεν 
θα αποτελεί κίνητρο για φοροδιαφυγή, κα‐
θώς όσα κερδίζονται από τη μη δήλωση θα 
πληρώνονται στον αυξημένο ΕΝΦΙΑ που 
θα εφαρμόζεται στα κλειστά ακίνητα. 
 
Αριθμός κενών σπιτιών 
Αποτελεί κοινό μυστικό, ότι η χώρα μας 
διαθέτει ένα από τα υψηλότερα ποσοστά 
κενών κατοικιών σε ολόκληρη την Ευρώ‐
πη, κάτι που σημαίνει ότι το πρόβλημα των υψηλών τι‐
μών στα ενοίκια μπορεί να λυθεί. 
Πρόσφατη έρευνα του Ινστιτούτου Eteron, έδειξε ότι 
μετά τη δεκαετή κρίση στη χώρα το ένα στα τέσσερα 
διαμερίσματα στα μεγάλα αστικά κέντρα της χώρας 
βγήκε εκτός αγοράς και παραμένει ως σήμερα κενό. 
Στην Ελλάδα υπάρχουν περισσότερα από 6,5 εκατομ‐
μύρια ακίνητα οικιστικής χρήσης ακίνητα, εκ των 
οποίων το Eteron διαπιστώνει ότι το 1 εκατομμύριο εί‐
ναι κλειστά και αναξιοποίητα. 
Κυβερνητικές πηγές, ωστόσο, διαφωνούν με αυτή την 
εκτίμηση και υπολογίζουν ότι τα κλειστά ακίνητα εί‐

ναι περίπου 200.000, καθώς: 
• πολλά είναι στον αέρα έπειτα από αποποιήσεις κλη‐
ρονομιάς και αμφισβητούμενες ιδιοκτησίες μετά 
από κληρονομιές, 
• αλλά είναι κατασχεμένα ή δεσμευμένα από funds, 
που μεταφέρονται μέσω πακέτων από το ένα στο 
άλλο. 

 
Κληροδοτήματα 
Άλλα περίπου 100.000 ακίνητα ανήκουν σε ιδρύματα 
‐καταλήγουν εκεί ως κληροδοτήματα, αλλά και σε 
δημόσιους φορείς, που παραμένουν αναξιοποίητα 
λόγω δυσκίνητων, δαιδαλωδών γραφειοκρατικών 
διαδικασιών. 
Η αξιοποίηση του απαιτεί σειρά αποφάσεων από αρ‐
μόδιες επιτροπές και φορείς για να συντηρηθούν και 
να διατεθούν κάτι που είναι εξαιρετικά δύσκολο, με απο‐
τέλεσμα να μένουν κενά. 
 
Το «Σπίτι μου 2» 
Με βάση αυτά τα δεδομένα γίνεται αντιληπτό γιατί 
άπαντες αναμένουν με αγωνία τις ανακοινώσεις που θα 
κάνει στη ΔΕΘ ο πρωθυπουργός, ο οποίος θα στείλει μή‐
νυμα επίλυσης του προβλήματος. 
Η βασική εξαγγελία του Κυριάκου Μητσοτάκη αφο‐
ρά στον δεύτερο κύκλου του προγράμματος «Σπίτι μου» 
στις αρχές του φθινοπώρου. που αναμένεται να αλλάξει 
άρδην τα δεδομένα στην αγορά ακινήτων. 
Το πρόγραμμα επιδότησης επιτοκίου για την αγο‑
ρά α' κατοικίας: 

• διπλασιάζει το διατιθέμενο ποσό και 
• διευρύνει και τα ηλικιακά όρια των υπο‐
ψήφιων αγοραστών, κατεβάζοντας τα 
όρια ηλικίας των πωλούμενων οικοδο‐
μών. 
Με βάση αυτά τα δεδομένα, γίνονται 
αντιληπτοί και οι λόγοι που το πρό‐
γραμμα έχει καλλιεργήσει αυξημένες 
προσδοκίες και τόσο οι αγοραστές, όσο 
και οι πωλητές αναμένουν τις τελικές 
εξαγγελίες. 

Παράγοντες της αγοράς τονίζουν, ότι ενώ στον α' κύ‐
κλο του προγράμματος η ζήτηση διατηρήθηκε σε μέ‐
τρια επίπεδα και έμεινε ανικανοποίητη, από τη χαμη‐
λή προς πώληση προσφορά κατοικιών, αυτό είναι 
κάτι που αναμένεται να αλλάξει. 
Ενισχυτικό προς την κατεύθυνση αυτή είναι: 

• τα 2 δισ. ευρώ των διαθέσιμων πόρων 
• η μείωση των περιορισμών στα επιλέξιμα ακίνητα 
και 
• η ταυτότητα των αγοραστών. 

Στο πλαίσιο αυτό, το νέο πρόγραμμα θα παρέχει προ‐
νομιακά (σχεδόν άτοκα) δάνεια σε 30.000 ζευγάρια για 

να αγοράσουν πρώτη κατοικία, ενώ θα περιλαμβάνει 
και τα ζευγάρια ηλικίας 40‐50 ετών που είχαν απο‐
κλειστεί από τον πρώτο κύκλο. 
Η συγκεκριμένη ηλικιακή κατηγορία, λόγω της μεγα‐
λύτερης οικονομικής δύναμης που διαθέτει, αναμένε‐
ται να δώσει ώθηση και πνοή στο πρόγραμμα, κάτι που 
σημαίνει ότι το στεγαστικό πρόβλημα θα αρχίσει να αν‐
τιμετωπίζεται. 
 
Χωρίς ανακαίνιση 
Πολλά από τα κενά ακίνητα παραμένουν αναξιοποίητα 
από τους ιδιοκτήτες τους, λόγω του ότι δεν έχουν την 
δυνατότητα να προχωρήσουν σε ανακαίνιση, ώστε στη 
συνέχεια να τα νοικιάσουν. 
Αυτά τα ακίνητα έχουν παλιά κουφώματα και ντου‐
λάπια αλλά και μη λειτουργικά θερμαντικά σώματα και 
κατά συνέπεια είναι αδύνατο να διατεθούν στην αγο‐
ρά για ενοικίαση, καθώς δεν είναι λειτουργικά. 
Θα πρέπει επίσης να σημειωθεί ότι μια σημαντική με‐
ρίδα ιδιοκτητών έχει τραυματική εμπειρία ενοικιαστές, 
οι οποίοι είτε διαλύουν τα σπίτια που ενοικιάζουν είτε 
δεν πληρώνουν το μηνιαίο μίσθωμα. 
Το αποτέλεσμα είναι είτε να "φεσώνουν", είτε να με‐
τατρέπουν το σπίτι σε ερείπιο, με αποτέλεσμα οι ιδιο‐
κτήτες να μη θέλουν να τα ενοικιάζουν και να τα κρα‐
τούν κλειστά και να μη θέλουν να το ενοικιάσουν. 
Παράγοντες της αγοράς τονίζουν ότι οι κατοικίες που 
χρειάζονται ανακαίνιση είναι το 70%‐80% των κενών 
διαμερισμάτων και εάν βγουν στην αγορά θα δοθεί μια 
πολύ σημαντική λύση στο πρόβλημα. 
 
"Ανακαινίζω‑Eνοικιάζω" 
Παράγοντες της κτηματαγοράς εκτιμούν ότι η προ‐
σφερόμενη επιδότηση 40% επί δαπάνης ανακαίνισης 
μέχρι 10.000 ευρώ δεν είναι ισχυρό κίνητρο, και για το 
λόγο αυτό θα γίνουν όλες οι αναγκαίες βελτιώσεις. 
Στο πλαίσιο αυτό, η αύξηση αυξάνεται στο 60% και το 
πλαφόν στην επιδοτούμενη δαπάνη θα ανέβει στις 
15.000 ευρώ, κάτι που σημαίνει ισχυρότερα οικονομι‐
κά κίνητρα για τους ενδιαφερόμενους. 
Κατά συνέπεια, ο δικαιούχος θα έχει τη δυνατότητα να 
εισπράξει έως και 9.000 ευρώ, ενώ θα λάβει ως προ‐
καταβολή το 50% της επιδότησης προκειμένου να προ‐
χωρήσει στις εργασίες ανακαίνισης. 
Βασική προϋπόθεση ένταξης στο πρόγραμμα είναι η εκ‐
μίσθωση για μια τριετία και μπορούν να ενταχθούν 
όσοι: 
• έχουν κυριότητα ή επικαρπία τουλάχιστον 50%, 
• η κατοικία έχει επιφάνεια 100 τ.μ., 
• έχουν ετήσιο φορολογητέο πραγματικό εισόδημα έως 
40.000 ευρώ, 
• η αξία της ακίνητης περιουσίας του δεν ξεπερνά τις 
300.000 ευρώ.

Με δεδομένο ότι τα ενοίκια έχουν ξεφύγει, υπήρχαν ακό‑
μη και προτάσεις για επιβολή πλαφόν στο ύψος των ενοι‑
κίων προκειμένου να συγκρατηθούν οι τιμές και να μην 
οδηγηθούν τα νοικοκυριά σε αδιέξοδο. 
Ωστόσο, επαγγελματίες της αγοράς τονίζουν ότι, αν επι‑
βαλλόταν στις κατοικίες πλαφόν, θα είχε το αντίθετο 
από το επιθυμητό αποτέλεσμα, καθώς θα αποτελούσε αν‑
τικίνητρο για πολλούς ιδιοκτήτες. 
Όπως εξηγούν μια τέτοια εξέλιξη θα οδηγούσε πολλούς 
ιδιοκτήτες στην απόφαση είτε να κρατήσουν κλειστά τα 
σπίτια τους είτε να τα πουλήσουν, αντί να τα εκμεταλ‑
λεύονται έναντι χαμηλών ενοικίων. 

Κατά συνέπεια το νέο πρόγραμμα θα αφορά 
δικαιούχους ηλικίας από 25 έως 50 ετών εφό‑
σον καλύπτουν τα απαραίτητα εισοδηματικά 
κριτήρια, τα οποία είναι αναγκαία για να εν‑
ταχθεί κάποιο ζευγάρι. 
Ειδικότερα, οι δικαιούχοι θα πρέπει: 
• να έχουν ατομικό εισόδημα από 10.000 έως 
16.000 ευρώ, 
• οικογενειακό εισόδημα έως 24.000 ευρώ. 
Για τις μονογονεϊκές οικογένειες το εισόδημα 
πρέπει να αγγίζει τα 27.000 ευρώ, ενώ προ‑
βλέπεται προσαύξηση των ορίων κατά 3.000 
ευρώ για κάθε παιδί.

ΠΡΟΤΑΣΗ ΓΙΑ ΠΛΑΦΟΝ

ΟΙ ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΙ
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Ποιοι έχουν δικαίωμα 
στο πρόγραμμα "Σπίτι μου 2"

Το κέρδος για όσους μπουν  
στο "Ανακαινίζω‑Eνοικιάζω"



Χ‑ΤΥΠΟΣ • 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 202416 AYTOΔΙΟΙΚΗΣΗ www.xtypos.gr / www.syneidisi.com 

ην πλήρη αποκατάσταση του 
Κλειστού Γυμναστηρίου της Πεν‐
τέλης από την ΤΕΡΝΑ ανακοί‐
νωσε ο υπουργός Μεταφορών 

και Υποδομών, Χρήστος Σταϊκούρας, ο 
οποίος με τη δήμαρχο, Νατάσσα Κοσμο‑
πούλου, επισκέφτηκε τις υποδομές που 
έχουν υποστεί ζημιές, επισημαίνοντας ότι 
“θα γίνουν όλες οι αναγκαίες μελέτες και 
πολύ γρήγορα θα αποδοθεί εκ νέου στους  
μαθητές και τις ομάδες που αγωνίζονται σ' 
αυτό”. 
Προηγήθηκε σύσκεψη στο Δημαρχείο της 
Πεντέλης, όπου έγινε μια πρώτη αποτίμηση 
της κατάστασης και στη συνέχεια ακο‐
λούθησε η αυτοψία στις δημόσιες υποδο‐
μές στις οποίες προκλήθηκαν ζημιές από 
την πυρκαγιά, από τον Υπουργό κ. Χρήστο 
Σταικούρα, τον Υφυπουργό αρμόδιο για τις 
Υποδομές κ.Νίκο Ταχιάο,  και μηχανικούς 
από τις «Κτιριακές Υποδομές Α.Ε. 
(ΚΤ.ΥΠ.)». 
Οι σχολικές δομές τις οποίες επισκέφθηκαν 

είναι, μεταξύ άλλων, το Γυμνάσιο & Λύκειο 
Νέας Πεντέλης και η αίθουσα πολλαπλών 
χρήσεων, το Κρυστάλλειο Δημοτικό Σχο‐
λείο Πεντέλης, το 1ο Νηπιαγωγείο Πεντέ‐
λης, και ο 1ο Βρεφονηπιακός Σταθμός. 
Σημειώνεται ότι έχουν ήδη ξεκινήσει τα κλι‐
μάκια του Υπουργείου να διενεργούν τις 
αυτοψίες στην πόλη με τη συνεργασία του 
Δήμου. 
Η κα Κοσμοπούλου δήλωσε: “Χωρίς κα‐
μία καθυστέρηση γίνεται η πλήρης κατα‐

γραφή της κατάστασης και με ενέργειές 
μας βρίσκουμε την αναγκαία χρηματοδό‐
τηση, δρομολογώντας την τάχιστη απο‐
κατάσταση των υποδομών. Ευχαριστώ 
θερμά τον Πρωθυπουργό κ. Κυριάκο Μη‐
τσοτάκη για την άμεση ανταπόκρισή του 
για το Κλειστό Γυμναστήριο της Νέας 
Πεντέλης. Ευχαριστώ πολύ τον Υπουργό 
κ. Σταϊκούρα για την αμεσότητα. Η Νέα 
Πεντέλη θα αποκτήσει σύντομα νέο υπερ‐
σύγχρονο Κλειστό Γυμναστήριο”. 

πρόεδρος του Συνδέσμου Δή‐
μων για την Ανάπλαση του Πεν‐
τελικού Όρους και δήμαρχος Κη‐
φισιάς, κ. Βασίλης Ξυπολυτάς, 
στο πλαίσιο της σύσκεψης στο 

Παλαιό Δημαρχείο Πεντέλης με τη συμμετοχή 
του Πρωθυπουργού, υπουργών, της Περιφέ‐
ρειας Αττικής και δημάρχων των πληγεισών 
περιοχών από την πυρκαγιά, για τα ευρήμα‐
τα των αυτοψιών και τις δράσεις αποκατά‐
στασης που έχει δρομολογήσει η Πολιτεία, έθε‐
σε προτάσεις και λύσεις για τα 13 Μέλη‐Δή‐
μους, που αριθμούν περισσότερους από 
600.000 κατοίκους της Αττικής. 
«Σήμερα δεν βρίσκομαι εδώ με την ιδιότητα 
του δημάρχου Κηφισιάς, αλλά με αυτή του προ‐
έδρου του ΣΠΑΠ, ενός Συνδέσμου που δεν έχει 
τη διάσταση που θα έπρεπε να έχει», ξεκίνη‐
σε την ομιλία του ο κ. Ξυπολυτάς, και συνέχι‐
σε: «Το ερώτημα που θέτω σήμερα προς 

όλους, είναι αν θέλουμε να έχουμε έναν Σύν‐
δεσμο, έναν φορέα ο οποίος θα έχει ουσιαστική 
παρέμβαση στο Πεντελικό. 
Ένα Όρος που κάθε χρόνο δέχεται τις επι‐
πτώσεις της κλιματικής αλλαγής. Με αποτέ‐
λεσμα οι Δήμοι και εγώ ως διοίκηση αυτή την 
περίοδο του ΣΠΑΠ, να είμαστε πολύ συχνά 
ακάλυπτοι, απέναντι σε κάποια προβλήματα 
που ειπώθηκαν και τα βλέπουμε να συμβαί‐
νουν κάθε χρόνο. 
Παρότι φέτος είδαμε ουσιαστικές αλλαγές 
στον τρόπο που λειτούργησε το Υπουργείο Πο‐
λιτικής Προστασίας και τα Drones αλλά και τα 
έμφορτα ελικόπτερα, που έσωσαν εκατοντά‐
δες πυρκαγιές, βλέπουμε και πάλι ότι είχαμε 
μία τεράστια καταστροφή. Αν και γνωρίζω ότι 
η σημερινή σύσκεψη κυρίως είναι για τον απο‐
λογισμό των προβλημάτων και τον μετριασμό 
των συνεπειών της πυρκαγιάς, θα πρέπει να 
μιλήσουμε και για την επόμενη μέρα, γιατί θα 

έχουμε και πάλι πυρκαγιές, θα έχουμε σίγου‐
ρα πλημμύρες, θα έχουμε σίγουρα χιονοπτώ‐
σεις και όλες τις δράσεις Πολιτικής Προστασίας 
που μας “κολλάνε στον τοίχο” και δείχνουμε 
πολλές φορές αδύναμοι και εμείς οι Δήμοι, αλλά 
και το κεντρικό Κράτος να δώσει λύσεις. 
Όπως όλοι γνωρίζετε ο ΣΠΑΠ δεν έχει πυρο‐
σβεστική αρμοδιότητα, αλλά αν στηριχθεί, έχει 
δυνατότητα παροχής της αναγκαίας υποδομής 
υποβοήθησης του Π.Σ. πχ. Υδατοδεξαμενές 
κ.ά.». 
Στη συνέχεια, ο κ. Ξυπολυτάς κατέθεσε στον 
Πρωθυπουργό μια χρηματοδοτική πρόταση 
ενίσχυσης του ΣΠΑΠ, που δεν ξεπερνά τα 
30.000.000 ευρώ και 
αφορά μια ολιστική 
παρέμβαση για 
την Ανάπλαση 
του Πεντελικού 
Όρους. 

T

Ολιστική παρέμβαση με αριθμημένες ενέργειες πρότεινε ο κ. Ξυπολυτάς

12 ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΑΝΑΠΛΑΣΗΣ ΤΟΥ  
ΠΕΝΤΕΛΙΚΟΥ ΑΠΟ ΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ  
ΤΟΥ ΣΠΑΠ ΚΑΙ ΔHΜΑΡΧΟ ΚΗΦΙΣΙΑΣ

Την αποκατάσταση του 
Κλειστού Γυμναστηρίου 

Πεντέλης ανακοίνωσε  
ο υπουργός Υποδομών

ΕΠΙΣΚΕΦΘΗΚΕ ΜΕ ΤΗ ΔHΜΑΡΧΟ ΤΙΣ 
ΔΟΜΕΣ ΠΟΥ ΕΧΟΥΝ ΥΠΟΣΤΕΙ ΖΗΜΙΕΣ

O

Ο ΔHΜΟΣ ΚΗΡΥΧΘΗΚΕ  
ΣΕ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΕΚΤΑΚΤΗΣ 
ΑΝΑΓΚΗΣ ΕΩΣ ΚΑΙ  
ΤΙΣ 12 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ

Με 750.000 ευρώ  
επιχορηγήθηκε  
εκτάκτως ο Δήμος  
Βριλησσίων από  
το Υπ. Εσωτερικών

ετά από επικοινωνία του 
δημάρχου Βριλησσίων, Γ. 
Πισιμίση με τον υπουργό 

Εσωτερικών, Θ. Λιβάνιο, ο Δήμος 
Βριλησσίων επιχορηγήθηκε εκτά‑
κτως με το ποσό των 750.000 ευρώ. 
Για την αντιμετώπιση των αναγ‑
κών από τη δασική πυρκαγιά, ο Δή‑
μος Βριλησσίων κηρύχθηκε σε κα‑
τάσταση έκτακτης ανάγκης. 
Η απόφαση ελήφθη μετά από αί‑
τημα του δημάρχου Βριλησσίων 
σε συνεργασία με το υπουργείο 
Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής 
Προστασίας και την Περιφέρεια 
Αττικής. 
Η εν λόγω κήρυξη ισχύει για έναν 
μήνα, δηλαδή έως και τις 12 Σε‑
πτεμβρίου 2024. Το συγκεκριμένο 
μέτρο επιτρέπει την ταχύτερη και 
αποτελεσματικότερη αντίδραση 
όλων των αρμοδίων φορέων, με 
στόχο την ταχύτερη δυνατή απο‑
κατάσταση των επιπτώσεων της 
πυρκαγιάς. 
Οι αυτοψίες από κλιμάκια της Γε‑
νικής Διεύθυνσης Αντιμετώπισης 
Φυσικών Καταστροφών ξεκινούν 
άμεσα. 

M

12 ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ 
Οι ενέργειες αυτές είναι οι παρακάτω: • Εκσυγχρονισμός και προμήθεια μεγάλων δεξαμενών νερού •  Διοικη‐
τική αναδιοργάνωση του ΣΠΑΠ, με την πρόσληψη τακτικού προσωπικού •  Τοποθέτηση συστημάτων 
υδροβολείων και αυτόματων συστημάτων πυρόσβεσης •  Δημιουργία αντιπυρικών ζωνών και 
διάνοιξη οδών •  Ουσιαστική ενίσχυση των 16 Εθελοντικών οργανώσεων των Δήμων 
του ΣΠΑΠ (εθελοντικά πυροσβεστικά κλιμάκια και εθελοντικές οργανώσεις) •  Ενί‐
σχυση των 13 Δήμων του ΣΠΑΠ •  Έκτακτη χρηματοδότηση για τον καθαρισμό και 
διαχείριση δασικών εκτάσεων και περιαστικών δασών και αλσών •  Υλοποίηση 
οργανωμένου προγράμματος αναδάσωσης •  Δημιουργία ολοκληρωμένου πληρο‐
φοριακού‐επικοινωνιακού – επιχειρησιακού συστήματος •  Μελέτη για τη δημι‐
ουργία δικτύου πεζοπορικών διαδρομών και διαδρομών ποδηλάτου •  Δημιουρ‐
γία Περιβαλλοντικού Κέντρου Ενημέρωσης (ΠΚΕ) πολιτών • Ολοκλήρωση μελε‐
τών και παρεμβάσεων έτους 2023 
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ιο συγκεκριμένα, από τον Ιανουάριο μέχρι και τον 
Ιούλιο του 2024 η μείωση στην ταφή των απορ‐
ριμμάτων έφτασε το ποσοστό του 13,19 % αριθ‐
μός που δείχνει με τον πιο ξεκάθαρο τρόπο τη ση‐

μαντική πρόοδο που υπάρχει και στον συγκεκριμένο τομέα. 
Η ταφή των απορριμμάτων είναι ο χειρότερος δυνατός τρό‐
πος διαχείρισης για το περιβάλλον, κάθε κιλό απορριμμάτων 
που αξιοποιείται αντί να θάβεται έχει πολλαπλά οφέλη για το 
περιβάλλον και την εθνική οικονομία. 
Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος Ψυχάλης, ανα‐
φερόμενος στο θέμα δήλωσε: «Το πρώτο επτάμηνο του 2024 
μειώσαμε την ταφή των απορριμμάτων κατά 13,19%. Το πο‐
σοστό αποτυπώνει την προσπάθεια που γίνεται στον συγ‐
κεκριμένο τομέα και μας δίνει ακόμα μεγαλύτερη δύναμη να 
συνεχίσουμε τις μεταρρυθμίσεις μας στους τομείς της απο‐
κομιδής και της ανακύκλωσης. 
Στον Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύκης αυξάνουμε την ανακύκλωση, 
τη διαλογή στη πηγή, ενώ την ίδια στιγμή έχουμε αυξήσει κατά 
εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ τις επενδύσεις στην διαχείριση των 
απορριμμάτων. Συνεχίζουμε καθημερινά, με το προσωπικό 
της καθαριότητας να κερδίζουμε τις καθημερινές μάχες». 
Από την πλευρά της, η αντιδήμαρχος Καθαριότητας, Ανακύ‐
κλωσης και Κυκλικής Οικονομίας, Μαρίνα Μαγκουρίλου, τό‐
νισε: «Παρακολουθούμε στενά και καθημερινά τα στοιχεία των 
απορριμμάτων του Δήμου μας με έμφαση στην ανάπτυξη της 
ανακύκλωσης, της ξεχωριστής συλλογής βιοαποβλήτων και 
στη μείωση της ταφής. 
Ως τώρα, με τη βοήθεια και τη συνεργασία των κατοίκων και 
του προσωπικού της Υπηρεσίας Καθαριότητας τα στοιχεία 

είναι πολύ ενθαρρυντικά. Συνεχίζουμε 
αδιάκοπα τις προσπάθειές μας για να 
πετύχουμε αυτό που όλοι ονειρευό‐
μαστε: μια πόλη όμορφη, σύγχρονη, 
καινοτόμα και φιλική προς όλους». 
 
Αναδιάρθρωση  
της καθαριότητας  
έχει πετύχει ο Δήμος 
Η αναδιάρθρωση της καθαριότητας από τις υπηρεσίες του Δή‐
μου Λυκόβρυσης – Πεύκης με την εισαγωγή νέων ρευμάτων 
ανακύκλωσης (ξεχωριστό ρεύμα για βιοαπόβλητα, ξεχωρι‐
στό ρεύμα για χαρτί, ξεχωριστό ρεύμα για ρούχα, ξεχωριστό 
ρεύμα για μέταλλα, αύξηση κάδων ανακύκλωσης) έχει αναμ‐
φίβολα παίξει καθοριστικό ρόλο στη βελτίωση των δεικτών, 
όμως ο πραγματικός πρωταγωνιστής της αλλαγής αυτής εί‐
ναι οι ίδιοι οι πολίτες. 
Ολοένα και περισσότεροι κάτοικοι της πόλης ανακυκλώνουν, 
βάζοντας έτσι το λιθαράκι τους στην προστασία του περι‐
βάλλοντος. Το πιο ελπιδοφόρο μήνυμα όμως είναι η θερμή αν‐
ταπόκριση των μαθητών, που ηγούνται στις προσπάθειες ανα‐
κύκλωσης στα σπίτια τους. 

Το πρώτο επτάμηνο του 2024

ΜΕΙΩΣΕ ΚΑΤΑ 13,19%  
ΤΗΝ ΤΑΦΗ ΤΩΝ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ  
Ο ΔΗΜΟΣ ΛΥΚΟΒΡΥΣΗΣ – ΠΕΥΚΗΣ
Στους πρωτοπόρους Δήμους στην μείωση 
της ταφής των απορριμμάτων συγκατα‑
λέγεται ο Δήμος Λυκόβρυσης – Πεύκης το 
2024, σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία 
του Ειδικού Διαβαθμιδικού Συνδέσμου 
Νομού Αττικής (ΕΔΣΝΑ).

Π

α νέα γραφεία του Εθνικού Φορέα Κοινωνικής 
Ασφάλισης (ΕΦΚΑ), που στεγάζονται πλέον στο 
Κλειστό Ολυμπιακό Γαλατσίου (ΠΑΛΑΙ), επισκέ‐
φθηκαν την Πέμπτη 22 Αυγούστου 2024, ο διοι‐

κητής του ΕΦΚΑ, Αλέξανδρος Βαρβέρης και ο υποδιοικητής, 
Γεώργιος – Εμμανουήλ Παπαδημητρίου, μαζί με τον δήμαρ‐
χο Γαλατσίου, Γιώργο Μαρκόπουλο. 
Η μεταστέγαση των υπηρεσιών έδωσε και επίσημα πλέον τέ‐
λος στην ταλαιπωρία των Γαλατσιωτών. 
Ο δήμαρχος Γαλατσίου τόνισε: “Το Δημοτικό Συμβούλιο προ‐
σέφερε λύση και σε αυτό το σοβαρό ζήτημα στέγασης των 
διοικητικών υπηρεσιών του ΕΦΚΑ και ύστερα από απόφα‐
ση του υπουργού Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Κω‐
στή Χατζηδάκη, μεταφέρθηκαν άμεσα οι υπηρεσίες στο Κλει‐
στό Ολυμπιακό Γαλατσίου (ΠΑΛΑΙ), σε έναν άνετο, μεγάλο 
χώρο, άρτια διαμορφωμένο για να καλύψει όλες τις διοικη‐
τικές υπηρεσίες και τις ανάγκες του ΕΦΚΑ. 
“Διεκδικούμε, μετά τη μεταστέγαση των διοικητικών υπη‐
ρεσιών, να μεταφερθούν άμεσα και οι υγειονομικές υπηρε‐
σίες στον ίδιο χώρο, καθώς και το Κέντρο Πιστοποίησης Ανα‐
πηρίας (ΚΕ.Π.Α.), ώστε να συνεχίσουμε να δημιουργούμε ένα 
σύγχρονο, πρότυπο κέντρο πόλης, που θα εξυπηρετεί τη με‐
τακίνηση των συμπολιτών μας σε όλες τις στεγαζόμενες υπη‐
ρεσίες εύκολα με τη χρήση της δωρεάν δημοτικής συγκοι‐
νωνίας”, συμπλήρωσε. 

η δήμαρχο του κατεχόμενου, κυ‐
πριακού Δήμου της Ακανθούς, 
Ελένη Μυλωνά – Χατζη‐
μιχαήλ, υποδέχθηκε 

στο δημαρχείο Ηρακλείου 
Αττικής ο δήμαρχος της 
πόλης, Νίκος Μπάμπαλος, 
σε συνέχεια των επαφών 
που έχει ξεκινήσει η δη‐
μοτική αρχή με το αδερφό 
κράτος της Κύπρου. 
Οι δύο δήμαρχοι συζήτησαν 
για θέματα που απασχολούν τις 
τοπικές τους κοινωνίες, ενώ ο Νίκος 
Μπάμπαλος άκουσε με ενδιαφέρον την 
ιστορία του μαρτυρικού Δήμου Ακαν‐
θούς, ο οποίος, όπως πολλοί άλλοι, αναγ‐
κάστηκε σε εκκένωση με την εισβολή 
του Αττίλα με τους δημότες του να μετοι‐
κούν στην ελεύθερη Κύπρο, την Ελλάδα 

αλλά και παντού στον κόσμο. 
Αμφότεροι συμφώνησαν να επαναλά‐

βουν την συνάντησή τους στην 
κατεύθυνση περαιτέρω βη‐

μάτων ανάπτυξης συνερ‐
γασίας. 
«Κάναμε την αρχή με την 
εκδήλωση προς τιμήν της 
Χαρίτας Μάντολες, του 
συμβόλου των Κυπρίων 

αγνοουμένων. Η απήχηση 
που είχε στον κόσμο μας έκα‐

νε να αποφασίσουμε να αναπτύ‐
ξουμε περισσότερες επαφές με την κυ‐
πριακή κοινωνία όπερ και κάνουμε το τε‐
λευταίο διάστημα μέσω της Πρεσβείας της 
Κύπρου στην Ελλάδα. Θέλω να ευχαρι‐
στήσω τη δήμαρχο κα Μυλωνά – Χατζη‐
μιχαήλ για την επίσκεψή της στην πόλη 
μας», σημείωσε ο Νίκος Μπάμπαλος. 

Τ

Ο διοικητής του ΕΦΚΑ  
επισκέφθηκε τα νέα  
γραφεία του φορέα στο  
Κλειστό Ολυμπιακό Γαλατσίου

ΤΕΛΟΣ ΣΤΗΝ ΤΑΛΑΙΠΩΡΙΑ ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ 
ΜΕ ΤΗ ΜΕΤΑΣΤΕΓΑΣΗ ΤΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

Συνάντηση  
του δημάρχου  

Ηρακλείου Αττικής 
με την δήμαρχο 

Ακανθούς Κύπρου

ΕΝΑΣ ΜΑΡΤΥΡΙΚΟΣ,  
ΚΑΤΕΧΟΜΕΝΟΣ  

ΚΥΠΡΙΑΚΟΣ ΔΗΜΟΣ Τ
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Εκτεταμένες παρεμβάσεις σε 
ρυθμούς ‑ αστραπή πραγματο‑
ποιούν οι Δήμοι των βορείων 
προαστίων στα σχολεία τους, 
προκειμένου αυτά να καλωσο‑
ρίσουν τους μαθητές κατάλλη‑
λα με την έναρξη της νέας σχο‑
λικής χρονιάς. 
 

ε το φετινό καλοκαίρι να βρί‐
σκεται επίσημα στη δύση του, 
οι διοικήσεις των Δήμων θέ‐
λουν να εξασφαλίσουν ότι οι 
κτηριακές υποδομές των σχο‐

λείων είναι αξιοπρεπείς ώστε να στεγάσουν για 
ακόμα μία χρονιά ένα μελίσσι μαθητών. 
Εργασίες όπως βαψίματα, ανακατασκευές, το‐
ποθετήσεις φωτοβολταϊκών και καυστήρων, 
ενεργειακές αναβαθμίσεις, ανακαινίσεις χώ‐
ρων, καθαρισμοί και κάθε είδους επισκευές συ‐
νεχίζουν να λαμβάνουν χώρα στα σχολεία.  
Στόχος των δημάρχων αλλά και των δημοτι‐
κών αρχών εν γένει είναι η διασφάλιση της 
ασφάλειας και της ευημερίας του πλήθους των 
μαθητών και μαθητριών που καθημερινά 
περνούν αρκετές ώρες στις σχολικές αίθουσες 
και τα προαύλια, ενώ η υγιεινή αποτελεί επί‐
σης υψηλή προτεραιότητα στην ατζέντα των 
επικεφαλής της διοίκησης κάθε Δήμου ξεχω‐
ριστά. 
Αναμφίβολα η διατήρηση ενός υψηλού επι‐
πέδου παιδείας αποτελεί πρόκληση για όλους 
τους ιθύνοντες, στην οποία καλούνται να αν‐
ταποκριθούν και να παρέχουν σε νήπια, μα‐
θητές Δημοτικού και εφήβους τις καλύτερες 
δυνατές συνθήκες εκπαίδευσης, καθώς και ποι‐
ότητα υποδομών. 
Ο Χ‑τύπος συνομίλησε με κάθε δήμαρχο ή μέ‐
λος της δημοτικής αρχής ξεχωριστά και πα‐
ρουσιάζει σε ένα εκτενές ρεπορτάζ αναλυτι‐
κά τις εργασίες συντήρησης και αναβάθμισης 
που έλαβαν χώρα και εξακολουθούν να πραγ‐
ματοποιούνται στα σχολεία του βορείου τομέα 
της Αττικής. 
 
ΠΑΠΑΓΟΥ – ΧΟΛΑΡΓΟΣ 
Η συντήρηση των σχο‐
λικών κτηρίων του Δή‐
μου Παπάγου‐Χολαρ‐
γού κατά τη διάρκεια 
του καλοκαιριού απο‐
τελεί κορυφαία προτε‐
ραιότητα της δημοτι‐
κής αρχής. 
Οι εργασίες συντήρη‐
σης που εκτελούνται 
περιλαμβάνουν, μεταξύ άλλων, βάψιμο και επι‐
διόρθωση εξωτερικών και εσωτερικών χώρων, 
τοποθέτηση σκιάστρων, συντήρηση των ηλε‐
κτρολογικών και υδραυλικών εγκαταστάσε‐
ων, τον έλεγχο και την επισκευή των συστη‐
μάτων θέρμανσης και ψύξης, καθώς και την αν‐
τικατάσταση φθαρμένων κουφωμάτων και 
άλλων δομικών στοιχείων, όπως μονώσεις και 
άλλα. 
“Αυτές οι ενέργειες δεν είναι απλά τυπικές, 
αλλά αποδεικνύουν τη δέσμευσή μου για συ‐
νεχή βελτίωση των υποδομών της πόλης μας. 
Στόχος μας είναι κάθε σχολείο να είναι απο‐

λύτως έτοιμο να υποδεχτεί τους μαθητές τον 
Σεπτέμβριο, προσφέροντάς τους τις ιδανικές 
συνθήκες για την εκπαιδευτική τους πρόοδο. 
Η ασφάλεια και η ευημερία των παιδιών μας 
αποτελούν αδιαπραγμάτευτες αξίες”, αναφέ‐
ρει σχετικά ο δήμαρχος, Ηλίας Αποστολό‑
πουλος, στον Χ‑τύπο. 
 
ΒΡΙΛΗΣΣΙΑ 
Ένα σημαντικό πλέγμα 
παρεμβάσεων υλοποι‐
είται στο σύνολο των 
σχολείων των Βριλησ‐
σίων, ενός Δήμου που 
δοκιμάστηκε στην πυρ‐
καγιά της 11ης και 
12ης Αυγούστου φέ‐
τος, καθώς οι φλόγες 
“πέρασαν” κι από ση‐
μεία στα Βριλήσσια. Συγκεκριμένα, η φωτιά 
είχε φτάσει στο ρέμα του Ιλισού, από την ανα‐
τολική μεριά της πόλης, έχοντας προχωρήσει 
από την οδό Καλαβρύτων, η οποία χωρίζει τα 
Άνω Βριλήσσια από την περιοχή Κρασά.  
Οι παρεμβάσεις γίνονται τόσο εντός των κτη‐
ρίων όσο και στους αύλειους χώρους αλλά και 
πέριξ, με ίδιες δυνάμεις του Δήμου. Κλιμάκια 
εργαζομένων των τεχνικών υπηρεσιών ερ‐
γάζονται εντατικά προκειμένου όλες οι πα‐
ρεμβάσεις να έχουν ολοκληρωθεί μέχρι την 
έναρξη της σχολικής χρονιάς. 
 Πολύ σύντομα ολοκληρώνεται και το μεγάλο 
έργο της ενεργειακής αναβάθμισης και της το‐
ποθέτησης ανελκυστήρων στο 1ο Γυμνάσιο 
και το 1ο Λύκειο Βριλησσίων.  
“Στόχος μας αποτελεί τα σχολεία της πόλης μας 
να είναι απολύτως ασφαλή και λειτουργικά για 
τα παιδιά μας”, αναφέρει στον Χ‑τύπο ο δή‐
μαρχος Βριλησσίων, Γιάννης Πισιμίσης. 
Σημειώνεται ότι έχει ενεργοποιηθεί και το μνη‐
μόνιο συνεργασίας του Δήμου Βριλησσίων με 
την Ηellas Direct, κατά το οποίο οι διαβάσεις 
έξω από τις 18 σχολικές μονάδες της πόλης άλ‐

λαξαν όψη και είναι πλέον έτοιμες να υπο‐
δεχθούν τους μαθητές με την έναρξη της νέας 
σχολικής χρονιάς. 
Τα συνεργεία του Safe Roads Project εργά‐
στηκαν κατά τη διάρκεια της νύχτας εντατι‐
κά τις τελευταίες εβδομάδες στην πόλη και σε 
συνεργασία με τις τεχνικές υπηρεσίες του 
Δήμου, παρέδωσαν ανανεωμένες τις διαβάσεις 
έξω από τα σχολεία, τους παιδικούς σταθμούς 
και αρκετά άλλα κεντρικά σημεία. 
 
ΧΑΛΑΝΔΡΙ 
Με συστηματικό τρό‐
πο συνεχίστηκαν και 
φέτος το καλοκαίρι 
εργασίες συντηρήσε‐
ων και βελτίωσης των 
σχολικών υποδομών 
στον Δήμο του Χα‐
λανδρίου. 
Έγιναν εργασίες σε 18 
συνολικά σχολεία που 
αφορούν ανακαινίσεις τουαλετών,εσωτερι‐
κούς και εξωτερικούς ελαιοχρωματισμούς, 
δάπεδα αύλειων χώρων, ανακατασκευές γη‐
πέδων μπάσκετ και βόλεϊ,αντικατάστασης 
λαμπτήρων με led, εγκατάσταση φυσικού 
αερίου κλπ. 
Παράλληλα, έχει εγκριθεί και βαίνει προς δη‐
μοπράτηση το έργο ενεργειακής αναβάθμισης 
με χρηματοδότηση από το Ηλέκτρα που αφο‐
ρά εγκατάσταση φωτοβολταϊκών σε 11 σχο‐
λικές μονάδες. 
“Σε εξαιρετικά δύσκολα οικονομικές συνθήκες, 
ο Δήμος Χαλανδρίου συνεχίζει να θέτει σε από‐
λυτη προτεραιότητα τις σχολικές υποδο‐
μές,συνεχίζει παράλληλα να ζητά επαρκή κρα‐
τική χρηματοδότηση και ανησυχεί ιδιαίτερα για 
τις αρνητικές επιπτώσεις που θα έχει στη κα‐
θημερινότητα των σχολείων η κυβερνητική 
απόφαση για κατάργηση των σχολικών επι‐
τροπών”, σχολιάζει στον Χ‑τύπο ο δήμαρχος 
Χαλανδρίου, Σίμος Ρούσσος. 

ΓΑΛΑΤΣΙ 
Η καλοκαιρινή περίο‐
δος αποτέλεσε μια πο‐
λύτιμη ευκαιρία για τον 
Δήμο Γαλατσίου να 
προχωρήσει σε σημαν‐
τικές παρεμβάσεις στα 
σχολεία της πόλης. 
Η τεχνική υπηρεσία 
του Δήμου εργάστηκε 
εντατικά για την ανα‐
καίνιση και επιδιόρθωση των σχολικών μο‐
νάδων, εξασφαλίζοντας πως οι φθορές και οι 
ανάγκες που προκύπτουν κατά τη διάρκεια της 
χρονιάς αντιμετωπίστηκαν αποτελεσματικά. 
Συγκεκριμένα, μεταξύ άλλων, μέχρι στιγμής 
ανακατασκευάστηκαν οι τουαλέτες στο 2ο Δη‐
μοτικό Σχολείο Γαλατσίου, ενώ βάφονται οι αί‐
θουσες του 2ου Γυμνασίου. 
Στόχος της δημοτικής αρχής είναι να δημι‐
ουργήσουν ένα σχολικό περιβάλλον που εμ‐
πνέει και υποστηρίζει την εκπαιδευτική δια‐
δικασία. 
“Συνεχίζουμε να εργαζόμαστε με προσήλωση 
και ευθύνη για το καλύτερο δυνατό αποτέλε‐
σμα για τις σχολικές υποδομές του Δήμου μας. 
Αξιοποιούμε τους θερινούς μήνες για τις απα‐
ραίτητες εργασίες στα σχολεία, ώστε να είναι 
έτοιμα να υποδεχθούν τα παιδιά μας τον Σε‐
πτέμβρη!”, αναφέρει σχετικά η διοίκηση. 
Σε εξέλιξη επίσης βρίσκονται οι απαραίτητες 
τεχνικές εργασίες του Δήμου Γαλατσίου, όπως 
η διαγράμμιση των διαβάσεων έξω από τα σχο‐
λεία της πόλης, ενόψει της νέας σχολικής 
χρονιάς 2024‐2025. 
Τα συνεργεία του Δήμου έχουν ολοκληρώσει 
ήδη τις διαγραμμίσεις έξω από το 2ο Γυμνά‐
σιο, το 5ο Γυμνάσιο, το 1ο Νηπιαγωγείο, το 11ο 
Δημοτικό και θα συνεχίσουν στα υπόλοιπα 
σχολεία πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας εκ‐
παίδευσης της πόλης. 
“Προτεραιότητά μας είναι η ασφάλεια των εκα‐
τοντάδων παιδιών των σχολείων του Δήμου 
μας και γι’ αυτό αξιοποιούμε τους θερινούς μή‐
νες, ώστε τα παιδιά μας να τα βρουν έτοιμα επι‐
στρέφοντας το Σεπτέμβρη”, δηλώνει σχετικά 
η δημοτική αρχή. 
“Πιστεύουμε ότι θα είμαστε σε ένα ικανοποι‐
ητικό επίπεδο σε ό,τι αφορά τα σχολεία μας”, 
δηλώνει, τέλος, ο δήμαρχος, Γιώργος Μαρ‑
κόπουλος, στον Χ‑τύπο. 
 
ΠΕΝΤΕΛΗ 
Δύσκολες στιγμές έζη‐
σε τον Αύγουστο ο Δή‐
μος της Πεντέλης, κα‐
θώς η πυρκαγιά της 
12ης Αυγούστου τύλι‐
ξε στις φλόγες σχολείο 
της πόλης. 
Το σχολικό συγκρότη‐
μα στη Νέα Πεντέλη, 
στη συμβολή της λεω‐
φόρου Ελευθερίου Βενιζέλου με την οδού 
Ραιδεστού, καταστράφηκε από τις φλόγες. 
Συγκεκριμένα, έπεσε η οροφή του σχολείου, 
έσπασαν τα τζάμια και ακούστηκαν αρκετές 
εκρήξεις, καθώς η φωτιά βρήκε αρκετή καύ‐
σιμη ύλη. 
“Τα σχολεία μας ανακαινίζονται όπως ζήτησε 
η υγειονομική υπηρεσία και διευθυντές των 

M
2o Γυμνάσιο Γαλατσίου
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σχολείων. Στα σχολεία της Ν Πεντέλης και της 
Πεντέλης από τα νήπια έως και το λύκειο βά‐
φονται εσωτερικά και εξωτερικά. Το Κρυ‐
σταλλειο Δημοτικό Σχολείο, του οποίου κάη‐
κε μια αίθουσα, θα λειτουργήσει κανονικά”, 
γνωστοποιεί στην εφημερίδα μας η δήμαρχος, 
Νατάσσα Κοσμοπούλου. 
 
ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ 
Σε ρυθμούς προετοι‐
μασίας για τη νέα σχο‐
λική χρονιά βρίσκον‐
ταν κατά τους θερι‐
νούς μήνες οι αρμόδιες 
Δημοτικές Υπηρεσίες 
του Δήμου Νέας Ιω‐
νίας. Έργα πραγματο‐
ποιήθηκαν στο σύνολο 
των σχολείων και συ‐
νεχίζονται να υλοποιούνται. 
“Η κατάργηση των Σχολικών Επιτροπών από 
το Υπουργείο Εσωτερικών και η μεταφορά 
των αρμοδιοτήτων στους Δήμους δυστυχώς 
ανέτρεψε τα σχέδια μας για την πλήρη απο‐
κατάσταση και αναβάθμιση των σχολικών μο‐
νάδων του Δήμου μας”, σχολιάζει μιλώντας 
στον Χ‑τύπο ο δήμαρχος, Παναγιώτης Μα‑
νούρης. 
“Μετά την κατάργηση των σχολικών επιτρο‐
πών, ωστόσο, δεν μείναμε με σταυρωμένα τα 
χέρια ως Δημοτική Αρχή, αλλά δημιουργήσα‐
με τμήμα επισκευών σχολικών κτιρίων σε συ‐
νεργασία με την Τεχνική Υπηρεσία και το Τμή‐
μα Παιδείας. 
Στον Δήμο μας όμως, πέρα από το βασικό πρό‐
βλημα που αντιμετωπίζουν και οι υπόλοιποι 
Δήμου, αυτό της κατάργησης των επιτρο‐
πών, κληθήκαμε να αντιμετωπίσουμε και το 
πρόβλημα που προέκυψε από την απραξία που 
υπήρξε σε επίπεδο συντήρησης των σχολικών 
μονάδων από την προηγούμενη Δημοτική 
Αρχή”, συμπληρώνει ο δήμαρχος. 
“Τα προηγούμενα τρία χρόνια δεν πραγμα‐
τοποιήθηκε καμία επισκευή, δεδομένου ότι 
μετά από διαγωνισμό οι δυο ανάδοχοι βρί‐
σκονταν σε δικαστική διαμάχη. Αυτό είχε ως 
αποτέλεσμα το πάγωμα των επισκευών. 
Το θέμα λύθηκε όταν αναλάβαμε τα ηνία του 
Δήμου, και κάνοντας πραγματικά αγώνα δρό‐
μου, και με ελάχιστους πόρους, προσπαθού‐
με καθημερινά να επισκευάσουμε τις 53 σχο‐
λικές μονάδες. 
Οι εργασίες που πραγματοποιήθηκαν και συ‐
νεχίζονται είναι συντηρήσεις σε στέγες, υδρορ‐
ροές, αλουμίνια, ηλεκτρικά, υδραυλικά, ελαι‐
οχρωματισμοί, συντηρήσεις τουαλετών, ηλε‐
κτρολογικών εγκαταστάσεων, συντηρήσεις σε 
αύλειους χώρους, καθώς και στεγανοποι‐
ήσεις. Επιπλέον, το πρόβλημα που αντιμετω‐
πίσαμε στην αρχή της θητείας μας, τον Ια‐
νουάριο του 2024, αυτό των προβληματικών 
καυστήρων έχει λυθεί”, αναφέρει επιπροσθέ‐
τως ο κ. Μανούρης. 
“Η αναβάθμιση των σχολικών κτηρίων είναι 
μία από τις προτεραιότητες που έχει θέσει η 
Δημοτική Αρχή, ώστε οι μαθητές του Δήμου 
να βρίσκονται σε ασφαλή, αναβαθμισμένα 
σχολεία, που να δίνουν επιπλέον κίνητρο για 
μάθηση. 

Η προσπάθεια δε σταματά και σε στενή συ‐
νεργασία με την εκπαιδευτική κοινότητα – μα‐
θητές, γονείς, καθηγητές – αντιμετωπίζουμε 
άμεσα τα προβλήματα που προκύπτουν στην 
καθημερινότητα”, ολοκληρώνει. 
 
ΗΡΑΚΛΕΙΟ ΑΤΤΙΚΗΣ 
Μεταξύ άλλων εργα‐
σιών, δευτεροβάθμιο 
προσεισμικό έλεγχο 
πραγματοποίησε σε 
σχολεία και δημοτικά 
κτήρια ο Δήμος Ηρα‐
κλείου Αττικής.  
Ο δήμαρχος της πόλης, 
Νίκος Μπάμπαλος, 
είχε υπογράψει σύμ‐
βαση που έδινε εντολή στην ειδική επιστη‐
μονική ομάδα να αναλάβει τους ελέγχους, με 
την ολοκλήρωση των οποίων θα υπάρχει 
σαφή εικόνα για την ασφάλεια όλων των 
κτηρίων ευθύνης του Δήμου. 
Είχε προηγηθεί η ολοκλήρωση πρωτοβάθμι‐
ου προσεισμικού ελέγχου στο σύνολο των σχο‐
λικών και δημοτικών κτηρίων της πόλης, τα 
αποτελέσματα του οποίου απεστάλησαν στον 
Οργανισμό Αντισεισμικού Σχεδιασμού & Προ‐
στασίας για την απαραίτητη βαθμονόμηση. 
Από αυτή τη διαδικασία προέκυψε ότι η συν‐
τριπτική πλειοψηφία των εν λόγω κτηρίων δεν 
αντιμετωπίζει κανένα πρόβλημα ενώ, σε ελά‐
χιστα από αυτά, πρέπει να γίνει και δευτερο‐
βάθμιος έλεγχος για την πληρέστερη εικόνα. 
Και οι δύο φάσεις του ελέγχου έγιναν με χρη‐
ματοδότηση που διεκδίκησε και πέτυχε η δη‐

μοτική αρχή από προγράμματα του Υπουρ‐
γείου Εσωτερικών. 
“Και αυτό το καλοκαίρι πραγματοποιήσαμε ‐ 
και συνεχίζουμε να πραγματοποιούμε μέχρι το 
πρώτο κουδούνι της νέας σχολικής χρονιάς ‐ 
εργασίες βελτίωσης στα σχολεία της πόλης μας 
που το έχουν ανάγκη”, είναι το σχόλιο του δη‐
μάρχου, κ. Μπάμπαλου, στον Χ‑τύπο. 
“Εκμεταλλευόμαστε την περίοδο που τα σχο‐
λεία είναι κλειστά για να εκτελέσουμε όλα εκεί‐
να τα έργα που θα συμβάλουν στη διαμόρ‐
φωση ενός καλύτερου σχολικού περιβάλλον‐
τος για τα παιδιά μας. Έτσι, για παράδειγμα, 
προχωρήσαμε σε εντατικές εργασίες για την 
ανέγερση της νέας πτέρυγας στο 4ο Δημοτι‐
κό Σχολείο αλλά και σε μικρότερης κλίμακας 
στα υπόλοιπα σχολικά κτήρια τόσο στους εξω‐
τερικούς, όσο και στους εσωτερικούς χώ‐
ρους. Θυμίζω δε ότι, από αυτή τη χρονιά, δια‐
θέτουμε αυξημένο κονδύλι μέσω του Φόρου 
Ηλεκτροδοτούμενων Χώρων για τα σχολεία 
της πόλης μας, για να προσφέρουμε το βέλτι‐
στο στα παιδιά του Ηρακλείου”, προσθέτει ο 
κ. Μπάμπαλος. 
 
ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ 
“Τα σχολεία της Με‐
ταμόρφωσης  αποτε‐
λούν βασική μας προ‐
τεραιότητα. Μια προ‐
τεραιότητα για την 
οποία έχουν ήδη γίνει 
πολλά και ακολουθούν 
ακόμη περισσότερα”, 
επισημαίνει ο Στρά‑
τος Σαραούδας, δή‐
μαρχος Μεταμόρφωσης, συνομιλώντας με 
την εφημερίδα μας. 
Στον Δήμο κατασκευάστηκε ένα νέο σχολείο 
(το 2ο Λύκειο), αναβαθμίστηκαν ενεργειακά 
τρία ακόμη (το 1ο Δημοτικό, το 1ο Γυμνάσιο 
και το 1ο Λύκειο), ενώ ακολουθεί η ενεργειακή 

αναβάθμιση και των υπολοίπων με πρώτα στη 
σειρά να ακολουθούν το 2ο και 3ο Δημοτικό 
Σχολείο. 
Παράλληλα, ολοκληρώθηκαν οι εργασίες το‐
ποθέτησης του γηπέδου με αεροϋποστηριζό‐
μενο θόλο (γήπεδο‐μπαλόνι) στο οικόπεδο δί‐
πλα στο 2ο Λύκειο και είναι έτοιμο να υποδε‐
χτεί τους μαθητές και τους συλλόγους του Δή‐
μου Μεταμόρφωσης. 
“Είναι αναμφισβήτητο το γεγονός ότι την τε‐
λευταία πενταετία με την πρωτόγνωρη οικο‐
νομική ενίσχυση των σχολικών επιτροπών,  η 
εικόνα των σχολικών μονάδων της Μετα‐
μόρφωσης έχει αλλάξει ριζικά προς το καλύ‐
τερο. Χάρη στη μεθοδική δουλειά όλων των αρ‐
μόδιων υπηρεσιών του Δήμου και την άρρη‐
κτη συνεργασία με την εκπαιδευτική κοινό‐
τητα πραγματοποιούνται διαρκώς μικρές ή με‐
γάλες παρεμβάσεις (επισκευές ‐ συντηρή‐
σεις) ανάλογα με τις ανάγκες της κάθε σχολι‐
κής μονάδας”, δηλώνει ο δήμαρχος. 
“Όσο για το φετινό καλοκαίρι, μπορεί να μην 
είχαμε κάποια ενεργειακή αναβάθμιση, ωστό‐
σο έγιναν δεκάδες εργασίες, τόσο τεχνικές όσο 
και καθαριότητας, ώστε το πρώτο σχολικό 
κουδούνι να βρει τα σχολεία μας έτοιμα να υπο‐
δεχτούν τους μαθητές μας”, συμπληρώνει. 
 
ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ ‑ ΠΕΥΚΗ 
Με επενδύσεις εκατον‐
τάδων χιλιάδων ευρών 
στις σχολικές υποδο‐
μές του Δήμου Λυκό‐
βρυσης – Πεύκης συ‐
νεχίζεται η προετοιμα‐
σία για την έναρξη του 
σχολικού έτους, τον Σε‐
πτέμβριο. 
Ήδη εξελίσσεται το 
έργο της ενεργειακής αναβάθμισης του Λυ‐
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κείου Λυκόβρυσης και του 2ου Δημοτικού Σχο‐
λείου Πεύκης συνολικού ύψους 720.000€, 
όπως επίσης έχει ξεκινήσει η ενεργειακή ανα‐
βάθμιση του 2ου Δημοτικού Λυκόβρυσης, 
του 3ου Δημοτικού Σχολείου Πεύκης και του 
5ου Νηπιαγωγείου Πεύκης ύψους 440.000€. 
Επιπροσθέτως, έχει ολοκληρωθεί η ανακα‐
τασκευή όλων των 144 τουαλετών των σχο‐
λείων, επένδυσης ύψους 74.000€. 
Παράλληλα, ολοκληρώθηκε η ανακατασκευή 
του προαυλίου του 1ου Δημοτικού Σχολείου 
Πεύκης αξίας 25.000€, με την δημιουργία 
νέου γηπέδου 5Χ5 και τοποθέτηση πιστοποι‐
ημένων μπασκετών. 
Άμεσα επίκειται η τοποθέτηση φωτοβολταϊ‐
κών ισχύος 40KWh, μια επένδυση ύψους 
74.000€. 
Ακόμα, επίκειται η τοποθέτηση νέων καυ‐
στήρων σε σχολεία του Δήμου, μια επένδυση 
ύψους 72.000€. 
Μέχρι την έναρξη του νέου σχολικού έτους, θα 
έχει κατασκευαστεί νέο γήπεδο 5×5 στο προ‐
αύλιο του 2ου Δημοτικού Σχολείου Λυκόβρυ‐
σης, αξίας 8.000€. 
Σε όλα τα ανωτέρω προστίθεται η τοποθέτη‐
ση τερμάτων και πλέγματος ασφαλείας στο 3ο 
Δημοτικό Σχολείο Πεύκης, συνολικής αξίας 
2.000€. 
 
Το σύνολο 
Συνολικά, το 2024 προβλέπονται επενδύσεις 
στις σχολικές υποδομές ύψους 1.500.000€. Εκ 
των ανωτέρω κεφαλαίων, οι 700.000 € προ‐
έρχονται από πόρους του Δήμου Λυκόβρυσης 
– Πεύκης, ενώ οι 800.000 από το ΥΠΕΣ και την 
Περιφέρεια Αττικής. 
Διοικητικά, παραλάβαμε το νέο γήπεδο βόλεϋ 
στο προαύλιο του Γυμνασίου Λυκόβρυσης και 
τοποθετήσαμε τέρματα ποδοσφαίρου. 
Η νέα δημοτική Αρχή διεκδίκησε, παράλληλα, 
και πέτυχε να λειτουργήσει το 3ο Δημοτικό Λυ‐
κόβρυσης στο Ηλιακό Χωριό από τη νέα σχο‐
λική χρονιά 2024‐2025 με μαθητές μόνο από 
το Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύκης και να γίνει η 
μεταστέγαση στο νέο συγκρότημα σχολείων 
τόσο του 1ου όσο και του 2ου Νηπιαγωγείου 
Λυκόβρυσης. 
Η επένδυση στην παιδεία δεν ολοκληρώνεται 
με την λειτουργία του νέου σχολικού συγ‐
κροτήματος.  
Η νέα δημοτική αρχή χρηματοδότησε την 
Ένωση Γονέων με 2.000€ για να πραγματο‐
ποιηθεί το αθλητικό τουρνουά ποδοσφαί‐
ρου, παρείχε σε κάθε επιτυχόντα της τριτο‐
βάθμιας εκπαίδευσης έπαινο και συμβολικό 
voucher, ενώ το ίδιο θα παρέχει τον Σεπτέμ‐
βρη σε κάθε παιδί της 1ης τάξης Δημοτικού. 
 
Ενέργειες για την Παιδεία  
– Σχολικές Δομές 
Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος 
Ψυχάλης, αποκαλύπτει στον Χ‑τύπο τις 
ενέργειες της δημοτικής αρχής του για να 
βρουν “πανέτοιμα” σχολεία οι μαθητές: 
• Αντικατάσταση όλων των τουαλετών σε όλα 
τα σχολεία (ολοκληρώθηκε). 
• Τοποθέτηση φ/β συστημάτων με σκοπό τη 
μείωση της κατανάλωσης ενέργειες από τις 
σχολικές μονάδες. Το ποσό της εξοικονόμησης 
από την κατανάλωση ηλεκτρικής ενέργειας 
επιστρέφει στα σχολεία με επενδύσεις στα 
προαύλια. 

• Αντικατάσταση των παλαιών καυστήρων, με 
νέους καυστήρες Φ/Α, με σκοπό την μείωση 
της κατανάλωσης Φ/Α. Το ποσό της εξοικο‐
νόμησης επιστρέφει στα σχολεία με επενδύ‐
σεις στα προαύλια. 
• Ανάπλαση προαυλίου 1ου Δημοτικού Σχο‐
λείου Πεύκης (ολοκληρώθηκε). 
• Ανάπλαση προαυλίου 2ου Δημοτικού Σχο‐
λείου Λυκόβρυσης (Παραδίδεται πριν ανοίξουν 
τα σχολεία 11/9). 
• Λειτουργία 3ου Δημοτικού Σχολείου Λυκό‐
βρυσης από μαθητές του Δήμου Λυκόβρυσης 
– Πεύκης (Έναρξη σχολικής Χρονιάς 2024 – 
2025). 
• Τοποθέτηση 2 τερμάτων και πλέγματος 
ασφαλείας στο 3ο Δημοτικό Σχολείο Πεύκης 
(ολοκληρώθηκε). 
• Μεταστέγαση τόσο του 2ου Νηπιαγωγείου 
όσο και του 1ου Νηπιαγωγείου Λυκόβρυσης 
στο Ηλιακό Χωριό σε ασφαλή και σύγχρονο 
κτήριο (ολοκληρώθηκε). 
• Ίδρυση Κέντρου Δημιουργικής Απασχόλησης 
για πρώτη φορά στο Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύ‐
κης (ολοκληρώθηκε). 
• Χρηματοδότηση της Ένωσης Γονέων με 
σκοπό την διοργάνωση αθλητικών αγώνων 
(ολοκληρώθηκε). 
• Συμβολική οικονομική στήριξη και βράβευ‐
ση όλων των επιτυχόντων μαθητών της γ’ Λυ‐
κείου (ολοκληρώθηκε) 
• Συμβολική οικονομική στήριξη όλων γονέων 
με παιδιά που εγγράφονται στην  1η Τάξης Δη‐
μοτικού για πρώτη φορά το Σεπτέμβριο του 
2024. 
• Για πρώτη φορά Ειδική χρηματοδότηση σε 
όλα τα Νηπιαγωγεία για προμήθεια εποπτικού 
υλικού το Σεπτέμβριο του 2024. 
• Ρεκόρ Χρηματοδότησης των Σχολικών Επι‐

τροπών. Μόλις σε 6 μήνες χορηγήθηκαν  
120.000  € (01/01/2024 – 30/06/2024) ‐ ολο‐
κληρώθηκε. 
• Πρόγραμμα Καλοκαιρινής Δημιουργικής 
Απασχόλησης με όλα τα παιδιά να γίνουν δε‐
κτά. Μέσο κόστος συμμετοχής για 3 εβδομά‐
δες 25€ (ολοκληρώθηκε). 
• Εννέα (9) Προαύλια Σχολείων Ανοιχτά για 
όλο το καλοκαίρι για πρώτη φορά (ολο‐
κληρώθηκε). 
• Έντεκα (11) προσλήψεις προσωπικού στους 
Παιδικούς Σταθμούς με σκοπό όλες οι αιτή‐
σεων για βρέφη και Παιδιά να γίνουν δεκτές 
(ολοκληρώθηκε). 
• Επένδυση 250.000 € σε έργο πυρασφάλει‐
ας στους παιδικούς σταθμούς της Πεύκης με 
σκοπό την ίδρυση νέων βρεφικών τμημάτων 
(ολοκληρώθηκε). 
• Επενδύσεις ενεργειακής αναβάθμισης 1,26 
εκ. ευρώ σε 4 σχολικές μονάδες (Λύκειο Λυ‐
κόβρυσης – 2ο Δημοτικό Σχολείο Πεύκης – 2ο 
Δημοτικό Σχολείο Λυκόβρυσης – 3ο Δημοτικό 
Σχολείο Πεύκης) (σε εξέλιξη). 
• Εξοπλισμός του 3ου Δημοτικού Σχολείου Λυ‐
κόβρυσης (σε εξέλιξη). 
 
ΦΙΛΟΘΕΗ – ΨΥΧΙΚΟ 
Με πρωταρχικό στόχο 
τη βελτίωση της κα‐
θημερινότητας μαθη‐
τών και εκπαιδευτι‐
κών, παρεμβάσεις 
έγιναν και στα σχολι‐
κά συγκροτήματα 
του Δήμου Φιλοθέης‐
Ψυχικού. 
Καθ’ όλη τη διάρκεια 
του καλοκαιριού, οι υπηρεσίες του Δήμου ερ‐

γάζονταν ώστε οι μικροίδημότες να μπορούν 
από τον ερχόμενο Σεπτέμβρη να παρακο‐
λουθούν με άνεση τα μαθήματά τους, αλλά και 
να παίζουν και να αθλούνται σε ένα ασφαλές 
και δημιουργικό περιβάλλον. 
«Καθ’ όλη τη διάρκεια του καλοκαιριού, οι υπη‐
ρεσίες του Δήμου Φιλοθέης‐Ψυχικού εργά‐
στηκαν με μεθοδικότητα, ώστε οι μαθητές να 
μπορούν να παρακολουθούν με άνεση τα μα‐
θήματά τους αλλά και να παίζουν ανέμελα 
στους προαύλιους χώρους.  
Υποδεχόμαστε τη νέα σχολική χρονιά με ανα‐
νεωμένα και ασφαλή σχολεία, όπως οφείλει 
κάθε Δημοτική Αρχή να πράττει για την νέα γε‐
νιά», μας δήλωσε ο Δήμαρχος Φιλοθέης‐Ψυ‐
χικού, Χαράλαμπος Μπονάτσος. 
Οι παρεμβάσεις που πραγματοποιήθη‑
καν και πραγματοποιούνται: 
•Πλήρης ανακαίνιση των αιθουσών πολλα‐
πλών χρήσεων (αλλαγή δαπέδου, βάψιμο, 
διαμόρφωση και αναβάθμιση των ηλεκτρο‐
λογικών). 
•Εξωτερικό βάψιμο των κτιρίων. 
•Αντικαθίστανται στέγαστρα, ενώ προστί‐
θενται και καινούρια όπου υπάρχει ανάγκη. 
•Αλλάζουν κατεστραμμένες μονώσεις. 
•Τοποθετείται θέρμανση στις τουαλέτες. 
•Τοποθετείται αντιολισθητικό υλικό σε προ‐
αύλιους χώρους, γήπεδα μπάσκετ και βόλεϋ. 
•Αλλάζει ο χλοοτάπητας σε γήπεδα και χώρους 
προαυλισμού. 
•Βάφονται οι κερκίδες και τοποθετείται deck. 
•Ανανεώνεται ο αθλητικός εξοπλισμός. 
•Φτιάχνονται καινούργια γήπεδα. 
 
ΑΓΙΑ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 
Το «πράσινο» φως για 
την άμεση έναρξη εκτε‐
ταμένων και στοχευ‐
μένων εργασιών απο‐
κατάστασης και συν‐
τήρησης σε σχολικές 
μονάδες πρωτοβάθ‐
μιας και δευτεροβάθ‐
μιας εκπαίδευσης του 
Δήμου Αγίας Παρα‐
σκευής δόθηκε μετά την υπογραφή της σχε‐
τικής σύμβασης από τον δήμαρχο, Γιάννη Μυ‑
λωνάκη, και τον εκπρόσωπο της αναδόχου 
εταιρείας. 
Η σχετική εργολαβία, ύψους 500.000 ευρώ, εγ‐
κρίθηκε επί προηγούμενης διοίκησης και προ‐
βλέπει την υλοποίηση παρεμβάσεων που θα 
συμβάλλουν σημαντικά στην ασφαλή λει‐
τουργία των σχολικών υποδομών. 
Ειδικότερα, στις προβλεπόμενες εργασίες 
συμπεριλαμβάνονται, μεταξύ άλλων, ανακαι‐
νίσεις και ανακατασκευές τουαλετών, εξωτε‐
ρικοί ελαιοχρωματισμοί, αντικαταστάσεις 
συνθετικού χλοοτάπητα, εργασίες μόνωσης 
αλλά και επισκευές σε προαύλιους χώρους. 
Οι εργασίες θα ξεκινήσουν εντός των επόμε‐
νων ημερών, με στόχο να έχουν ολοκληρωθεί 
κατά προτεραιότητα αυτές που είναι και οι πιο 
επείγουσες, πριν από την έναρξη της νέας σχο‐
λικής χρονιάς. 
 
Στο 5o ‑11ο Δημοτικό Σχολείο  
ο πρώτος προσεισμικός έλεγχος 
Το 5ο ‐11ο Δημοτικό (Ψαρρών 11) θα είναι το 
πρώτο σχολείο που θα γίνει προσεισμικός έλεγ‐
χος, στο πλαίσιο της σχετικής δράσης που υλο‐
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ποιείται υπό την εποπτεία του Οργανισμού Αν‐
τισεισμικού Σχεδιασμού και Προστασίας 
ΟΑΣΠ, σε συνεργασία με την Κεντρική Ένω‐
σης Ελλάδας (ΚΕΔΕ) και το Τεχνικό Επιμελη‐
τήριο Ελλάδας. 
Θα ακολουθήσουν προσεισμικοί έλεγχοι και 
στα 62 δημοτικά κτήρια της πόλης, τα οποία 
είναι καταχωρημένα στη σχετική πλατφόρμα 
του ΟΑΣΠ, με προτεραιότητα τις σχολικές 
υποδομές της πόλης. 
Ο Δήμος Αγίας Παρασκευής μερίμνησε για την 
έγκαιρη καταχώρηση όλων των ακινήτων 
του Δήμου, μεταξύ άλλων και των σχολείων 
στα οποία χρειάζεται να γίνει προσεισμικός 
έλεγχος, στην πλατφόρμα του ΟΑΣΠ, προκει‐
μένου να ξεκινήσει η διενέργεια των απαι‐
τούμενων ελέγχων το συντομότερο δυνατό. 
Η δημοτική αρχή Αγίας Παρασκευής, με επι‐
κεφαλής τον Γιάννη Μυλωνάκη, δηλώνει 
αποκλειστικά στον Χ‑τύπο πως:  “Η ασφάλεια 
των παιδιών αποτελεί προτεραιότητά μας. Ο 
αντιδήμαρχος έχει διασφαλίσει να προχωρή‐
σει ένας μεγάλος διαγωνισμός για τη συντή‐
ρηση των σχολείων. Με μια εργολαβία των 
500.000 ευρώ, 12μηνης διάρκειας, προβλέ‐
πονται εκτεταμένες εργασίες στα σχολικά 
κτήρια. Από αναμορφώσεις του προϋπολογι‐
σμού, έχουμε αυτή τη στιγμή πόρους για επεί‐
γουσες επισκευές, οι οποίες βρίσκονται σε εξέ‐
λιξη. Στόχος μας είναι οι βασικότερες να ολο‐
κληρωθούν πριν από τον αγιασμό”. 
Συμπληρωματικά, η διοίκηση αναφέρει στην 
εφημερίδα ότι από την πρώτη στιγμή γίνεται 
κατάρτιση του ΣΕΑΚ (Σχέδιο Ενεργειακής 
Απόδοσης Κτηρίων Περιφερειών και Δήμων) 
προκειμένου να επωφεληθεί ο Δήμος από 
χρηματοδοτήσεις, κάτι που αναμένεται να 
ολοκληρωθεί τον Ιανουάριο του 2025. “Ο Δή‐
μος μας θα συνεχίσει να διεκδικεί χρηματο‐
δοτήσεις”, προσθέτει η διοίκηση. 
  
ΑΓΙΟΙ ΑΝΑΡΓΥΡΟΙ ‑ ΚΑΜΑΤΕΡΟ 
Έργα και παρεμβάσεις στον Δήμο Αγίων 
Αναργύρων ‐ Καματερού πραγματοποιήθηκαν 
καθ' όλη τη διάρκεια του καλοκαιριού, ενόψει 

του Σεπτεμβρίου. 
Ο δήμαρχος Αγίων 
Αναργύρων‐Καματε‐
ρού, Σταύρος Τσίρμ‑
πας, έκανε την ακό‐
λουθη δήλωση σχετικά 
με τις εργασίες στα 
σχολεία: «Συνεχίζουμε 
καθ’ όλη τη διάρκεια 
του καλοκαιριού το πρόγραμμα μας για τη συν‐
τήρηση των σχολείων του Δήμου μας, τόσο 
στις σχολικές αίθουσες όσο και στους προ‐
αύλιους χώρους. Ξεχωριστοί χρωματισμοί 
εντός του σχολείου που συμβάλλουν στην ηρε‐
μία και τη συγκέντρωση των μαθητών, αλλά 
και όμορφες παρεμβάσεις εξωτερικά που δια‐
τηρούν την παιδικότητα και την ανεμελιά 
των παιδικών χρόνων. 
Θα συνεχίσουμε τις εργασίες με ιδιαίτερη έν‐
ταση, με στόχο το Σεπτέμβρη οι μαθητές να ξα‐
ναμπούν στις αίθουσες με χαμόγελο κι ελπίδα, 
σε ένα όμορφο και ασφαλές περιβάλλον. 
Συνεχίζουμε το έργο μας σε κάθε γειτονιά, σε 
κάθε τομέα που χρειάζεται ενίσχυση, δίπλα 
στους δημότες, αντιμετωπίζοντας τα προ‐
βλήματα που συναντούμε.  
Το επόμενο διάστημα θα ανακοινώσουμε 
ακόμη περισσότερα έργα και παρεμβάσεις με 
επίκεντρο πάντα τον πολίτη. Καλό καλοκαίρι 
στα παιδιά μας!» 
Εκτός αυτού, ο κ. Τσίρμπας γνωστοποιεί 
στον Χ‑τύπο ότι : “Όπως και κάθε χρόνο, έτσι 
και φέτος κάναμε το καλύτερο δυνατό για να 
διατηρήσουμε σε υψηλό επίπεδο κτηριακά τα 
σχολεία μας, αλλά και να διασφαλίσουμε την 
ασφάλεια των μαθητών. Θέλουμε το περι‐
βάλλον στα σχολεία να είναι ευχάριστο και κα‐
θαρό”. Προσθέτει πως η δημοτική αρχή έχει 
προχωρήσει στις απαιτούμενες συντηρήσεις. 
“Έχουμε εξασφαλίσει το θέμα της καθαριό‐
τητας και της υγιεινής, όπως κάθε χρόνο”, ανα‐
φέρει επίσης ο δήμαρχος. “Τα σχολεία είναι 
ζωντανός οργανισμός και συνεχώς φθείρον‐
ται, αλλά, σύμφωνα πάντα με τις δυνατότητές 
μας, κάνουμε το καλύτερο δυνατό”. 

ΜΑΡΟΥΣΙ 
Είναι γεγονός πως η 
κατάργηση των Σχο‐
λικών Επιτροπών δη‐
μιούργησε πολλές δυσ‐
λειτουργίες στον τρόπο 
που ένας Δήμος αντα‐
ποκρίνεται σε αυτό τον 
κρίσιμο τομέα που 
αφορά στη συντήρηση 
των Σχολικών Μονά‐
δων, όπως χαρακτηριστικά δηλώνει ο δή‐
μαρχος του Αμαρουσίου, Θεόδωρος Αμπα‑
τζόγλου. 
“Ωστόσο, ο Δήμος μας προσπάθησε ήδη από 
την προηγούμενη περίοδο και δεδομένων 
των συνθηκών να τακτοποιήσει τις περισσό‐
τερες τεχνικές εκκρεμότητες και 
παρεμβάσεις, προκειμένου τα 
Σχολεία μας να υποδεχτούν τους 
μαθητές μας και το σύνολο της 
Σχολικής κοινότητας φέτος, σε 
συνθήκες ασφάλειας”, σημει‐
ώνει η δημοτική αρχή μιλώντας 
στον Χ‑τύπο. 
“Ταυτόχρονα, εμείς ως Δήμος 
προχωρούμε με τον διαγωνι‐
σμό που αφορά στην τεχνική 
υποστήριξη των σχολείων μας, και μιλάμε για 
μια σύμβαση ‐ πλαίσιο που προβλέπει την κά‐
λυψη των περισσότερων αναγκών, αυτές 
που σε άλλη περίπτωση θα υποστηρίζονταν 
από τις Σχολικές Επιτροπές. 
Παράλληλα, συστήσαμε και τη Δημοτική Επι‐
τροπή Εκπαίδευσης, ένα όργανο που σκοπό 
έχει τον συντονισμό όλων των απαραίτητων 
ενεργειών για την καθημερινή εύρυθμη λει‐
τουργία των σχολείων της πόλης μας. 
Θα κάνουμε το καλύτερο δυνατό για τα παι‐
διά μας, όπως κάναμε πάντα, ακόμη και χωρίς 
τις Σχολικές Επιτροπές, που αποτελούσαν 
ένα ευέλικτο εργαλείο στα χέρια της τοπικής 
αυτοδιοίκησης πρώτου βαθμού και απόλυτα 
αποτελεσματικό για τη σχολική κοινότητα”, 
αναφέρουν καταληκτικά. 

ΚΗΦΙΣΙΑ 
Πυρετώδεις είναι οι ετοιμασίες για τη νέα 
σχολική χρονιά στα σχολεία της Κηφισιάς. 
Συγκεκριμένα, εκτεταμένες εργασίες γίνον‐
ται και στα 37 σχολεία του Δήμου. 
Ο αντιδήμαρχος Υποδομών, Ιωάννης Διο‑
νυσιώτης, αναφέρει :  “Εμείς εδώ στην Κη‐
φισιά προσπαθούμε να τρέξουμε όσο μπο‐
ρούμε περισσότερο και πιο αποτελεσματι‐
κά ενόψει της νέας σχολικής χρονιάς με 
στόχο να παραδώσουμε τα σχολεία που 
επιβάλλεται στη νέα γενιά. Η νέα γενιά είναι 
η υποθήκη για το μέλλον. Γίνονται ολοκλη‐
ρωτικές εργασίες συντήρησης προκειμέ‐
νου το σχολείο να λειτουργήσει με ασφάλεια 
και αξιοπρέπεια. Προσπαθούμε σαν διοίκη‐
ση, μαζί με τους επιστήμονες από την τεχνική 

υπηρεσία του Δήμου και φυ‐
σικά με τον Σύλλογο Γονέων 
για το καλύτερο δυνατό απο‐
τέλεσμα. Το πρώτο κουδούνι 
θα μας βρει πανέτοιμους. Δεί‐
χνουμε σε όλα τα σχολεία μας 
στοργή”. 
“Η έναρξη της νέας σχολικής 
χρονιάς αποτελεί για μας μια 
ακόμη πρόκληση! Η Παιδεία 
βρίσκεται στις πρώτες προ‐

τεραιότητες της Δημοτικής Αρχής, που θέ‐
λει να  προσφέρει σε όλα τα παιδιά και τους 
εκπαιδευτικούς ένα 
ασφαλές, λειτουργικό 
περιβάλλον διδασκα‐
λίας και μάθησης”, 
αναφέρει ο δήμαρχος, 
Βασίλης Ξυπολυτάς, 
στον Χ‑τύπο. 
“Γι’ αυτόν τον λόγο 
διαθέσαμε και πετύ‐
χαμε χρηματοδότηση 
συνολικού ύψους 1 εκατ. ευρώ, τριπλάσιο 
ποσό από ό,τι είχε προϋπολογιστεί πέρσι, για 
τις κτηριακές υποδομές των σχολείων μας. 
 Εκμεταλλευτήκαμε τις καλοκαιρινές δια‐
κοπές για να πραγματοποιήσουμε σε όλα τα 
σχολικά συγκροτήματα σημαντικές απα‐
ραίτητες εργασίες συντήρησης, καθαρι‐
σμού και ανακαίνισης, ενώ σε εξέλιξη βρί‐
σκονται επισκευές σε παλιά σχολεία με με‐
γάλα προβλήματα λειτουργίας”, προσθέτει 
ο δήμαρχος. 
Κατόπιν, συμπληρώνει: “Οι μεγαλύτερες 
παρεμβάσεις αφορούν στο 1ο Δημοτικό 
Νέας Ερυθραίας, το οποίο και παραδίδεται, 
αλλά και το 3ο  Δημοτικό Κηφισιάς, το σχο‐
λείο που θα στεγάσει το Ενιαίο Ειδικό 
Επαγγελματικό Γυμνάσιο – Λύκειο Κηφι‐
σιά (ΕΝ.Ε.Ε.ΓΥ‐Λ) Βόρειου Τομέα. Παράλ‐
ληλα με κάποια έργα που έχουν ολοκλη‐
ρωθεί (1ο Νηπιαγωγείο Νέας Ερυθραίας, 
5ο Δημοτικό Κηφισιάς) σε εξέλιξη είναι και 
εργασίες σε άλλα Νηπιαγωγεία (6ο Νη‐
πιαγωγείο Κηφισιάς, 2ο Νέας Ερυθραίας), 
Δημοτικά (6ο Κηφισιάς, 8ο Κηφισιάς), 
Γυμνάσια (1ο Κηφισιάς), Λύκεια (1ο Κη‐
φισιάς) του Δήμου μας. 
Δεν σταματάμε, όμως, εδώ! Συνεχίζουμε να 
εργαζόμαστε σε έντονους ρυθμούς, αφουγ‐
κραζόμενοι διαρκώς τις ανάγκες της σχολι‐
κής κοινότητας, ώστε σε συνεργασία με 
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όλους τους εμπλεκόμενους φορείς, να υπο‐
δεχθούμε έγκαιρα τον Σεπτέμβριο μαθητές 
και εκπαιδευτικούς σε βιώσιμους χώρους και 
κατάλληλες συνθήκες”. 
 
Ν. ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ  
– Ν. ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ 
Με την έναρξη της νέας 
σχολικής χρονιάς και 
εκμεταλλευόμενοι την 
καλοκαιρινή περίοδο 
κατά την οποία τα σχο‐
λεία παραμένουν κλει‐
στά, ο Δήμος Νέας Φι‐
λαδέλφειας – Νέας 
Χαλκηδόνας, σε συ‐
νεργασία με το Τεχνικό 
Συνεργείο του Δήμου, προχώρησε σε εργασίες 
επισκευής, συντήρησης και αναβάθμισης των 
σχολικών υποδομών. 
Οι εργασίες προχωρούν με γοργούς ρυθμούς 
τόσο στους εξωτερικούς όσο και στους εσω‐
τερικούς χώρους των σχολικών μονάδων της 
περιοχής, με τα αποτελέσματα να είναι ήδη 
ορατά. 
Το ιστορικό κεντρικό σχολικό συγκρότημα της 
Νέας Φιλαδέλφειας έχει αποκτήσει νέους αύ‐
λειους χώρους για άθληση, ενώ το 2ο Δημοτικό 
Σχολείο, το 1ο Γυμνάσιο και το 1ο Γενικό Λύ‐
κειο Νέας Φιλαδέλφειας έχουν γίνει πιο ασφα‐
λή και λειτουργικά. 
Το εργατοτεχνικό προσωπικό του Δήμου ερ‐
γάστηκε καθ’ όλη τη διάρκεια του καλοκαιρι‐
ού, προκειμένου τον Σεπτέμβριο να παραδο‐
θούν στην εκπαιδευτική κοινότητα σχολεία με 
αναβαθμισμένες και ασφαλέστερες υποδομές. 
“Η καλή κατάσταση των σχολικών κτηρίων 
αποτελεί καθοριστικό παράγοντα για την 
αγάπη των παιδιών για το σχολείο και συνε‐
πώς αποτελεί βασική υποχρέωση μιας δημο‐
τικής Αρχής με τις αξίες που διέπουν τη δική 
μας. Γι αυτό αξιοποιούμε το διάστημα μεταξύ 
δυο σχολικών χρονιών, προκειμένου να επι‐
σκευάσουμε τα νηπιαγωγεία, τα δημοτικά, τα 
γυμνάσια και τα λύκεια της πόλης μας, προς 
όφελος των μαθητών και συνολικά της εκ‐
παιδευτικής κοινότητας της Νέας Φιλαδέλ‐
φειας και της Νέας Χαλκηδόνας”, αναφέρει ο 
δήμαρχος Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλκη‐
δόνας, Γιάννης Τομπούλογλου, μιλώντας 
στον Χ‑τύπο. 
“Σε αυτό το πλαίσιο, ανακατασκευάσαμε τους 
προαύλιους χώρους του 2ου και 3ου Δημοτι‐
κού, του 1ου Γυμνασίου και του 1ου Λυκείου 
Νέας Φιλαδέλφειας, καθώς και του 2ου νη‐
πιαγωγείου Νέας Χαλκηδόνας. Στο 3ο νηπια‐
γωγείο Νέας Χαλκηδόνας θα έχει ολοκληρω‐
θεί η ανακατασκευή του προαυλίου χώρου ως 
την έναρξη της νέας χρονιάς, ενώ έχουν ολο‐
κληρωθεί η αλλαγή των κουφωμάτων με νέα 
κουφώματα αλουμινίου, αλλαγή του πατώ‐
ματος, επισκευή της γκρεμισμένης επί καιρό, 
μάντρας, αντικατάσταση σε εσωτερικές κι εξω‐
τερικές πόρτες. 
Στα τέσσερα αυτά σχολεία της Νέας Φιλα‐
δέλφειας επισκευάσαμε τις θερμοπροσόψεις, 
ώστε οι μαθητές κι οι μαθήτριες από τη νέα 
σχολική χρονιά να παρακολουθούν τα μαθή‐
ματά τους με όσο το δυνατό λιγότερη επιβά‐
ρυνση από τις καιρικές συνθήκες”. 

Κατόπιν, προσθέτει: “Παράλληλα επισκευά‐
σαμε τις τουαλέτες του 1ου Λυκείου Νέας Φι‐
λαδέλφειας, αντικαταστήσαμε τα ταμπλό 
στις μπασκέτες του 2ου και 3ου Δημοτικού 
Νέας Φιλαδέλφειας και του 1ου Λυκείου Νέας 
Φιλαδέλφειας, ενώ στο 3ο Δημοτικό βάψαμε 
όλο το σχολείο, μέσα κι έξω από τις αίθουσες. 
Στο συγκρότημα των ΕΠΑΛ, που τόσο έχει τα‐
λαιπωρηθεί από «επιδρομές βανδάλων» που 
έχον μοναδικό σκοπό την καταστροφή των 
σχολικών υποδομών, τοποθετήσαμε σιδηρο‐
κατασκευές ενώ ταυτόχρονα αντικαταστή‐
σαμε τα συστήματα συναγερμού”. 
Έως την έναρξη της νέας σχολικής χρο‑
νιάς, έχουν προγραμματιστεί επίσης οι πα‑
ρακάτω ενέργειες στον Δήμο: 
• 1ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο τοίχων, έλεγχος υδραυλικών, επισκευές 
θερμοπρόσοψης 
• 2ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο τοίχων‐ μάντρας, έλεγχος υδραυλικών. 
• 3ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών, αντικα‐
τάσταση παλαιών παγκακίων, αλλαγή σε 
φθαρμένο όργανο παιδικής χαράς. 
• 4ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 5ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 6ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών, ηλε‐
κτροσυγκόλληση κιγκλιδωμάτων περίφραξης, 
αντικατάσταση παλαιών παγκακίων 
• 7ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο μάντρας κι όλων των εσωτερικών χώρων, 
έλεγχος υδραυλικών 
• 8ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 9ο νηπιαγωγείο Νέας Φιλαδέλφειας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 1ο νηπιαγωγείο Νέας Χαλκηδόνας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 2ο νηπιαγωγείο Νέας Χαλκηδόνας: Βά‐

ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 3ο νηπιαγωγείο Νέας Χαλκηδόνας: Βά‐
ψιμο μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 1ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Δια‐
γραμμίσεις διαβάσεων, έλεγχος υδραυλικών 
• 2ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 3ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας, έλεγχος υδραυλικών 
• 4ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 5ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 6ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 7ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας, έλεγχος υδραυλικών, κατασκευή 
ράμπας ΑΜΕΑ 
• 8ο δημοτικό Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών‐ βάψιμο αί‐
θουσας πολλαπλών χρήσεων 
• 1ο δημοτικό Νέας Χαλκηδόνας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 2ο δημοτικό Νέας Χαλκηδόνας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 1ο Γυμνάσιο Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 2ο Γυμνάσιο Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• Γυμνάσιο Νέας Χαλκηδόνας: Βάψιμο μάν‐
τρας‐ έλεγχος υδραυλικών, τοποθέτηση προ‐
στατευτικού διχτυού στο γήπεδο, απομά‐
κρυνση φυλακίου από είσοδο 
• 1ο Λύκειο Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 2ο Λύκειο Νέας Φιλαδέλφειας: Βάψιμο 
μάντρας κι αίθουσας εκδηλώσεων‐ έλεγχος 
υδραυλικών 
• Λύκειο Νέας Χαλκηδόνας: Βάψιμο μάν‐
τρας‐ έλεγχος υδραυλικών 
• 2ο ΕΠΑΛ: Βάψιμο αιθουσών‐ έλεγχος 
υδραυλικών 
“Η δημοτική Αρχή είναι σταθερά ταγμένη 

στο πλευρό της νέας γενιάς της πόλης μας και 
το δείχνει στην πράξη, με τις παραπάνω πα‐
ρεμβάσεις του Δήμου στα σχολικά κτήρια. Εί‐
μαστε περήφανοι για τους μαθητές μας και 
τους αξίζει να φοιτούν σε ένα σχολικό περι‐
βάλλον που ευνοεί τη μάθηση και την κοινω‐
νικοποίηση των παιδιών”, ολοκληρώνει ο κ. 
Τομπούλογλου. 
 
ΔΙΟΝΥΣΟΣ 
Ο Δήμος Διονύσου, 
έχοντας ως αποκλει‐
στικό στόχο την παρο‐
χή ενός ασφαλούς και 
σύγχρονου εκπαιδευ‐
τικού περιβάλλοντος 
για όλους τους μαθη‐
τές, προέβη εντός 
των καλοκαιρινών μη‐
νών στην υλοποίηση 
εργασιών. 
“Θεωρούμε, άλλωστε, ως άκρως σημαντικό να 
εξασφαλίσουμε τις καλύτερες δυνατές συν‐
θήκες μάθησης και διδασκαλίας”, αναφέρει η 
δημοτική αρχή της κας Κατερίνας Μαϊχό‑
σογλου, στον Χ‑τύπο, και προβαίνει στην απα‐
ρίθμηση των εργασιών οι οποίες έγιναν: 
• “Δώσαμε ιδιαίτερη προσοχή στη μόνωση των 
κτηρίων για την προστασία από την υγρασία. 
• Προχωρήσαμε στη ριζική ανακαίνιση αρκε‐
τών σχολικών μονάδων, οι οποίες παρου‐
σίαζαν σημαντικές φθορές λόγω της παλαι‐
ότητας. 
• Συνεχίσαμε τις αισθητικές παρεμβάσεις σε 
εσωτερικούς, εξωτερικούς και αύλειους χώ‐
ρους, με τη χρήση οικολογικών και ανθεκτικών 
χρωμάτων. 
•   Ολοκληρώσαμε τις μελέτες πυρασφάλειας 
σε όλες τις σχολικές μονάδες. Έτσι, επιτυγχά‐
νουμε ότι οι σχολικές μονάδες πληρούν όλες 
τις απαραίτητες προδιαγραφές ασφαλείας. 
• Προχωρήσαμε στην αντικατάσταση των 
παλαιών και φθαρμένων συρματοπλεγμά‐
των με νέα, υψηλής αντοχής και ασφάλειας σε 
ανοιχτά γήπεδα μπάσκετ εντός των σχολικών 
εγκαταστάσεων. 
•  Κάναμε ηλεκτρολογικές εργασίες σε όλες τις 
σχολικές μονάδες. 
• Τοποθετήσαμε ράμπα ΑΜΕΑ σε σχολείο 
του Διονύσου, προκειμένου να διασφαλιστεί 
η ισότιμη πρόσβαση όλων των μαθητών στις 
σχολικές εγκαταστάσεις. 
•  Προχωρήσαμε σε παρεμβάσεις που αφορούν 
την ασφάλεια των μαθητών (αλλαγή σιδερέ‐
νιων πορτών, απομάκρυνση επικίνδυνων εγ‐
καταστάσεων σε προαύλιους χώρους κ.ά.)”. 
Η διοίκηση του Δήμου αναφέρει επιπρό‑
σθετα στην εφημερίδα μας: “Ως Δημοτική 
Αρχή βρισκόμαστε πάντα δίπλα στην εκπαι‐
δευτική κοινότητα, με απόλυτη δέσμευση 
στη δημιουργία ενός ασφαλούς και υποστη‐
ρικτικού περιβάλλοντος για τους μαθητές 
και τους εκπαιδευτικούς μας. Αναγνωρίζουμε 
τη σημασία των κατάλληλων υποδομών για 
την απρόσκοπτη λειτουργία των σχολείων και 
καταβάλλουμε κάθε δυνατή προσπάθεια για 
τη διατήρηση και αναβάθμιση αυτών. 
Είναι ξεκάθαρο, αντί επιλόγου, ότι οι εργασίες 
επισκευής και συντήρησης των σχολικών μο‐
νάδων αποτελούν για εμάς μια συνεχή και 
αδιάλειπτη διαδικασία”.
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Σε καθημερινή βάση η Υπη‑
ρεσία Καθαριότητας του Δή‑
μου Λυκόβρυσης – Πεύκης 
πραγματοποιεί αποκομιδή 
ογκωδών αντικειμένων, που 
αυθαίρετα εναποτίθενται σε 
σημεία της πόλης.  

 
ο προσωπικό και τα οχήματα του 
Δήμου βρίσκονται επί ποδός προ‐
κειμένου να ικανοποιήσουν τις 
ανάγκες κάθε γειτονιάς της πόλης. 

Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος 
Ψυχάλης, τονίζει επί του θέματος: «Καθη‐
μερινά η Υπηρεσία Καθαριότητας πραγμα‐
τοποιεί την αποκομιδή ογκωδών αντικει‐
μένων και άλλων απορριμμάτων που πα‐
ρανόμως εναποτίθενται σε διάφορα σημεία. 
Το προσωπικό του Δήμου κάνει μια υπε‐
ράνθρωπη προσπάθεια, δυστυχώς όμως 
κάποιοι ρυπαίνουν ανεξέλεγκτα και αλλοι‐
ώνουν την αστική μας εικόνα. Ένας καθα‐
ρός Δήμος είναι ευθύνη συλλογική και θα 
πρέπει όλοι να σέβονται και να τηρούν τον 
Κανονισμό Καθαριότητας». 
Από την πλευρά της, η αντιδήμαρχος 
Kαθαριότητας – Ανακύκλωσης και Κυκλικής 
Οικονομίας, Μαρίνα Μαγκουρίλου, επι‐
σημαίνει: «Η Υπηρεσία με το προσωπικό και 
τα μέσα που διαθέτει, καταβάλει κάθε δυ‐

νατή προσπάθεια έτσι ώστε να απομακρύ‐
νει τα ογκώδη από τις γειτονιές της πόλης. 
Καλώ τους συνδημότες μας να χρησιμο‐
ποιούν όλους τους δυνατούς διαύλους επι‐
κοινωνίας έτσι ώστε να υπάρχει ο σωστός 
προγραμματισμός στην εξυπηρέτησή τους. 
Η καθαριότητα είναι υπόθεση όλων μας και 
για να πετύχουμε το καλύτερο δυνατό 

αποτέλεσμα, χρειάζεται όλοι μας να τη‐
ρούμε τους κανόνες και να δείχνουμε υπευ‐
θυνότητα». 
Σημειώνεται ότι στον νέο Κανονισμό Κα‐
θαριότητας προβλέπονται πρόστιμα για 
παράνομη εναπόθεση ογκωδών και λοιπών 
απορριμμάτων, καθώς και για κάθε άλλης 
μορφής ρύπανση του περιβάλλοντος. 

ΠΟΙΕΣ ΑΝΑΓΚΕΣ ΕΧΟΥΝ ΚΑΤΑΓΡΑΦΕΙ

Ρούχα και παπούτσια 
για τους πυρόπληκτους 
συγκεντρώνονται  
στο δήμο Χαλανδρίου

Ο Δήμος Χαλανδρίου  
ενισχύει την ιματιοθήκη 
του Δήμου Πεντέλης 
μετά την πυρκαγιά

κοινωνική υπηρεσία του Δήμου Χαλαν‐
δρίου καλεί τους πολίτες να συνεισφέρουν 
στη συγκέντρωση ειδών ένδυσης και υπό‐

δησης που θα διατεθούν στους πυρόπληκτους. 
Η υπηρεσία έχει καταγράψει 
συγκεκριμένες ανάγκες, 
οι οποίες παρατίθενται 
παρακάτω: 

• Ρούχα γυναικεία 
(μεγέθη: L – XXXL) 
• Ρούχα ανδρικά (με‐
γέθη: XL ‐XXXXL) 
• Παπούτσια γυναικεία 
(μεγέθη: 38 – 42) 
• Παπούτσια ανδρικά (μεγέθη: 45 – 52) 
• Σεντόνια, πετσέτες, μαξιλάρια 

Οι προσφορές συγκεντρώνονται στο Κέντρο Νε‐
ότητας του Δήμου (Δαναΐδων & Αντιγόνης), κα‐
θημερινά από τις 07.00 έως τις 15.00. 

ην προσπάθεια να στηθεί στα αποκαΐδια 
η ιματιοθήκη του Δήμου Πεντέλης, η οποία 
καταστράφηκε ολοσχερώς από την πυρ‐

καγιά της 12ης Αυγούστου, στηρίζει ο Δήμος Χα‐
λανδρίου. 
Ήδη η κοινωνική υπηρεσία του Χαλανδρίου πα‐
ρέδωσε στους αρμόδιους της Πεντέλης είδη έν‐
δυσης και υπόδησης, που διέθετε σε πλεόνασμα, 
προκειμένου να καλυφθεί μέρος των αναγκών των 
πυρόπληκτων. 
«Παρά το γεγονός ότι η πυρκαγιά άφησε σημαν‐
τικές πληγές και στο Χαλάνδρι, προσπαθούμε να 
κρατήσουμε την αλληλεγγύη ζωντανή και να 
ανταποκριθούμε σε τυχόν αιτήματα πληγέντων 
δήμων, με μοναδικό στόχο την ανακούφιση των 
πυρόπληκτων. Στο πλαίσιο αυτό συνδράμαμε την 
ιματιοθήκη της γειτονικής Πεντέλης, η οποία 
καταστράφηκε από την πυρκαγιά. Ποιος να το 
φανταζόταν ότι θα είχαμε βρεθεί στη δεινή θέση 
να έχουμε τέτοιες καταστροφές μέσα στον οικι‐
στικό ιστό», σημείωσε ο αντιδήμαρχος Κοινωνι‐
κής Υπηρεσίας, Κώστας Ευθυμίου. 

Η

Τ

Επί ποδός η Υπηρεσία Καθαριότητας

ημαντική αύξηση στην ανακύ‐
κλωση σημειώνει ο Δήμος Λυ‐
κόβρυσης – Πεύκης το πρώ‐

το επτάμηνο του 2024, συγκριτι‐
κά με το ίδιο χρονικό διάστημα 
του 2023, σύμφωνα με τα στοι‐
χεία που δημοσίευσε ο Ειδικός Δια‐
βαθμιδικός Σύνδεσμος Νομού Αττικής 
(ΕΔΣΝΑ). 
Πιο συγκριμένα, με περίπου ίδια ποσό‐
τητα απορριμμάτων μεταξύ επταμήνου 
2023 (7.458,06 τόνοι) και επταμήνου 
2024 (7.452,46 τόνοι) υπάρχει αύξηση 
της ανακύκλωσης κατά 59,7%. Τα πα‐
ραπάνω στοιχεία είναι άκρως ενθαρ‐
ρυντικά, καθώς δείχνουν ότι διαμορ‐
φώνεται μία δυναμική υπέρ της ανα‐

κύκλωσης στον Δήμο Λυκόβρυ‐
σης – Πεύκης. 
Η αντιδήμαρχος Καθαριότη‐
τας, Ανακύκλωσης και Κυκλι‐
κής Οικονομίας, Μαρίνα Μαγ‑
κουρίλου, τονίζει: «Τα στοι‐

χεία δείχνουν αύξηση 
καθαρής ανακύκλω‐
σης πάνω από 50% 
κατά το 7μηνο 2024 
σε σχέση  με το αντί‐

στοιχο 7μηνο 2023. 
Ένα μεγάλο ευχαριστώ 
σε όλους – δημότες, κα‐
τοίκους, επισκέπτες, ερ‐
γαζόμενους – που βοη‐
θούν έμπρακτα για την 

επίτευξη αυτού του στόχου». 
 
Για να υπάρχουν τα παραπάνω αποτε‑
λέσματα, ο Δήμος προμηθεύτηκε: 

• 100 νέους μπλε κάδους ανακύκλωσης 
• 90 νέους κίτρινους κάδους, μόνο για χαρ‐
τί 
• 10 νέους κόκκινους κάδους, μόνο για 
αλουμίνιο 

Επίσης, ενεργοποιήθηκε: 
• Η αποκομιδή του καφέ κάδου (βιοαπό‐
βλητα) 
• Η αποκομιδή των υπόγειων κάδων ανα‐
κύκλωσης (9 σημεία) 

Τέλος, σημειώνεται ότι το υπόλειμμα του 
μπλε κάδου δεν θάβεται, αλλά οδηγείται σε 
ενεργειακή ανάκτηση. 

Τ

ΔΙΑΡΚΗΣ Η ΑΠΟΚΟΜΙΔΗ  
ΤΩΝ ΟΓΚΩΔΩΝ ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ  
ΛΥΚΟΒΡΥΣΗΣ – ΠΕΥΚΗΣ
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ΕΙΔΗ ΕΝΔΥΣΗΣ ΚΑΙ  
ΥΠΟΔΗΣΗΣ ΠΡΟΣΕΦΕΡΕ  
Η ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΟΥ

Σημαντική η αύξηση της ανακύκλωσης  
στον Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύκης μέσα στο 2024

ΣΕ ΣΥΓΚΡΙΣΗ ΜΕ ΤΟ ΙΔΙΟ ΧΡΟΝΙΚΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΤΟΥ 2023

Σ



ριν λίγες ημέρες, συνεργεία του Δή‐
μου Λυκόβρυσης – Πεύκης προχώ‐
ρησαν σε εργασίες συντήρησης δια‐

βάσεων επί της Λεωφόρου Ειρήνης, καθώς 
και της διάβασης στη συμβολή με την οδό 
Ελευθερίου Βενιζέλου. 
Την ίδια στιγμή, το συνεργείο του Δήμου ξε‐
κίνησε εργασίες για την κατασκευή ράμπας 
για ΑμεΑ στην πλατεία Σοφούλη, σε ένα από 
τα πιο κεντρικά σημεία της πόλης. 
Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος 
Ψυχάλης, αναφερόμενος στο θέμα τόνισε: 
« Η ασφάλεια των πολιτών και η προσβα‐
σιμότητα είναι στις βασικές προτεραιότη‐
τες της διοίκησης μας. Στο πλαίσιο αυτό, 
προχωρήσαμε σήμερα στη συντήρηση δια‐
βάσεων σε κεντρικά σημεία της πόλης. 
Άμεσα κατασκευάζουμε και ράμπα για 
ΑμεΑ στην πλατεία Σοφούλη». 
Από την πλευρά του, ο αντιδήμαρχος Εσω‐

τερικού Ελέγχου, Οργάνωσης και Διαχεί‐
ρισης, Χαράλαμπος Καρανάσος, που είχε τον 
συντονισμό και την επίβλεψη των εργα‐
σιών, δήλωσε συν τοις άλλοις: «Επιδιορ‐

θώσαμε τις διαγραμμίσεις σε διαβάσεις που 
βρίσκονται σε κεντρικά σημεία της πόλης. 
Την ίδια στιγμή, δημιουργούμε ράμπα για 
ΑμεΑ στην πλατεία Σοφούλη» 

Π

ραγματοποιήθηκε μία ακόμα διανομή 
τροφίμων σε συνολικά 61 οικογένειες 
ωφελούμενων του Κοινωνικού Παντο‐

πωλείου του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης. 
Η διανομή αφορούσε τα εξής προϊόντα: αλεύρι, 
ζάχαρη, ντοματοπολτό, όσπρια, ρύζι, ζυμαρικά, 
ψωμί του τοστ, γάλα εβαπορέ, εντομοαπωθητι‐
κό, κατεψυγμένα λαχανικά, υγρό πιάτων, πάνες 
ενηλίκων, βρεφικές πάνες και κρέμες, καθώς 
και μωρομάντηλα. 

ιο όμορφος και πιο φωτεινός είναι πλέ‐
ον ο περιβάλλων χώρος του κλειστού 
γυμναστηρίου της Πεύκης. 

Αφού πρώτα πραγματοποιήθηκαν σειρά εργα‐
σιών καλλωπισμού του κοινόχρηστου χώρου 
με νέα μικρά δέντρα και παγκάκια, στη συνέ‐
χεια συνεργείο προχώρησε στην εγκατάσταση 
νέου φωτισμού στην είσοδο του κλειστού γυ‐
μναστηρίου. 
Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος Ψυ‐
χάλης, σημειώνει συν τοις άλλοις για το θέμα: 
“Όχι μόνο παραδώσαμε στην είσοδο του κλει‐
στού γυμναστηρίου Πεύκης ένα υπέροχο κοι‐
νόχρηστο χώρο με δέντρα, διαδρόμους και 
παγκάκια, αλλά τον φωτίσαμε με σκοπό να εί‐
ναι ασφαλής για όσους τον χρησιμοποιούν. Συ‐
νεχίζουμε καθημερινά να αναπτύσσουμε το δί‐
κτυο του χαμηλού και ψηλού φωτισμού”. 

ΔΙΕΝΕΙΜΕ, ΕΠΙΣΗΣ, ΚΑΙ  
ΕΙΔΗ ΠΡΩΤΗΣ ΑΝΑΓΚΗΣ

Νέα διανομή τροφίμων  
πραγματοποίησε το  
Κοινωνικό Παντοπωλείο  
Λυκόβρυσης – Πεύκης
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Συντηρεί τις διαβάσεις στη Λεωφ. Ειρήνης  
και Ελ. Βενιζέλου ο Δήμος Λυκόβρυσης – Πεύκης

ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΖΕΤΑΙ ΑΜΕΣΑ ΚΑΙ ΡΑΜΠΑ ΑμεΑ ΣΤΗΝ ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΟΥΛΗ
ΣΗΜΑΝΤΙΚΕΣ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΕΙΣ 
Άλλαξε όψη και φωτίστηκε  
ο περιβάλλων χώρος  
Κλειστό Γυμναστήριο Πεύκης

Ο δήμαρχος Παπάγου‑Χο‑
λαργού, Ηλίας Αποστολό‑
πουλος, συναντήθηκε με τον 
υπουργό Ψηφιακής Διακυ‑
βέρνησης, Δημήτρη Παπα‑
στεργίου. 
 

συζήτηση επικεντρώθηκε στην 
ψηφιακή στρατηγική του Δήμου 
Παπάγου‐Χολαργού, καθώς και 
στην ενίσχυση της συνεργασίας με 

το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης για 
την περαιτέρω υλοποίηση έργων και πρω‐
τοβουλιών που θα συμβάλουν στην ολι‐
στική ψηφιακή μετάβαση του Δήμου. 
Ειδικότερα, μετά την ένταξη της πρότασης 
με τίτλο «Ψηφιακός Μετασχηματισμός 
Δήμου Παπάγου‐Χολαργού» και προϋπο‐
λογισμού 1.235.007,20 € στο πρόγραμμα 
του ΕΣΠΑ «Ψηφιακός Μετασχηματισμός 
2021‐2027», θα ενταθούν σε πολλά πεδία 
οι ψηφιακές μεταρρυθμίσεις του Δήμου. 
Μεταξύ άλλων, στο πλαίσιο υλοποίησης του 
έργου, ο Δήμος Παπάγου – Χολαργού θα 
προσφέρει νέες ψηφιακές υπηρεσίες στους 
πολίτες ενώ παράλληλα θα εκσυγχρονιστεί 
η εσωτερική λειτουργία του Δήμου με στό‐
χο την εξοικονόμηση πόρων και την καλύ‐
τερη απόδοση των υπηρεσιών. 

Για το G Cloud 
Στην συνάντηση, επίσης, αναλύθηκε μεταξύ 
άλλων εκτενώς και η χρησιμότητα του G 
Cloud. 
Το G‐Cloud είναι ένα πρωτοποριακό και και‐
νοτόμο για τα ευρωπαϊκά δεδομένα εγχεί‐
ρημα της ελληνικής Δημόσιας Διοίκησης, 
που αποσκοπεί στην κοινή χρήση υπολο‐
γιστικών υποδομών από τους Φορείς της 
Δημόσιας Διοίκησης, με αποτέλεσμα τη 
μείωση του κόστους κτήσης, συντήρησης 
και υποστήριξης τους, και την αύξηση του 

βαθμού ευελιξίας και ασφάλειάς τους. 
Απώτερος σκοπός των παραπάνω είναι η 
βελτίωση των παρεχόμενων υπηρεσιών 
προς πολίτες και επιχειρήσεις. Η εισαγωγή 
αυτής της νέας τεχνολογίας στην ηλε‐
κτρονική διακυβέρνηση (e‐government) 
έχει ήδη αρχίσει να υλοποιείται στην Ελ‐
λάδα. Επίσης, ζητήθηκε η ένταξη κτιρίων 
του Δήμου στο σύζευξης ΙΙ και η αύξηση της 
ταχύτητας του internet. 
 
“Μιλήσαμε για θέματα  
που άπτονται της ψηφιακής 
μετάβασης του Δήμου” 
Ο δήμαρχος Παπάγου – Χολαργού, κ. Απο‑
στολόπουλος, δήλωσε μετά τη συνάντη‐
ση: “Η συζήτηση με τον υπουργό Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης, Δημήτρη Παπαστεργίου, 
ήταν ιδιαίτερα παραγωγική. Άλλωστε, με 
τον υπουργό έχουμε συνεργαστεί σε πολ‐
λά επίπεδα στην Κεντρική Ένωση Δήμων 
Ελλάδας και συνεχίζουμε και τώρα από δια‐
φορετικές θέσεις ευθύνης. Κουβεντιάσαμε 
σημαντικά θέματα που άπτονται της ψη‐
φιακής μετάβασης του Δήμου μας και θέ‐
σαμε τα θεμέλια για μια συνεχιζόμενη 
εποικοδομητική συνεργασία με το Υπουρ‐
γείο, με γνώμονα τη συνεχή παροχή ανα‐
βαθμισμένων υπηρεσιών προς τους δημό‐
τες μας». 

Έρχονται πολυποίκιλες ψηφιακές μεταρρυθμίσεις στον Δήμο

ΜΕ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΨΗΦΙΑΚΗΣ  
ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΣΥΝΑΝΤΗΘΗΚΕ Ο 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΑΠΑΓΟΥ – ΧΟΛΑΡΓΟΥ

ΗΠ

Π



Με τη συμμετοχή εργαζο‑
μένων, εθελοντών και αι‑
ρετών πραγματοποιήθη‑
κε ένα ακόμη Εθελοντικό 
Πότισμα, από το Σύνδε‑
σμο Δήμων για την Προ‑
στασία και Ανάπλαση του 
Πεντελικού (ΣΠΑΠ) σε 
συνεργασία με το «Όλοι 
Μαζί Μπορούμε και στο 
Περιβάλλον» και τον 
Δήμο Κηφισιάς, στον 
Κοκκιναρά Κηφισιάς. 
 

η δράση συντόνισε ο πρό‐
εδρος του ΣΠΑΠ και δήμαρ‐
χος Κηφισιάς, κ. Βασίλης 
Ξυπολυτάς, ο οποίος δήλω‐

σε: «Βρισκόμαστε σήμερα στον Κοκ‐
κιναρά Κηφισιάς συνεχίζοντας τα εθε‐
λοντικά ποτίσματα, για να δροσίσου‐
με και να ξαναζωντανέψουμε το βου‐
νό μας. Θέλουμε να αλλάξει το τοπίο, να 
ζωντανέψουν και να μεγαλώσουν τα 
δεντράκια που έχουν φυτευτεί με 
τόση αγάπη και την στήριξη πολιτών, 
παιδιών, σχολείων και εθελοντών. Το 
πιο σημαντικό να ευαισθητοποιήσου‐
με μικρούς και μεγάλους να αγαπήσουν 
και να προστατεύσουν το Περιβάλλον. 

Ευχαριστώ θερμά όλους όσοι στήριξαν 
με τη συνδρομή τους το σημερινό εθε‐
λοντικό πότισμα. Θα συνεχίσουμε τις 
δράσεις, για να ξαναγίνει το Πεντελι‐
κό μας πηγή ζωής και πρασίνου για 
τους πολίτες». 
Στο εθελοντικό πότισμα συμμετείχαν 
ο αντιπρόεδρος του ΣΠΑΠ και δημο‐
τικός σύμβουλος  Βριλησσίων, κ. Νι‐
κήτας Σταματελόπουλος, ο αντιδή‐
μαρχος Νομικών Υποθέσεων Δημόσιας 
Περιουσίας και Διαφάνειας Δήμου 
Αμαρουσίου και μέλος του Δ.Σ. του 
ΣΠΑΠ, κ. Δημήτριος Σμυρνής, ο δημο‐
τικός σύμβουλος Κηφισιάς και  Μέλος 
του Δ.Σ. του ΣΠΑΠ, κ. Γιώργος Σκορ‐
δίλης και ο πρόεδρος της Επιτροπής 
Πολιτικής Προστασίας και Κλιματι‐

κής Κρίσης της ΚΕΔΕ και μέλος του Δ.Σ. 
του ΣΠΑΠ, κ. Βλάσσης Σιώμος. 
Στη δράση συμμετείχαν επίσης υδρο‐
φόρες του Δήμου Κηφισιάς και του Δή‐
μου Πεντέλης, εθελοντές του Πυρο‐
σβεστικού Σώματος Εθελοντών Νέου 
Βουτζά (ΠΥ.Σ.ΕΘ) και ένα πυροσβε‐
στικό όχημα του Δήμου Διονύσου. 
 
Το επόμενο εθελοντικό πότισμα 
του ΣΠΑΠ θα πραγματοποιηθεί 
στις 6 Σεπτεμβρίου 2024, ημέρα 
Παρασκευή και πάλι στον Κοκ‑
κιναρά Κηφισιάς. 

Η ΠΑΡΑΤΑΞΗ ΔΙΕΚΔΙΚΕΙ, ΜΕΤΑΞΥ ΑΛΛΩΝ,  
ΤΗΝ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΟΛΩΝ ΤΩΝ ΓΗΠΕΔΩΝ
Λ. Συσπείρωση Ν. Ιωνίας:  
“Να μην εμπορευματοποιηθούν 
οι αθλητικοί χώροι του Δήμου”

Ο Δήμος Αγ. Παρασκευής στηρίζει την πρωτοβουλία  
του Ιδρύματος Χατζηγάκη «Μαζί για το Σχολείο»

άτω από τις αντιδρά‐
σεις αθλητών, γονέων 
και γενικότερα 

λαϊκών ανθρώπων, η 
δημοτική αρχή Μα‐
νούρη υποχρεώθη‐
κε να αποσύρει από 
τη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβου‐
λίου της 5ης Αυγού‐
στου το θέμα με το οποίο 
ιδιωτικοποιούσε τα γήπεδα 
τένις, δίπλα στο 4ο Γυμνάσιο Ν. 
Ιωνίας, στο πάρκο Βεΐκου, 
όπως αναφέρει και η παράτα‐
ξη της Λαϊκής Συσπείρωσης, με 
επικεφαλής τον Πέτρο Αλέπη. 
Η δημοτική αρχή θα επαναφέ‐
ρει ‐όπως είπε‐ το θέμα τον Σε‐
πτέμβρη. 
“Γι’ αυτό, η Λαϊκή Συσπείρωση 
καλεί σε επαγρύπνηση, ώστε 
μαζικοί φορείς, εργαζόμενοι 
και η νεολαία της περιοχής να 
οργανώσουν την κινητοποί‐
ησή τους, καθώς μόνο ο λαϊκός 
παράγοντας μπορεί να απο‐
τρέψει μια τέτοια δυσμενή εξέ‐
λιξη”, σημειώνει η παράταξη επί 
του θέματος. 
“Το πρόβλημα, βεβαίως, της 
εμπορευματοποίησης του συγ‐
κεκριμένου χώρου δεν είναι 
καινούργιο, όπως και η απα‐
ξίωση‐εγκατάλειψη των πε‐
ρισσότερων χώρων της Νέας 
Ιωνίας. Είναι, πράγματι, δια‐
χρονικά προκλητικό πως ο Δή‐

μος παραχωρεί δημόσιες υπο‐
δομές σε ιδιώτες και την ίδια 

στιγμή απαξιώνει αθλη‐
τικούς και γενικότερα 

τους τελευταίους 
ελεύθερους χώ‐
ρους που θα μπο‐
ρούσαν να αποτε‐

λέσουν μια «ανά‐
σα» μέσα στις τσι‐

μεντουπόλεις που ζού‐
με”, προσθέτει η παράταξη του 
Πέτρου Αλέπη. 
Η Λαϊκή Συσπείρωση μαζί με 
το μαζικό κίνημα απαιτεί 
και διεκδικεί: 
• Καμία σκέψη για ιδιωτική 
λειτουργία των γηπέδων τένις 
στου Βεΐκου. 
• Άμεση και ολοκληρωμένη 
συντήρηση και αξιοποίησή 
τους με αποκλειστικά δημό‐
σια και δωρεάν λειτουργία 
προς όφελος του λαού και 
της νεολαίας. 
• Αναβάθμιση όλων των αθλη‐
τικών γηπέδων και σχεδια‐
σμός για τη δημιουργία νέων σε 
όλες τις γειτονιές του Δήμου. 
• Σχεδιασμός αξιοποίησης των 
προαυλίων των σχολείων τις 
απογευματινές ώρες και στις 
αργίες με πρόσληψη επαρκή 
αριθμού σχολικών φυλάκων. 
“Ο αθλητισμός είναι δικαίωμα 
του λαού και της νεολαίας και 
όχι πεδίο κερδοφορίας και εμ‐
πορευματοποίησης!”, τονίζουν. 

ε στόχο κανένας μαθητής και 
καμία μαθήτρια να μην μείνει 
χωρίς πρόσβαση σε απαραίτη‐

το σχολικό εξοπλισμό, ο Δήμος Αγίας Πα‐
ρασκευής συμμετέχει στην εκστρατεία 
που διοργανώνει το ίδρυμα Χατζηγάκη, 
προκειμένου να συγκεντρωθούν τα 
απαραίτητα σχολικά είδη για τους μα‐
θητές και τις μαθήτριες, που ζουν σε 
ακριτικές ή δυσπρόσιτες περιοχές, σε 11 
περιφέρειες της χώρας. 
Πρόκειται για μια συλλογική προσπά‐
θεια στην οποία συμμετέχουν δεκάδες 
Δήμοι από όλη τη χώρα, με σκοπό τη 
στήριξη και την ενδυνάμωση απομα‐
κρυσμένων σχολικών κοινοτήτων. 
Για όσους επιθυμούν να προσφέρουν, ο 
Δήμος ενημερώνει πως η συγκέντρωση 

των σχολικών ειδών θα γίνεται έως και 
την Παρασκευή 6 Σεπτεμβρίου (μόνο τις 
καθημερινές), στο ισόγειο (χώρος υπο‐
δοχής) του Δημαρχείου Αγίας Παρα‐
σκευής (Μεσογείων 415‐417) και ώρες 
8:00‐18:00.  
Τα είδη που  
συγκεντρώνονται: 
1.ΒΙΒΛΙΑ 
• Παιδικά παραμύθια – βιβλία 
• Βοηθήματα – Εκπαιδευτικά 
2. ΣΧΟΛΙΚΑ 
• Γραφική Ύλη (Μολύβια, Στύλο, Γόμες, 
Κόλλες, Ψαλίδια) • Μαρκαδόροι Σετ • Κη‐
ρομπογιές Σετ • Τετράδια • Μπλοκ Ζω‐
γραφικής • Μπλοκ Χαρτόνια • Σακίδια 
• Δοχείο Γεύματος. 

Κ

Μ

“Για να ξαναγίνει το Πεντελικό πηγή ζωής και πρασίνου”

Τ

Ο ΔΗΜΟΣ ΚΗΦΙΣΙΑΣ ΣΤΟ 
ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΟ ΠΟΤΙΣΜΑ ΤΟΥ 
ΣΠΑΠ ΣΤΟΝ ΚΟΚΚΙΝΑΡΑ
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Θεομητορική Εορτή της Χριστιανο‐
σύνης, η Κοίμηση της Θεοτόκου Πο‐
λιούχου και Προστάτιδος της πόλης 
καθώς και τα 150 χρόνια από την ανέ‐

γερση του Μητροπολιτικού Ναού Αμαρουσίου 
(1874), εορτάστηκαν με κάθε μεγαλοπρέπεια, 
παρουσία του δημάρχου Αμαρουσίου, Θεόδωρου 
Αμπατζόγλου, μελών του Δημοτικού Συμβουλί‐
ου, εκπροσώπων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, της 
Ιεροσύνης, των Τοπικών Αρχών, Συλλόγων, Φο‐
ρέων και χιλιάδων πιστών. 
Οι εορταστικές εκδηλώσεις ξεκίνησαν την πα‐
ραμονή της μεγάλης γιορτής στον ομώνυμο Μη‐
τροπολιτικό Ναό με τον Πανηγυρικό Εσπερι‐
νό, προεξάρχοντος του Σεβασμιωτάτου Μη‐
τροπολίτη Κηφισίας Αμαρουσίου, Ωρωπού 
και Μαραθώνος, κ.κ. Κυρίλλου, και σύσσωμου 
του Ιερού Κλήρου του Ναού και των λοιπών 
Ενοριών της πόλης. 

Ακόμα, εορτάστηκαν τα 130 έτη (1894) από τότε 
που ο λααφίλης κ θαυματουργός ιεράρχης Πεν‐
ταπόλεως Νεκτάριος λειτούργησε στον ΙΝ Αμα‐
ρουσίου. 
Μαζί με τις Ιερές εικόνες Κοιμήσεως Θεοτόκου 
κ της Παναγίας Αμαράντου Ρόδου έγινε και πε‐
ριφορά αποτμήματος λείψανου Αγ. Νεκταρίου 
σε κατανυκτικό κλίμα, συνοδεία της Φιλαρμο‐
νικής Ορχήστρας του Δήμου Αμαρουσίου και του 
Αγήματος του Ναυτικού, καθώς και εκπροσώ‐
πων του Συλλόγου Ποντίων Αμαρουσίου, του Σώ‐
ματος Ελλήνων Προσκόπων, και του Σώματος 
Ελληνικού Οδηγισμού και λευκοφορεμένων μι‐
κρών κοριτσιών. 
Ο δήμαρχος Αμαρουσίου, κ. Αμπατζόγλου, ο 
οποίος συνοδευόταν από τη σύζυγό του, Ελένη 
Τριανταφύλλη – Αμπατζόγλου, αντάλλαξε θερ‐
μές ευχές με τους παρευρισκόμενους για υγεία, 
αγάπη και ευημερία. 

ΕΠΙΣΚΕΥΑΣΤΗΚΕ, ΕΠΙΣΗΣ, ΥΔΡΟΡΡΟΗ
Aποκαταστάθηκαν φθορές  
σε κυβόλιθους στην Άνω Πεύκη

«ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΝΕΤΑΙ»  
ΚΑΙ ΑΝΑΒΑΘΜΙΖΕΤΑΙ ΤΟ  
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΩΔΕΙΟ ΠΕΥΚΗΣ

α συνεργεία του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης βρίσκονται στους δρόμους 
της πόλης για να δίνουν λύσεις στα προβλήματα που προκύπτουν. Αυτή τη 
φορά αποκαταστάθηκαν φθορές σε κυβόλιθους και υδρορροή επί της οδού 

Μ. Μπότσαρη στην Άνω Πεύκη. Τα συνεργεία, συγκεκριμένα, τοποθέτησαν νέους 
κυβόλιθους, καθιστώντας το πεζοδρόμιο πιο ασφαλές για τους πεζούς. 
Ο αντιδήμαρχος Καθημερινότητας, Γιάννης Καλαμπαλίκης, ο οποίος επέβλεψε τις 
εργασίες, τόνισε: «Το σημείο ήταν επικίνδυνο για τους πεζούς και με την παρέμβασή 
μας δώσαμε λύση. Εργαζόμαστε ακούραστα για να κάνουμε την πόλη μας καλύτερη». 

ε έναν χώρο που θα ανταποκρίνεται 
στις απαιτήσεις, τις ανάγκες και τις 
προσδοκίες των μελών του «μετα‐

μορφώνεται» το Δημοτικό Ωδείο, μετά 
από χρόνια κατά τα οποία η εγκατάλειψη 
ήταν εμφανής. 
Συνεργεία του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύ‐
κης κατά τη διάρκεια της θερινής περιόδου, 
όπου έχουν ολοκληρωθεί τα μαθήματα, 
προχώρησαν σε σειρά εργασιών αναβαθ‐
μίζοντας τις κτηριακές εγκαταστάσεις. 
Πιο συγκεκριμένα, τα συνεργεία προχώ‐
ρησαν στην εγκατάσταση νέων ηλεκτρο‐
λογικών, στην επιδιόρθωση φθορών και 
στο βάψιμο του χώρου της γραμματείας, 
της Διεύθυνσης του ωδείου και της υπο‐
δοχής του κτηρίου. 
 Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος 

Ψυχάλης, αναφερόμενος στο θέμα τόνισε: 
«Δεν σταματάμε στιγμή να εργαζόμαστε 
ώστε να κάνουμε τις κτηριακές υποδομές 
του Δήμου μας καλύτερες. Το Δημοτικό 
ωδείο αλλάζει όψη με την εγκατάλειψη να 
δίνει τη θέση της στη φροντίδα. Οι ηλε‐
κτρολογικές εργασίες και το βάψιμο είναι 
μόνο η αρχή, καθώς στα σχέδιά μας είναι 
η περαιτέρω βελτίωσή του». 
Από την πλευρά του, ο αντιδήμαρχος Κα‐
θημερινότητας, Γιάννης Καλαμπαλίκης, ο 
οποίος επέβλεψε τις εργασίες, επεσήμανε: 
«Είμαστε ευχαριστημένοι καθώς καταφέ‐
ραμε σε σύντομο χρονικό διάστημα να 
αλλάξουμε ριζικά των χώρο του Δημοτικού 
ωδείου. Συνεχίζουμε τις παρεμβάσεις μας 
με στόχο να κάνουμε τις υποδομές μας ακό‐
μα καλύτερες». 

Τ

Σ

ΤΗΝ ΠΟΛΙΟΥΧΟ ΠΑΝΑΓΙΑ 
ΘΕΟΤΟΚΟ ΓΙΟΡΤΑΣΕ  
ΜΕΓΑΛΟΠΡΕΠΩΣ Η ΠΟΛΗ 
ΤΟΥ ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ

ΜΕ ΜΙΑ ΣΕΙΡΑ ΕΡΓΑΣΙΩΝ

Εορτασμός και των 150 χρόνων  
από την ανέγερση του Μητροπολιτικού Ναού

Η

ε την αρμόζουσα επισημότητα και σε κλίμα κατάνυξης 
πραγματοποιήθηκε το πρωί του Σαββάτου 10 Αυγούστου 
η λιτανεία της ιεράς εικόνας της Αγίας Ειρήνης Χρυσο‐

βαλάντου στη Λυκόβρυση. Για ακόμα μία χρονιά στον προαύλιο 
χώρο του Μοναστηριού, αλλά και στους δρόμους δίπλα σε αυτό, 
υπήρχε μεγάλο πλήθος προσκυνητών από κάθε γωνιά της Ελλά‐
δας, αλλά και από το εξωτερικό.

ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΠΛΗΘΟΥΣ ΠΡΟΣΚΥΝΗΤΩΝ
Σε κλίμα κατάνυξης η λιτανεία 
της ιεράς εικόνας της Αγ. Ειρήνης 
Χρυσοβαλάντου στη Λυκόβρυση

Μ
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Στην αναβάθμιση της  
μακροπρόθεσμης πιστοληπτικής ικανότη‐
τας της Titan Cement International προχώ‐
ρησε ο οίκος αξιολόγησης Standard & Poor’s 
(S&P Global Ratings) κατά μία βαθμίδα, από 
ΒΒ με θετικές προοπτικές, σε 
ΒΒ+ με σταθερές προ‐
οπτικές. Η αναβάθμι‐
ση αντανακλά τις 
ισχυρές λειτουργι‐
κές επιδόσεις του 
Τιτάνα κατά τα δύο 
τελευταία έτη και 
κατά το πρώτο εξά‐
μηνο του 2024 και 
επιβεβαιώνει τη συνεχι‐
ζόμενη ικανότητά του για τη 
χρηματοδότηση της Στρατηγικής Πράσινης 
Ανάπτυξης του Ομίλου για το 2026. Μετά 
από αυτή την αναβάθμιση, η πιστοληπτική 
ικανότητα του Τιτάνα καθώς και οι ομολο‐
γίες (senior unsecured Notes) που έχουν εκ‐
δοθεί από την TITAN GLOBAL FINANCE UK 
plc, αξιολογούνται με BB+ με σταθερές προ‐
οπτικές, από τους οίκους Fitch Ratings και 
S&P Global Ratings.

Συμπληρωματικές πηγές ενίσχυσης  
του δικτύου ύδρευσης της Πρωτεύουσας ενεργο‐
ποιεί η ΕΥΔΑΠ λόγω της παρατεταμένης λειψυ‐
δρίας. Ο διευθύνων σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ, Χάρης 
Σαχίνης, δήλωσε σε γνωστή ειδησεογραφική ιστο‐
σελίδα ότι οι “πηγές” αυτές είναι οι πηγές και οι γε‐
ωτρήσεις της Μαυροσουβάλας βόρεια της Πάρνη‐
θας αλλά και στην ευρύτερη περιοχή της Αττικο‐
βοιωτίας. Επίσης, γίνεται άντληση και από τα 
αποθέματα της Υλίκης. Όπως τόνισε, “η ΕΥΔΑΠ 
παρακολουθεί από κοντά το πρόβλημα με την λει‐
ψυδρία αλλά για την ώρα δεν χρειάζεται να προ‐
χωρήσει στην λήψη περιοριστικών μέτρων στην 
κατανάλωση. Έχουμε κάνει από καιρό μια καμπά‐
νια με συστάσεις στον κόσμο και για την ώρα πε‐
ριμένουμε την εθελούσια ανταπόκρισή του. Αν δεν 
υπάρξουν βροχοπτώσεις και χιονοπτώσεις τον 
χειμώνα τα πράγματα θα είναι διαφορετικά. Τότε 
θα μπούμε στο κόκκινο. Τώρα είμαστε ακόμη στο 
κίτρινο, ούτε καν στο πορτοκαλί”.

Οι startup με ελληνικό DNA συνεχίζουν  
να κερδίζουν τα… βλέμματα των επενδυτών αντλώντας χρη‐
ματοδοτήσεις που ξεπέρασαν τα 845 εκατ. δολάρια από την 
αρχή του χρόνου. Το ελληνικό νεοφυές οικοσύστημα φαίνε‐
ται να αντέχει τις πιέσεις και ενώ παγκοσμίως καταγράφεται 
μια σημαντική υποχώρηση στην χρηματοδότηση των start‐
up, στην Ελλάδα η καινοτομία συνεχίζει να «επιβραβεύεται». 
Σύμφωνα με τα τελευταία στοιχεία του Marathon Venture 
Capital, το ελληνικό οικοσύστημα startup έχει συγκεντρώσει 
μέχρι σήμερα 845 εκατ. δολάρια σε 76 επενδυτικούς γύρους, 
με 9 εξαγορές εταιρειών και 60 διαφορετικούς επενδυτές. 
Όπως αποκαλύπτουν τα στοιχεία, αν και το ύψος των χρη‐
ματοδοτήσεων έχει υποχωρήσει παγκοσμίως, το οικοσύστη‐
μα των ελληνικών startup εντός συνόρων αποδεικνύεται αν‐
θεκτικό, και προσβλέπει σε θετικές εξελίξεις το 2025.

Εξαγορές, πωλήσεις και στροφή στο εξωτερικό  
είναι τα βασικότερα όπλα στη φαρέτρα των ελληνικών γαλακτοβιομη‐
χανιών, ώστε να αυξήσουν τα κέρδη τους και να παραμείνουν ανταγω‐
νιστικές, όπως φαίνεται και από τα τελευταία δημοσιευμένα οικονομι‐
κά αποτελέσματα των Δωδώνη, ΦΑΓΕ και ΔΕΛΤΑ. Οι δύο από τις τρεις 
εταιρείες που ελέγχονται από τον Όμιλο της Vivartia έκλεισαν τη χρονιά 
με ζημιές. Αναλυτικότερα η ΔΕΛΤΑ κατάφερε να σημειώσει οριακές ζη‐
μιές, βασιζόμενη κυρίως σε ένα κύμα αποεπενδύσεων από το εξωτερικό 
και πραγματοποιώντας μία στροφή προς την Ελλάδα. Όσον αφορά τη 
Δωδώνη, αυτή παραμένει ζημιογόνος λόγω υψηλού δανεισμού, αλλά 
διατηρεί την ηγετική θέση στην ελληνική αγορά και αποφάσισε να μην 
μετακυλίσει το κόστος στους καταναλωτές. Από την άλλη πλευρά, η 
ΦΑΓΕ κατέγραψε σημαντική συρρίκνωση στο μερίδιο της εγχώριας 
αγοράς, αλλά κατέγραψε σημαντικά κέρδη, καθώς οι πωλήσεις των 
προϊόντων της αυξήθηκαν τόσο σε αξία όσο και σε όγκο στο εξωτερικό.

Το πρώτο εξάμηνο του 2024 διασυνδέθηκαν 920,5 MWp φωτοβολταϊκών,  
μια ένδειξη ότι τη φετινή χρονιά η αγορά θα πετύχει ένα ακόμη ρεκόρ, σύμφωνα με την τελευταία 
έρευνα του Συνδέσμου Εταιρειών Φωτοβολταϊκών. Η εγκατεστημένη ισχύς των νέων συστημάτων 
ήταν αυξημένη κατά 43,7% σε σχέση με την αντίστοιχη περσινή περίοδο, στα δε οικιακά συστήματα 
(λόγω του Προγράμματος «Φωτοβολταϊκά στη Στέγη») οι νέες εγκαταστάσεις ήταν τετραπλάσιες σε 
σχέση με την αντίστοιχη περίοδο του 2023. Οι νέες διασυνδέσεις φωτοβολταϊκών το πρώτο εξάμηνο 
του 2024 ήταν σχεδόν δεκαπλάσιες από αυτές των αιολικών (97 MW) για το αντίστοιχο διάστημα.

Η εταιρεία που πρόσφατα ανακοίνωσε την εξαγορά  
σημαντικού χαρτοφυλακίου έργων στη Ρουμανία από funds που ελέγχονται από τη Mac‐
quarie Asset Management, προχωρά στην ανάπτυξη και των δικών της αιολικών και φωτο‐
βολταϊκών. Μέσω της εξαγοράς στη Ρουμανία πρόσθεσε ένα σημαντικό χαρτοφυλάκιο 
ΑΠΕ σε λειτουργία, το οποίο περιλαμβάνει έργα χερσαίων αιολικών πάρκων 600ΜW, μι‐
κρών υδροηλεκτρικών σταθμών 22MW, πλωτού φωτοβολταϊκού πάρκου 1MW, συστημά‐
των αποθήκευσης ενέργειας μπαταριών 6MW, και περίπου 145MW υπό ανάπτυξη. «Με 
την ολοκλήρωση της συμφωνίας, το χαρτοφυλάκιο ΑΠΕ εν λειτουργία της ΔΕΗ στη Ρουμα‐
νία θα διπλασιαστεί και η συνολική εγκατεστημένη ισχύς του Ομίλου ΔΕΗ θα ανέλθει σε 
5,3GW», ανακοίνωσε η επιχείρηση. Όσον αφορά την οργανική της ανάπτυξη, η ΔΕΗ προχω‐
ρά στην ολοκλήρωση δύο αιολικών πάρκων και τεσσάρων φωτοβολταϊκών, όπως αναφέ‐
ρει στην εξαμηνιαία οικονομική έκθεση, και αφορούν επενδύσεις που ήδη έχουν δρομολο‐
γηθεί και τα έργα αναμένεται να λειτουργήσουν φέτος ή μέσα στην επόμενη χρονιά.

Με ρυθμό 6,1% «έτρεξε»  
ο τζίρος στη βιομηχανία 
 τον περασμένο Ιούνιο σε σχέση με τον ίδιο 
μήνα πέρυσι, έναντι μείωσης 16,4% που ση‐
μειώθηκε κατά την αντίστοιχη σύγκριση 
του έτους 2023 με το 202. Αύξηση του κύ‐
κλου εργασιών κατά 2,8% καταγράφηκε 
και από μήνα σε μήνα (από το Μάιο στον 
Ιούνιο). Ανοδικά (6,4%) κινήθηκε και η με‐
ταποίηση. 
Ειδικότερα, σύμφωνα με τα στοιχεία που 
ανακοίνωσε η Ελληνική Στατιστική Αρχή 
(ΕΛΣΤΑΤ): 
• Ο Γενικός Δείκτης Κύκλου Εργασιών στη 
Βιομηχανία (σύνολο εγχώριας και εξωτερι‐
κής αγοράς) του μηνός Ιουνίου 2024, σε‐
σύγκριση με τον αντίστοιχο δείκτη του Ιου‐
νίου 2023, παρουσίασε αύξηση 6,1% έναντι 
μείωσης 16,4% που σημειώθηκε κατά την 
αντίστοιχη σύγκριση του έτους 2023 με το 
2022. 
• Ο Γενικός Δείκτης Κύκλου Εργασιών στη 
Βιομηχανία του μηνός Ιουνίου 2024, σε 
σύγκριση με τον αντίστοιχο δείκτη του 
Μαΐου 2024, παρουσίασε αύξηση 2,8%. 
• Ο μέσος Γενικός Δείκτης του δωδεκαμή‐
νου Ιουλίου 2023 – Ιουνίου 2024, σε σύγ‐
κριση με τον αντίστοιχο δείκτη του δωδε‐
καμήνου Ιουλίου 2022 – Ιουνίου 
2023, παρουσίασε μείωση 0,8%, 
έναντι αύξησης 11,2% που σημειώθη‐
κε κατά τη σύγκριση των αντίστοι‐
χων προηγούμενων δωδεκα‐
μήνων. 
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Οι ΗΠΑ παραμένουν προσηλωμένες στη δέσμευσή τους  
να υπερασπιστούν το Ισραήλ σε ενδεχόμενη ιρανι‐
κή επίθεση, τόνισε ο εκπρόσωπος του Συμβου‐
λίου Εθνικής Ασφαλείας του Λευκού Οίκου, 
Τζον Κέρμπι, στην ισραηλινή τηλεόραση. 
Μιλώντας στο Channel 12, ο Κέρμπι είπε 
πως είναι δύσκολο να διακινδυνεύσει κα‐
νείς μια πρόβλεψη σχετικά με τις πιθανό‐
τητες εκδήλωσης μιας ιρανικής επίθεσης, 
αλλά υπογράμμισε πως ο Λευκός Οίκος 
λαμβάνει σοβαρά υπόψη τη ρητορική της 
Τεχεράνης. Εξέφρασε την άποψη ότι οι Ιρανοί 
παραμένουν «έτοιμοι να εξαπολύσουν επίθεση, 
εφόσον το θελήσουν», αλλά για αυτόν τον λόγο οι 
ΗΠΑ έχουν ενισχύσει τη στρατιωτική τους δύναμη στην περιοχή.

Οι δανέζικες αρχές  
εξέδωσαν προειδοποίηση για 
τον κίνδυνο κατολισθήσεων 
κατά μήκος των ακτών έπειτα 
από ισχυρές βροχοπτώσεις 
που έπληξαν την περιοχή, 
όπου δύο παιδιά από τη Γερ‐
μανία βρέθηκαν θαμμένα 
κάτω από την άμμο κατά τη 
διάρκεια του προηγούμενου 
Σαββατοκύριακου.  
Τα αγόρια, ηλικίας 9 και 12 
ετών, έσκαβαν σε έναν αμμόλο‐
φο σε μια παραλία της Βόρειας 
Γιουτλάνδης (βόρεια) την Κυ‐
ριακή, όταν ο λόφος κατέρρευ‐
σε και τα καταπλάκωσε. 
Τα δύο αγόρια, που βρίσκον‐
ταν σε διακοπές με τις οικογέ‐
νειές τους, παρέμειναν εγκλω‐
βισμένα μέσα στην άμμο για 40 
λεπτά, το διάστημα δηλαδή 
που ο κόσμος στην παραλία 
έσκαβε για να τα απελευθερώ‐
σει, μεταδίδουν δανέζικα ΜΜΕ. 

Ta νέα  
του κόσμου

Η Γαλλία θα δοκιμάσει την απαγόρευση  
των κινητών τηλεφώνων στα σχολεία της για μαθητές 
κάτω των 15 ετών, επιδιώκοντας τον περιορισμό της 
έκθεσης των ανηλίκων στον ψηφιακό κόσμο. Αν το εν 
λόγω «πείραμα» στεφθεί με επιτυχία, τότε το θα μπο‐
ρούσε να επεκταθεί σε εθνικό επίπεδο από τον Ιανουά‐
ριο. Μόλις 200 σχολεία δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης 
θα λάβουν μέρος στη δοκιμή που θα απαιτεί από τους 
ανήλικους να παραδίδουν τα τηλέφωνα κατά την άφι‐
ξή τους στο σχολείο. Η υπηρεσιακή υπουργός Παιδείας, 
Νικόλ Μπεγιουμπέ, δήλωσε ότι στόχος είναι να δοθεί 
στους νέους μια «ψηφιακή παύση».

Συνελήφθη στη Γαλλία  
ο ιδρυτής και επικεφαλής της διαδι‐
κτυακής πλατφόρμας Telegram, Πάβελ 
Ντούροφ. Ο Πάβελ Ντούροφ συνελή‐
φθη προ ολίγων ημερών, καθώς κατέ‐
βηκε από το ιδιωτικό του αεροσκάφος 
στην πίστα του αεροδρομίου Le Bour‐
get. Η σύλληψη πραγματοποιήθηκε από 
τους χωροφύλακες της GTA . Καταχω‐
ρημένος στο αρχείο καταζητούμενων 
προσώπων, ο Πάβελ Ντούροφ είχε φτά‐
σει κατευθείαν από το Αζερμπαϊτζάν. 
Εναντίον του είχε εκδοθεί γαλλικό έν‐
ταλμα έρευνας  από την εθνική διεύθυν‐
ση της γαλλικής δικαστικής αστυνομίας 
βάσει προκαταρκτικής έρευνας. Η Δι‐
καιοσύνη θεωρεί ότι η έλλειψη μετριο‐
πάθειας, η συνεργασία με τις διωκτικές 
αρχές και τα εργαλεία που προσφέρει 
το Telegram το καθιστούν συνένοχο 
στη διακίνηση ναρκωτικών, σε εγκλή‐
ματα παιδεραστίας και σε απάτες.

Τον Οκτώβριο του 2023, ο Μάθιου Πέρι, o αγαπημένος Τσάντλερ Μπινγκ από “Τα Φιλαράκια,”  
βρέθηκε νεκρός στην αυλή του σπιτιού του, μέσα στο τζακούζι του, το οποίο είχε θέα στα βουνά της Σάντα Μόνικα. «Δώσε μου μια 
μεγάλη δόση», αυτές οι τελευταίες λέξεις του φαίνεται πως ήταν η αρχή του τέλους του. Η δόση αυτή, σύμφωνα με δικαστικά έγ‑
γραφα, αφορούσε κεταμίνη, ένα αναισθητικό και παραισθησιογόνο. Λίγες ώρες μετά τη λήψη της μοιραίας δόσης, ο Πέρι βρέθηκε 
χωρίς τις αισθήσεις του, με τους διασώστες να τον κηρύσσουν νεκρό επί τόπου, ενώ ο ιατροδικαστής κατέληξε ότι η κύρια αιτία θα‑
νάτου ήταν η κεταμίνη.  Όπως εξηγούν ειδικοί, η αυξημένη ζήτηση για κεταμίνη τα τελευταία χρόνια έχει οδηγήσει σε άνθηση της 
αγοράς, με την ανάπτυξη κλινικών κεταμίνης και online υπηρεσιών που προσφέρουν εύκολη πρόσβαση σε συνταγές, καθώς 
και σε μια αυξανόμενη παράνομη αγορά. Η ομοσπονδιακή έρευνα αποκάλυψε ένα εκτεταμένο υπόγειο δίκτυο ναρκωτι‑
κών, το οποίο διακινούσε μεγάλες ποσότητες κεταμίνης στο Λος Άντζελες.

Oυκρανικά μη επανδρωμένα  
αεροσκάφη προκάλεσαν πυρκαγιά  
σε δεξαμενές πετρελαίου σε εγκατάσταση απο‐
θήκευσης καυσίμων στη ρωσική περιφέρεια του 
Ροστόφ, όπως μετέδωσαν  ρωσικά κανάλια στο 
Telegram. Μονάδες της ρωσικής αντιαεροπορι‐
κής άμυνας κατέστρεψαν στη διάρκεια της νύ‐
κτας τέσσερα μη επανδρωμένα αεροσκάφη πάνω 
από την περιφέρεια του Ροστόφ, ανακοίνωσαν 
μέσω του Telegram το ρωσικό υπουργείο Άμυνας 
και ο κυβερνήτης του Ροστόφ Βασίλι Γκολούμ‐
ποφ, χωρίς ωστόσο να κάνουν λόγο για επίθεση 
σε χώρο αποθήκευσης καυσίμων. 
 Το κανάλι Baza του Telegram, που θεωρείται 
πως συνδέεται με τις ρωσικές υπηρεσίες ασφα‐
λείας, μετέδωσε ότι τρεις δεξαμενές καίγονται σε 
αποθήκη καυσίμων στην περιοχή Καμένσκι της 
περιφέρειας του Ροστόφ, αφού δύο μη επανδρω‐
μένα αεροσκάφη έπεσαν στην περιοχή. 

Γιατροί άρχισαν τις πρώτες στον κόσμο δοκιμές σε ασθενείς ενός εμβολίου mRNA  
κατά του καρκίνου του πνεύμονα, για το οποίο ειδικοί λένε ότι μπορεί να σώσει χιλιάδες ζωές. Το εμβόλιο αυτό, που είναι γνωστό 
ως BNT116 και έχει αναπτυχθεί από την BioNTech, είναι σχεδιασμένο για να στοχεύει το μη μικροκυτταρικό καρκίνωμα του πνεύ‐
μονα (ΜΜΚΠ, NSCLC), το συνηθέστερο τύπο καρκίνου του πνεύμονα. Στόχος του είναι να εξαλείψει τα καρκινικά κύτταρα και πα‐
ράλληλα να εμποδίσει την επανεμφάνισή τους, εκπαιδεύοντας το ανοσοποιητικό σύστημα να αναγνωρίζει 
αυτά τα καρκινικά κύτταρα και να τους επιτίθεται. Η κλινική δοκιμή φάσης 1, η πρώτη μελέτη του 
BNT116 σε ανθρώπους, έχει ξεκινήσει σε 34 ερευνητικά ιδρύματα σε επτά χώρες: το Ηνωμένο Βασί‐
λειο, τις Ηνωμένες Πολιτείες, τη Γερμανία, την Ουγγαρία, την Πολωνία, την Ισπανία και την Τουρκία.

“Τρομοκρατική ενέργεια”  
-και όχι πλέον “κατάσταση αμόκ”-  
χαρακτηρίζουν οι γερμανικές αρχές την επίθεση άνδρα 
με μαχαίρι εναντίον διερχομένων εν μέσω του Φεστιβάλ 
της Ζόλινγκεν, η οποία είχε ως αποτέλεσμα να χάσουν 
τη ζωή τους γυναίκα και δύο άνδρες και να τραυματι‐
στούν σοβαρά ακόμη πέντε άνθρωποι.  Σύμφωνα με τον 
επικεφαλής επιθεωρητή της αστυνομίας Σάσα Κρέστα, 
ο δράστης δεν επέλεξε τα θύματα, στόχευε ωστόσο με 
το μαχαίρι του στον λαιμό τους.  
Ο ύποπτος παραδόθηκε ο ίδιος στην αστυνομία, όπως 
δήλωσε στο πρακτορείο ειδήσεων DPA εκπρόσωπος 
του υπουργείου Εσωτερικών της Βόρειας Ρηνανίας‐Βε‐
στφαλίας. Σύμφωνα με τη γερμανική εφημερίδα Bild, ο 
άνδρας, ο οποίος ήταν ακόμη καλυμμένος με αίμα, πλη‐
σίασε τους αστυνομικούς λίγο μετά τις 11 το βράδυ (το‐
πική ώρα) και είπε: «Είμαι αυτός που ψάχνετε...». Φέρε‐
ται να είχε κρυφτεί σε μια αυλή μετά το έγκλημα.

!
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“Μπλε καρδιές” στον  
Άλιμο για ανακύκλωση  
πλαστικών μπουκαλιών 
Ο Δήμος Αλίμου πριν από λίγα χρόνια κα‐
τασκεύασε και τοποθέτησε στην πόλη τις 
«κόκκινες καρδιές», όπου έκτοτε συγκεν‐
τρώνονται πλαστικά καπάκια και στη συ‐
νέχεια ανακυκλώνονται, κι έτσι εξασφα‐
λίζονται ως αντίτιμο χρήματα για την 
αγορά αναπηρικών αμαξιδίων που προ‐
σφέρονται σε ΑμεΑ. Οι κόκκινες καρδιές 
σημείωσαν και σημειώνουν ιδιαίτερη 
επιτυχία, καθώς ο κόσμος του Αλίμου 
τις αγκάλιασε αμέσως, ενώ στη συνέ‐
χεια τις τοποθέτησαν και άλλοι Δήμοι στη 
χώρα μας. 
 

Παραλία Ασπροπύργου:  
Θα κατασκευαστεί μια  
νέα “μικρή πόλη”,  
με λιμάνι και εργοστάσιο  
συναρμολόγησης προϊόντων 
Ένας επιχειρηματικός πολυχώρος που θα 
λειτουργήσει σαν μια “μικρή πόλη” με ερ‐
γοστάσιο συναρμολόγησης προϊόντων 
και δικό του λιμάνι, όπως και ξενοδοχείο, 
σχεδιάζεται στην Παραλία Ασπροπύργου. 
Κατά συνέπεια, αναμένεται να αλλάξει ο 
χαρακτήρας της περιοχής. 
Σε πλήρη εξέλιξη βρίσκονται τα σχέδια 
της αμερικανικής HIG Capital για να ανα‐
πτύξει το mega logistics park στην περιο‐
χή του Ασπροπύργου. Σύμφωνα με πλη‐

ροφορίες του ypodomes.gr, το Αμερικανι‐
κό fund συζητά με πολυεθνικές εταιρείες 
για να κλειστούν οι πρώτες συμφωνίες 
για αποθηκευτικούς χώρους. Πιθανό όνο‐
μα της επένδυσης είναι το Hull Logistics 
City (HLC). Το ύψος της επένδυσης στα‐
διακά αυξήθηκε από τα 244 εκατ. ευρώ 
στα 300 και η εκτίμηση είναι πως θα αυ‐
ξηθεί περαιτέρω. 
 
Ο δήμαρχος Νίκαιας –  
Αγ. Ι. Ρέντη συναντήθηκε  
με τον δήμαρχο  
Μοσχάτου – Ταύρου 
Με στόχο την ανταλλαγή 
απόψεων και την ανα‐
ζήτηση κοινών λύ‐
σεων σε σημαντι‐
κά ζητήματα 
που απασχο‐
λούν τους δυο 
δήμους, ο δή‐
μαρχος Νίκαιας 
– Αγ.Ι. Ρέντη, 
Κωνσταντίνος Μα‐
ραγκάκης, συναντήθη‐
κε με τον δήμαρχο Μοσχά‐
του – Ταύρου, Ανδρέα Ευθυμίου. Και οι 
δύο δήμαρχοι συμφώνησαν σε πρακτικές 
σχετικά με τη βελτιστοποίηση των συ‐
στημάτων διαχείρισης απορριμμάτων κα‐
θώς και στα μέτρα για την αναβάθμιση 
του οδικού δικτύου. Ακόμα, συζητήθηκαν 
οι τρόποι με τους οποίους οι Δήμοι μπο‐
ρούν να προετοιμαστούν καλύτερα για 
την αντιμετώπιση πλημμυρικών φαινο‐
μένων καθώς και για τα θέματα λειτουρ‐
γίας του Νεκροταφείου Σχιστού και του 
Διαδημοτικού Κέντρου Περίθαλψης 
Ζώων (ΔΙΚΕΠΑΖ). 
 
Τριήμερο Φεστιβάλ Τρύγου 
στον Δήμο Μαρκοπούλου 
Μεσογαίας 
Το τριήμερο Φεστιβάλ Τρύγου του Δήμου 
Μαρκοπούλου Μεσογαίας, που διοργα‐
νώνεται με πρωτοβουλία της Αντιδημαρ‐
χίας Επικοινωνίας, Εξωστρέφειας, Επιχει‐
ρηματικότητας και Τουρισμού του Δήμου, 
πρόκειται να πραγματοποιηθεί στις 5 – 6 
– 7 Σεπτεμβρίου 2024, για να γιορτάσουν 
οι πολίτες την παράδοση, τον τρύγο και 
το κρασί, με ένα πλούσιο «μωσαϊκό» δρά‐
σεων.  
Το αναλυτικό πρόγραμμα μπορείτε να 
διαβάσετε στο xtypos.gr 

Πολιτιστικός Σεπτέμβρης 
2024 στον Κορυδαλλό 
Ο Πολιτιστικός Σεπτέμβρης του 2024 
στον Κορυδαλλό είναι γεγονός. Με πλή‐
θος από εκδηλώσεις, ο θεσμός θα κρατή‐
σει παρέα στους πολίτες για περισσότερο 
από μήνα, έχοντας… ανοίξει την αυλαία 
του από την Τετάρτη 28 Αυγούστου με 
τις “Όρνιθες” του Αριστοφάνη, ενώ θα 
διαρκέσει έως και την Κυριακή 29 Σε‐
πτεμβρίου, με το “Ο Κλέαρχος, η Μαρίνα 
και ο Κοντός”, παράσταση που θα 
πραγματοποιηθεί στο Πνευματικό 
Κέντρο Κορυδαλλού “Μελίνα Μερ‐
κούρη”. Θεατρικές παραστάσεις, συ‐
ναυλίες και βραδιές παραδοσιακών 
χορών περιμένουν τους πολίτες, μι‐

κρούς και μεγάλους, να ζήσουν όμορ‐
φες στιγμές στον “Πολιτιστικό Σε‐
πτέμβρη”. 
Διαβάστε στο xtypos.gr το ανα‑
λυτικό πρόγραμμα. 
 
Απορρόφηση των  
μεταναστών στη ΝΕΖ και 

επιπλέον χρηματοδότηση 
του Δήμου ζήτησε  
ο δήμαρχος Περάματος 
Η Μονάδα Φιλοξενίας μεταναστών στο 
Πέραμα (hot spot), στη περιοχή του Σχι‐
στού, τόσο όσον αφορά στη 
χρηματοδότηση του 
Δήμου για την πα‐
ροχή καλύτερων 
υπηρεσιών 
στους μετανά‐
στες, όσο και 
στην επαγγελ‐
ματική τους έν‐
ταξη, ως πρώτο 
βήμα για την ενσω‐
μάτωσή τους στην ελ‐
ληνική κοινωνία, ήταν το 
αντικείμενο της συνάντησης που πραγμα‐
τοποιήθηκε μεταξύ της υφυπουργού Με‐
τανάστευσης και Ασύλου, κας Σοφίας 
Βούλτεψη και του δημάρχου Περάματος, 
κ. Γιάννη Λαγουδάκου. Η συνάντηση έγι‐
νε στο υπουργείο Μετανάστευσης. 
Bασικά αιτήματα του δημάρχου Περάμα‐
τος ήταν η έξτρα χρηματοδότηση του Δή‐
μου, προκειμένου να προμηθευτούν νέο 
εξοπλισμό για την παροχή υπηρεσιών κα‐
θαριότητας στο Κέντρο Φιλοξενίας, και η 
δρομολόγηση της επαγγελματικής ενσω‐
μάτωσης των ανθρώπων αυτών, ειδικά 

μέσω της Ναυπηγοεπισκευαστικής Ζώ‐
νης που σήμερα βρίσκεται σε άνθηση, 
ώστε να επέλθει και η ενσωμάτωσή τους 
στην κοινωνία. 
 
Φεστιβάλ Ηλιούπολης 2024 
στο ανοιχτό Δημοτικό  
Θέατρο “Δημήτρης Κιντής” 

Χθες, Παρασκευή 30 Αυγού‐
στου, άνοιξε τις πόρτες 

του το Φεστιβάλ Ηλι‐
ούπολης 2024. 
Το Φεστιβάλ απο‐
τελεί την κορύφω‐
ση ενός πλούσιου 
καλοκαιρινού πολι‐

τιστικού προγράμμα‐
τος, που περιλάμβανε 

από Εκθέσεις Βιβλίου, Φω‐
τογραφίας και Εικαστικών, Θερινό Κινη‐
ματογράφο, Αθλητικά Camp, Εργαστήρια 
Φιλαναγνωσίας στη Δημοτική Βιβλιοθή‐
κη και πλήθος θεατρικών και μουσικοχο‐
ρευτικών εκδηλώσεων. Στο ανοιχτό Δη‐
μοτικό Θέατρο «Δημήτρης Κιντής» θα φι‐
λοξενηθούν φέτος, μεταξύ άλλων, οι πιο 
πολυαναμενόμενες θεατρικές παραγωγές 
του καλοκαιριού, αριστουργήματα της 
αρχαίας ελληνικής, αλλά και της ευρωπαϊ‐
κής κλασικής δραματουργίας, από τους 
σημαντικότερους σκηνοθέτες και ηθοποι‐
ούς της σύγχρονης θεατρικής σκηνής της 
χώρας μας.  
Για το πρόγραμμα επισκεφθείτε την 
ιστοσελίδα του Χ‑τύπου. 

 
Ανθρωπιστική  
βοήθεια στον Δήμο  
Μαραθώνα παρέδωσε ο 
Δήμος Αγίου Δημητρίου 

Ο Δήμος Αγίου Δημητρίου, ανταποκρι‐
νόμενος στο κάλεσμα αλληλεγγύης, πα‐
ρέδωσε ανθρωπιστική βοήθεια στον 
Δήμο Μαραθώνα, στέλνοντας μήνυμα ελ‐
πίδας και στήριξης στους πληγέντες από 
τις πρόσφατες καταστροφικές πυρκαγιές 
στην Ανατολική Αττική. Η συγκέντρωση 
της βοήθειας, που περιλάβανε μεταξύ άλ‐
λων νερό, φαρμακευτικό υλικό, τροφές 
για ζώα και άλλα απαραίτητα είδη, πραγ‐
ματοποιήθηκε μετά από κάλεσμα της Δη‐
μοτικής Αρχής Αγίου Δημητρίου. Τη δρά‐
ση συντόνισε ο εντεταλμένος δημοτικός 
σύμβουλος Αγίου Δημητρίου, Μιχάλης 
Καραϊσκάκης, με τη συνδρομή της ομά‐
δας εθελοντών του Δήμου. 

ΜΕΓΑΛΗ 
ΕΡΕΥΝΑ 
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ς παρακολουθήσουμε τα γεγονότα 
της εν λόγω δίκης μέσα από δημο‐
σιεύματα των εφημερίδων που ξε‐
κίνησε στις 11 Ιουλίου 1930: 

 
ΠΡΩΤΟΦΑΝΗ ΑΛΛΕΠΑΛΛΗΛΑ  
ΕΠΕΙΣΟΔΙΑ ΚΑΤΑ ΤΗΝ ΧΘΕΣΙΝΗΝ  
ΔΙΚΗΝ ΤΩΝ ΠΑΓΚΑΛΙΚΩΝ. 
 
Ο κ. ΠΑΓΚΑΛΟΣ ΕΡΡΑΠΙΣΕ  
ΔΙΣ ΤΟΝ ΥΙΟΝ ΤΟΥ. 
ΥΒΡΕΙΣ ΚΑΙ ΑΠΕΙΛΑΙ ΚΑΤΑ  
ΤΟΥ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΥ. 
ΠΑΡΕΣΤΗ ΑΝΑΓΚΗ ΕΠΕΜΒΑΣΕΩΣ  
ΤΗΣ ΧΩΡΟΦΥΛΑΚΗΣ. 
ΚΑΤΑΔΙΚΗ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ ΕΙΣ  
45 ΗΜΕΡΩΝ ΦΥΛΑΚΙΣΙΝ. 1 
 
Κατά την χθεσινήν συνεδρίασιν του δικαστη‐
ρίου δια την εκδίκασιν των Παγκαλικών εση‐
μειώθησαν πρωτοφανή επεισόδια, τα οποία 
γνωσθέντα προεκάλεσαν γενικήν αίσθησιν. 
Ενώπιον του ειδικού εκ γερουσιαστών Δικα‐
στηρίου εξεδικάζετο η υπόθεσις δια την σύμ‐
βασιν Κυρκίνη, δι’ ης κατηγορούνται οι κ.κ. 
Πάγκαλος και Νίδερ. 
Εν αρχή εξητάσθη ο μάρτυς Νινιός, απόστρα‐
τος ταγματάρχης, όστις λέγει ότι όσα είπεν ο 
μάρτυς Νασόπουλος, ότι δηλαδή επιέσθη δια 
να υποβάλη μήνυσιν, είναι μύθοι και τονίζει 
ότι ο κ. Νασόπουλος παρέσχεν όλα τα στοι‐
χεία δια την σύνταξιν της μηνύσεως. Καλείται 
ακολούθως και ο μάρτυς Νασόπουλος και εξε‐
τάζεται κατ’ αντιπαράστασιν με τον κ. Νινιόν. 
Εκ της εξετάσεως ταύτης το Δικαστήριον σχη‐
ματίζει την εντύπωσιν, ότι ο μάρτυς Νασό‐
πουλος εψεύσθη εξεταζόμενος ενόρκως, και 
ως εκ τούτου διατάσσεται υπό του Προέδρου 
η σύλληψις και η παραπομπή αυτού ενώπιον 
του εισαγγελέως. Ακολούθως ο κ. Πρόεδρος 
αναγγέλλει δεκάλεπτον διακοπήν της συνε‐
δριάσεως. 
 
ΤΑ ΕΠΕΙΣΟΔΙΑ 
Εις το σημείον τούτο λαμβάνει χώραν το ακό‐
λουθον καταπληκτικόν επεισόδιον. Οι κ.κ. δι‐
κασταί είχον εγερθή από τας θέσεις των, ότε ο 
κ. Πάγκαλος αποτεινόμενος προς αυτούς λέ‐
γει ότι έχει την γνώμην ότι δεν είναι δυνατόν 
το δικαστήριον να λάβη υπ’ όψιν του κατά‐
θεσιν μάρτυρος ως ο Νινιός. Ο μάρτυς Νινιός 
εξοργησθείς και χειρονομών λέγει προς τον 
κ. Πάγκαλον τα εξής: «Είμαι ανώτερός σου 
και σύ είσαι ανάξιος διότι κατήσχυνες την 
Ελλάδα». 
Προκαλείται θόρυβος και τινές εκ του ακρο‐
ατηρίου κατέρχονται χειρονομούντες και 
απειλούντες προς το εδώλιον του κατηγο‐
ρουμένου με απειλητικάς διαθέσεις εναντίον 
του μάρτυρος Νινιού, όστις ίστατο πλησίον 
του κ. Παγκάλου. Μεταξύ των πρωτοσταν‐

τούντων διακρίνεται ο δικηγόρος της Τραπέ‐
ζης της Ελλάδος κ. Π. Παπαταξιάρχης και ο 
πρεσβύτερος υιός του κ. Παγκάλου. Ο πρώτος 
μάλιστα πλησιάζει και χειροδικεί κατά του κ. 
Νινιού και ούτω δημιουργείται πανδαιμόνιον. 
 
ΚΑΛΕΙΤΑΙ Η ΧΩΡΟΦΥΛΑΚΗ 
Ολόκληρος η αίθουσα ευρίσκεται εν αναστα‐
τώσει και διατάσσονται οι φρουροί χωροφύ‐
λακες να καταλάβουν τας εξόδους και να συλ‐
λάβουν τον δικηγόρο Παπαταξιάρχην. Αντε‐
λήφθησαν μάλιστα τινές ότι εξήχθη και περί‐
στροφον παρά τινός εκ των εν τω ακροατη‐
ρίω, αλλά ούτε ο φέρων αυτό, ούτε δε και το 
περίστροφον ανευρέθη, παρ’ όλας τας διενερ‐
γηθείσας υπό των χωροφυλάκων ερεύνας 
υπό των υπόπτων. Εν μέσω του θορύβου και 
των αντεγκλήσεων διάφοροι εκ των του 
ακροατηρίου απειλούντες εχειρονόμουν προς 
το Δικαστήριον, ο δε υιός του κ. Παγκάλου εξε‐
τόξευσε βαρείας φράσεις κατά των κατηγό‐
ρων, επεμβάς όμως ο κ. Πάγκαλος ερράπισεν 
αυτόν δις και τον εξεδίωξε της αιθούσης. Οι 
κατήγοροι κ.κ. Κουτσοπέταλος και Ασκού‐
τσης ζητούν όπως απαγγελθή κατά των θο‐
ρυβησάντων κατηγορία. Τινές των κ.κ. Δικα‐
στών υποστηρίζουν ότι το δικαστήριον δεν 
ευρίσκετο εν συνεδριάσει. 
 
ΕΙΣ 45ΗΜΕΡΟΝ ΦΥΛΑΚΙΣΙΝ 
Εν τω μεταξύ ανασυγκροτείται το Δικαστή‐
ριον και απαγγέλλεται υπό του συνηγόρου κ. 
Ασκούτση κατηγορία κατά του δικηγόρου 
Παπαταξιάρχη, επί αδίκω επιθέσει κατά του 
μάρτυρος Νινιού και διαταράξει της ησυχίας 
του Δικαστηρίου. Ο κ. Παπαταξιάρχης απολο‐
γούμενος λέγει ότι ουδεμίαν τοιαύτην διάθε‐
σιν είχε, αλλ’ επειδή είχε τελειώσει το δικα‐
στήριον κατέβαινε τον διάδρομον της αιθού‐
σης δια να εξέλθη. 
Ο κ. Καραπάνος λέγει ότι το δικαστήριον οφεί‐
λει πρωτίστως ν’ αποφανθή αν ευρίσκετο εν 
συνεδριάσει ή όχι. 
Μεθ’ ο αποσύρεται το δικαστήριον εις σύ‐
σκεψιν. 

Επαναληφθείσης της συνεδριάσεως ανακοι‐
νούται η απόφασις, κατά την οποίαν το δικα‐
στήριον αντελήφθη ότι ο κατηγορούμενος 
διετάραξε την ησυχίαν του Δικαστηρίου και 
επιβάλλει εις αυτόν την ποινήν φυλακίσως 45 
ημερών. 
Η συνεδρίασις ακολούθως διακόπτεται δια 
σήμερον την 5ην μ.μ. 
Ο καταδικασθείς, ως και ο μάρτυς Νασόπου‐
λος εκρατήθησαν εις την διεύθυνσιν Ειδικής 
Ασφαλείας.    
Και η συνέχεια για τους δύο ήρωες …. 
 
ΜΕΤΑ ΤΟ ΕΠΕΙΣΟΔΙΟΝ ΤΗΣ  
ΔΙΚΗΣ ΤΟΥ κ. ΠΑΓΚΑΛΟΥ 
Η ΔΙΩΞΙΣ ΤΩΝ ΗΡΩΩΝ ΤΟΥ 2 
Προσήχθησαν ενώπιον του εισαγγελέως των 
Πλημμελειοδικών οι κ.κ. Παντ. Παπαταξιάρ‐
χης, δικηγόρος και Ιω. Νασόπουλος, αξιωμα‐
τικός εν αποστρατεία. Εκ τούτων ο πρώτος 
παρεπέμφθη υπό του αντεισαγγελέως κ. Κόλ‐
λια εις την εισαγγελίαν εφετών, ως υπαγόμε‐
νος εις την δικαιοδοσίαν αυτής ως δικηγόρος. 
Ούτος καταδικασθείς χθες υπό του δικαστη‐
ρίου του εκδικάζοντος την υπόθεσιν της ερι‐
ουργίας επί εξυβρίσει αυτού και ασεβεία εις 
45 ημερών φυλάκισιν απεστάλη δε εις την ει‐
σαγγελίαν, ίνα ορισθή η φυλακή όπου θα εκτί‐
σει την ποινήν του. 
Ο κ. Νασόπουλος κατηγορείται επί ψευδορ‐
κία, καθόσον η χθεσινή κατάθεσίς του κατά 
την δίκην του κ. Παγκάλου ήρχετο εις αντίθε‐
σιν με την αρχικήν του κατάθεσιν. 
Ο κ. Νασόπουλος παρεπέμφθη εις τον ανα‐
κριτήν του 4ου τμήματος, παρά του οποίου 
και έλαβε 48ωρον προθεσμίαν προς παρα‐
σκευήν της απολογίας του. 
Άλλη αθηναϊκή εφημερίδα 3 μας δίνει συμπλη‐
ρωματικά στοιχεία: 
…Ως γνωστόν, άπαντες οι μάρτυρες της κατη‐
γορίας, δηλαδή οι στρατηγοί κ.κ. Μακκάς, Φω‐
κάς, οι συνταγματάρχαι Θεοφιλόπουλος και 
Νασόπουλος, ωμολόγησαν ότι η υπό κρίσιν 
σύμβασιν ουδόλως επρόκειτο να ζημιώσει το 
Δημόσιον. 

……….. 
Ο μηνυτής Νινιός, φανατικός εχθρός του κ. 
Παγκάλου, κατέθεσε πολλά εναντίον των 
συμβάσεων. Επειδή δε ανέφερε μερικά πράγ‐
ματα τα οποία είχε καταθέσει αντιθέτως ο 
μάρτυς κ. Νασόπουλος, το δικαστήριον απε‐
φάσισε να εξετάση τους δύο τούτους μάρτυ‐
ρες κατ’ αντιπαράστσιν, όπερ και εγένετο κλη‐
θέντος αυθωρεί τον κ. Νασόπουλον. 
Κατά την εξέτασιν των δύο μαρτύρων ο κ. Να‐
σόπουλος δια των καταθέσεών του ετροπο‐
ποίει ελαφρώς την μετά την πτώσιν της δικα‐
τατορίας κατάθεσίν του, την οποίαν όπως εί‐
πε, κατέθεσεν υπό το κράτος τρομοκρατίας, 
ο πρόεδρος του δικαστηρίου εδήλωσεν ότι 
γεννώνται υπόνοιαι δια τον μάρτυρα Νασό‐
πουλον περί ψευδορκίας εφ’ ω και παρέπεμ‐
ψε τον μάρτυρα εις τον κ. εισαγγελέα. 
Ο συνήγορος του κ. Πάγκαλου κ. Βασ. Καρα‐
πάνος ζητεί τότε την αναβολήν της δίκης. 
Ο κ. Πάγκαλος όμως εγερθείς εδήλωσε ότι 
αποσύρει την αίτησιν αναβολής, τονίσας ότι 
αν πρόκειται να καταδικασθή από την κατά‐
θεσιν του Νινιού, ας καταδικασθή. 
Εις την δήλωσιν ταύτην του κ. Παγκάλου ο μη‐
νυτής Νινιός, εξαγριωθείς, απηύθυνε κατά του 
κ. Παγκάλου κινών την χείραν προκλητικώ‐
τατα, χυδαίας φράσεις, αι οποίαι προυξένη‐
σαν λυπηράν εντύπωσιν και κατάπληξιν εις 
το πολυπληθές ακροατήριον. Εν τω μεταξύ ο 
πρόεδρος κρούων δαιμονιωδώς τον κώδωνα 
διαλύει την συνεδρίασιν… 
Η δίκη συνεχίζεται και την 12η Ιουλίου 1930, 
και από αθηναϊκή εφημερίδα4 έχουμε πολύ‐
τιμες πληροφορίες, για το τι διεμηνύθησαν, 
αφού ήτο το κύριο θέμα που απασχολούσε 
την κοινή γνώμη: 
Την 9.45΄π.μ. επαναλαμβάνεται η διακοπείσα 
συνεδρίασις. Καλείται να απολογηθή ο κ. Νί‐
δερ, όστις λέγει ότι πολιτική της τότε Κυβερ‐
νήσεως, ήτο να καταστήση τα υπάρχοντα εν 
Ελλάδι εργοστάσια, τα σχετικά με τον εφο‐
διασμό του στρατού, ικανά εν καιρώ επιστρα‐
τεύσεως, να τον εφοδιάζουν χωρίς να υπάρ‐
χη ανάγκη προσφυγής εις το εξωτερικόν. 
Μεταξύ αυτών πρωτίστως περιλαμβάνονται 
και τα εργοστάσια, τα σχετικά με την ένδυσιν 
του στρατού. Υποβλήθησαν τότε προτάσεις 
της Εριουργίας προς αυτόν, τας οποίας παρέ‐
πεμψεν εις τον κ. Θεολόγου να τας εξετάση. 
Ούτος μελετήσας αυτάς τας έκρινε σοβαράς. 
Κατόπιν τούτου οι προτάσσεις εδόθησαν 
προς τον αρχηγόν της επιμελητείας κ. Μακ‐
κάν, όστις τας επεξεργάσθη μετά των βοηθών 
του. Ο κ. Μακκάς τας εύρεν επίσης σοβαράς, 
είχεν όμως αντιρρήσεις εις ωρισμένα σημεία. 
Εν τω μεταξύ προσθέτει καταλήγων ο κ. Νί‐
δερ, εγώ μετέβην εις το Μεσολόγγιον και κατά 
την απουσίαν μου ο κ. Πάγκαλος ανέλαβε να 
εξετάση τα σημεία, εις α εξεδηλώθη διαφωνία 
μεταξύ της επιμελητείας και των αντιπροσώ‐
πων της Εταιρείας. Και πράγματι αφού μετε‐
βλήθη η σύμβασις εις τα σημεία ταύτα, εν πολ‐
λοίς υπέρ του Δημοσίου, υπεγράφη. Τίποτε 
άλλο δεν έχω να προσθέσω. 
 
1  Εφημερίδα ΑΚΡΟΠΟΛΙΣ της 12.7.1930. 
2 Εφημερίδα ΕΘΝΟΣ της 12.7.1930. 
3  Εφημερίδα ΠΑΤΡΙΣ της 12.7.1930. 
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Από τον Λουκά Χριστοδούλου,  
Iστορικός Ερευνητής της  
Νέας Ιωνίας •Πρόεδρος  
Ένωσης Σπάρτης Μικράς Ασίας 
• Προέδρος της Διοικούσας  
Επιτροπής του ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ.



Συλλαλητήριο διαμαρτυρίας από την Π.Ο.Ε.‑Ο.Τ.Α.
Η Πανελλήνια Ομοσπον‑
δία Εργαζομένων Οργα‑
νισμών Τοπικής Αυτοδι‑
οίκησης (Π.Ο.Ε.‑Ο.Τ.Α.) 
καλεί τους εργαζόμε‑
νους στους Ο.Τ.Α. να 
συμμετάσχουν μαζικά, 
ενωτικά και δυναμικά, 
στο Συλλαλητήριο Δια‑
μαρτυρίας, που θα 
πραγματοποιηθεί, με 
αφορμή τα εγκαίνια της 
88ης Διεθνούς Έκθεσης 
Θεσσαλονίκης (Δ.Ε.Θ.), 
το Σάββατο 7 Σεπτεμ‑
βρίου, και ώρα 18:00, 
στο Άγαλμα Βενιζέλου. 
 

ι εργαζόμενοι στην Το‐
πική Αυτοδιοίκηση, 
από κοινού με τους 
υπαλλήλους του υπο‐
λοίπου Δημοσίου Το‐

μέα, καθώς επίσης και του Ιδιωτι‐
κού Τομέα, καλούνται να στείλουν 
ένα ηχηρό μήνυμα στην κυβέρνη‐
ση της Νέας Δημοκρατίας (Ν.Δ.) 
πώς η νεοφιλελεύθερη πολιτική 
την οποία εφαρμόζει είναι αδιέξο‐
δη, καταστροφική και δεν μπορεί 
να συνεχιστεί άλλο. «ΩΣ ΕΔΩ ΚΑΙ 
ΜΗ ΠΑΡΕΚΕΙ. ΟΙ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΖΟΥΜΕ ΜΕ ΑΞΙΟΠΡΕ‐
ΠΕΙΑ ΑΠΟ ΤΟ ΜΙΣΘΟ ΜΑΣ». Αυτό 
θα είναι το κεντρικό σύνθημα του 
Συλλαλητηρίου Διαμαρτυρίας, σε 
συνδυασμό με την υπεράσπιση 
των δικαιωμάτων και των κατα‐
κτήσεων των εργαζομένων. 
Η κατάσταση πηγαίνει από το κακό 
στο χειρότερο με ευθύνη την κυ‐
βέρνησης της Νέας Δημοκρατίας 
(Ν.Δ.). Το πρωτοφανές κύμα ακρί‐
βειας συνεχίζεται, με τους μισθούς 
που παραμένουν καθηλωμένοι να 
εξανεμίζονται μέσα στις πρώτες 
λίγες ημέρες του μήνα. Η φτώχεια 
βαθαίνει, η κοινωνία εξαθλιώνεται 
οικονομικά και οι κοινωνικές ανι‐
σότητες διευρύνονται σε ανησυ‐
χητικά πλέον επίπεδα. Η βία και η 
ανομία σαρώνουν, το κράτος δι‐
καίου έχει πάει… περίπατο. Με τις 
συντάξεις να έχουν καταντήσει φι‐
λοδωρήματα δεν υπάρχει πλέον 
κανένα αποκούμπι. Η ιδιοκατοί‐
κηση που χτυπήθηκε ανηλεώς στα 
χρόνια των μνημονίων για να κερ‐
δοσκοπούν σήμερα οι έχοντες, δη‐
μιουργώντας μια εκρηκτική αύξη‐
ση στα ενοίκια, σμπαραλιάζει κάθε 
όνειρο των Ελλήνων. 
Είτε από σκοπιμότητα, είτε από ανι‐
κανότητα η κυβέρνηση απλά πα‐
ρακολουθεί, όπως τις φωτιές που 

κατακαίουν τα πάντα στο πέρασμά 
τους ακόμη και μέσα στον αστικό 
ιστό, έτσι και την λαίλαπα της νε‐
οφιλελεύθερης πολιτικής της, να 
κάνει στάχτη και αποκαΐδια το 
μέλλον των εργαζομένων, των συν‐
ταξιούχων, των νέων παιδιών που 
«τρέχουν» κατά χιλιάδες να εγκα‐
ταλείψουν τη χώρα. Στην απόλυτη 
οικονομική καταστροφή η κυβέρ‐
νηση της Νέας Δημοκρατίας προ‐
σφέρει «κουπόνια» και «voucher». 
Κοινώς, ασπιρίνες… Την ίδια στιγ‐
μή το «χρέος» καλπάζει σε δυσθε‐
ώρητα επίπεδα, πολύ πάνω από το 
«χρέος» που επέβαλε τα μνημόνια 
στη χώρα, εξαθλιώνοντας την Ελ‐
ληνική κοινωνία. 
Δεν παίρνει κανένα ουσιαστικό μέ‐
τρο κατά της ακρίβειας και της 
απομείωσης των μισθών των ερ‐
γαζομένων και συγχρόνως συνεχί‐
ζει την αντεργατική και νεοφιλε‐

λεύθερη πολιτική της με την κα‐
θιέρωση της 6ήμερης εργασίας, 
της ιδιωτικοποίησης κρίσιμων Δο‐
μών του Κοινωνικού κράτους και 
της διάλυσης του Εθνικού Συστή‐
ματος Υγείας (Ε.Σ.Υ.). Εξυπηρετεί τα 
συμφέροντα των «ημετέρων», πρι‐
μοδοτεί το κεφάλαιο σε βάρος της 
εργατικής τάξης, βάζει στο στόχα‐
στρο θεμελιώδη συνταγματικά δι‐
καιώματα και φαλκιδεύει κατα‐
κτήσεις πολλών χρόνων. 
Με τους Νόμους εκτρώματα «Χα‐
τζηδάκη» (Ν.4808/2021) και «Γε‐
ωργιάδη» (Ν.5053/2023) η κυ‐

βέρνηση της Νέας Δημοκρατίας 
(Ν.Δ.) κατήργησε την πενθήμερη 
εργασία, ποινικοποίησε το δι‐
καίωμα στην απεργία και απειλεί με 
πρόστιμα και ποινικές διώξεις 
όσους εργαζόμενους ασκήσουν τα 
συνδικαλιστικά τους δικαιώματα. 
Δεν είναι τυχαίο ότι, από τον Σε‐
πτέμβριο του 2021 και μετά όλες οι 
απεργίες κηρύχθηκαν από τα δι‐
καστήρια παράνομες και κατα‐
χρηστικές. Υπουργοί της κυβέρ‐
νησης προσφεύγουν στα δικαστή‐
ρια, για να κηρυχθούν παράνομες 
οι απεργίες, πράγμα πρωτοφανές 
για το πολιτικό σύστημα, από τη 
μεταπολίτευση και μετά. Η κατάρ‐
γηση των Νόμων Χατζηδάκη‐Γε‐
ωργιάδη πρέπει να αποτελεί προ‐
τεραιότητα για το συνδικαλιστικό 
κίνημα, όπως και η «Διάταξη Βορί‐
δη» για εξάντληση κάθε ένδικου μέ‐
σου στις διεκδικήσεις των εργαζο‐
μένων. 
Το Συλλαλητήριο Διαμαρτυρίας 
στη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης 
(Δ.Ε.Θ.) έχει ως κεντρικό αίτημα τις 
αυξήσεις στους μισθούς. Οι εργα‐
ζόμενοι στην Τοπική Αυτοδιοίκηση 
και στο Δημόσιο γενικότερα, δέκα 
τέσσερα (14) χρόνια τώρα, δεν εί‐
χαν καμιά αύξηση στον μισθό τους, 
παρά μόνο την αύξηση‐κοροϊδία 
των 35,00‐40,00 ευρώ, όταν οι πε‐
ρικοπές στα χρόνια των μνημο‐
νίων έφτασαν στο 40%. Ο κόμπος 
έχει φτάσει στο χτένι. Δεν θα δε‐
χτούμε να συνεχίσουμε να πλη‐
ρώνουμε εμείς τις τεράστιες αυξή‐
σεις στο ρεύμα, στη στέγαση, στα 
καύσιμα και σε όλα τα είδη πρώτης 
ανάγκης για να θησαυρίζουν οι 
«κολλητοί» και τα μεγάλα οικονο‐
μικά συμφέροντα που εκπροσω‐
πούν», τονίζει η Π.Ο.Ε.‐Ο.Τ.Α. 

ΣΤΗ Δ.Ε.Θ. ΟΙ  
ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ 
ΣΤΟΥΣ ΔΗΜΟΥΣ
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Οι διεκδικήσεις 
Ουσιαστικές αυξήσεις 
που να καλύπτουν τον 
πληθωρισμό, τουλάχι‐
στον 10% για όλους. 
Πάταξη της ακρίβειας 
και της αισχροκέρδειας. “Ο

 τηλ.: 210 2719132

  ΔΙΑΝΟΜΗ ΕΝΤΥΠΟΥ
... με τις χαμηλότερες τιμές
• ΓΡΗΓΟΡΑ ΚΑΙ ΜΕ ΑΣΦΑΛΕΙΑ •

ΟΜΙΛΟΣ  
ΜΕD I A   

με την                           εγγύηση 



Χ‑ΤΥΠΟΣ • 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 202432 ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ www.xtypos.gr / www.syneidisi.com 

Ο Αρης Καλαμακίου πέρασε νι‑
κηφόρα από το δημοτικό στά‑
διο Χαλανδρίου, στο φιλικό 
αντίπαλο την ΑΕ Χαλανδρίου, 
με τον Γιάννη Μπρίλη να ση‑
μειώνει χατ τρικ. 
 

ομάδα του Σπ. Μόχλα επικράτησε με 
3‐2 σε ένα πολύ ωραίο παιχνίδι, 
που είχε καλό ρυθμό και πρόσφερε 
συγκινήσεις σε όσους το παρακο‐

λούθησαν. 
Ο Μπρίλης άνοιξε το σκορ στο 15ο λεπτό, όπου 
έκανε το 0‐1 με σουτ μετά από κάθετη πάσα 
του Σπ. Δημογιάννη, ενώ δέκα λεπτά μετά 
«χτύπησε» ξανά, σημειώνοντας το 0‐2 με μα‐
κρινό πλασέ! Οι γηπεδούχοι μείωσαν σε 1‐2 
στο 40' χάρη σε γκολ που πέτυχε ο Παπα‐

κωνσταντίνου με σουτ, όμως η συνέχεια ανή‐
κε πάλι στον 27χρονο επιθετικό, ο οποίος έγρα‐
ψε το 1‐3 στο 60' με προσωπική ενέργεια και 
σουτ. Το τελικό 2‐3 σημειώθηκε στο 70', 
έπειτα από γκολ που πέτυχε ο Παπαδάκης με 
πλασέ σε τετ α τετ. 
 
ΑΕ ΧΑΛΑΝΔΡΙΟΥ (Γιώργος Παρασκευαΐδης): 
Χριστοδουλίδης, Κορωναίος, Ντζαβίδας, Μιχελής, Δέ‑
δες, Καφετζόπουλος, Γκουτζιούπας, Μπράχος, Πα‑
πακωνσταντίνου, Λυμπερόπουλος, Κατσάφαρος 
Στο δεύτερο ημίχρονο έπαιξαν και οι Σταμουλακά‑
τος, Τσούμας, Πολυχρονόπουλος, Ρότζερς, Τζέτζος, 
Σπηλιωτάκης, Θανασάς, υπό δοκιμή, Παπαδάκης 
ΑΡΗΣ ΚΑΛΑΜΑΚΙΟΥ (Σπύρος Μόχλας): Γουλής, 
Μερετσόλιας, Κουτσοχρήστος, Καραγκιουλές, Γορ‑
γάκης, Θωμάς, Σπ. Δημογιάννης, Λεβέντης, Μπρίλης, 
Τζήμας, Παπαντζήμας 
Στο δεύτερο ημίχρονο έπαιξαν και οι Στεργιώτης, Κυ‑
ριαζής, Χατζίου, Β. Δημογιάννης, Παπαγεωργίου, Κλεί‑
τσικας, υπό δοκιμή, Σταύρου.

Ολοκληρώθηκε και ανανεώ‑
θηκε η προπονητική ομάδα 
των Ακαδημιών μετά και την 
ανανέωση που προηγήθηκε 
και στο Ανδρικό τμήμα με 
την πρόσληψη του καταξιω‑
μένου προπονητή Φιλίππου 
Δημήτρη και του άμεσου συ‑
νεργάτη του Γιαννακόπου‑
λου Δημήτρη. 
 

ποδοσφαιρική Ακαδημία της 
Α.Ε Μεταμόρφωσης με την κα‐
θοδήγηση της Διοίκησης έχει ξε‐
κινήσει ήδη τον σχεδιασμό της 
νέας χρονιάς προκειμένου να 

παρουσιαστεί ακόμα καλύτερη. 
Η Διοίκηση του συλλόγου έχει ήδη προχω‐
ρήσει εδώ και δύο μήνες την συνεργασία της 
με τον Αθλητικό Διευθυντή Ποδοσφαίρου 
όλου του συλλόγου τον κ. Άρη Γκάνια. 
Δημιουργώντας ένα "κράμα" παλαιών και 
νέων προπονητών στοχεύει στην δημιουρ‐
γία ενός σταθερού κλίματος που θα οδηγή‐
σει τον σύλλογο στην ανέλιξη και στην συ‐
νεχόμενη βελτίωση. 
Παρέμεινε λοιπόν και συνεχίζει το έργο του, 
ο κ. Αλέξανδρος Κουφογιάννης που κατέχει 
πλούσια προπονητική εμπειρία και επι‐
στρέφει μετά από ένα χρόνο διακοπής ο κ. 
Δημήτρης Μπλάνας , ο μακροβιότερος προ‐

πονητής της Α.Ε Μεταμόρφωσης αφού έχει 
ήδη μια δεκαετία δημιουργικής και επιτυ‐
χημένης συνεργασίας με τον σύλλογο της 
καρδιάς του. 
Τους δύο καταξιωμένους προπονητές στον 
χώρο τους,θα πλαισιώσουν στην ανανεω‐
μένη προπονητική ομάδα, εκτός του κ. Άρη 
Γκάνια, οι παρακάτω έμπειροι και διπλω‐
ματούχοι προπονητές: 
Αλέξανδρος Μπεκάι , Κλεάνθης Πιλίντσι, 
Χρήστος Παπαθανασίου και ο Μάριος Κόκ‐
κινος που εκτός από προπονητής τερματο‐
φυλάκων στην Ανδρική ομάδα θα αναλάβει 
και την Σχολή Τερματοφυλάκων της Ακα‐
δημίας. 
Έτσι χαράζεται το μέλλον των Ακαδημιών 
της Α.Ε Μεταμόρφωσης και συντελείται 
σταδιακά και με μελετημένα βήματα η πρό‐
οδος του συλλόγου. 
Το σύνθημα της Ακαδημίας “παίζω μπάλα 
διασκεδάζοντας” θα πρέπει να κυριαρχεί 
στην συνείδηση τόσο των αθλητών όσο 
και των γονέων τους , απολαμβάνοντας τις 
χαρές του αθλητισμού και του ποδοσφαίρου. 
“Η Ακαδημία της Α.Ε Μεταμόρφωσης θα εί‐
ναι έτοιμη για νέες προκλήσεις την επόμενη 
χρονιά και περιμένει τις εγγραφές των 
αθλητών της από τα τέλη Αυγούστου ενώ θα 
ήθελε τέλος να ευχαριστήσει όλους τους προ‐
πονητές που αποχώρησαν από το σύλλογο 
για τις υπηρεσίες που προσέφεραν στα 
μέλη του συλλόγου μας και να τους ευχηθεί 
υγειά και καλή τύχη” τονίζεται στην ανα‐
κοίνωση της διοίκησης. 

Προετοιμάζεται με γοργούς ρυθμούς  
η Ακαδημία της Α.Ε Μεταμόρφωσης

H

"ΚΡΑΜΑ" ΠΑΛΑΙΩΝ & 
ΝΕΩΝ ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ

Η ΠΑΕ Κηφισιά ανακοινώνει πως ο Γιώργος Ζώνιος,  
ο οποίος αγωνίζεται ως μεσοεπιθετικός,  
υπέγραψε το πρώτο του επαγγελματικό  

συμβόλαιο με την ομάδα. 
Γεννημένος την 1η Οκτωβρίου 2003, ξεκίνησε 
την καριέρα του από τον ΑΟ Γιάννινα, ενώ 
σε ηλικία 15 ετών πήρε μεταγραφή για 

τον ΠΑΣ Γιάννινα. Εκεί έμεινε για 
πέντε χρόνια αγωνιζόμενος στα 

τμήματα υποδομής του συλλόγου, 
έως την Κ19. 

Το καλοκαίρι του 2022 μετακόμισε στην Κηφισιά, αποτε‑
λώντας βασικό στέλεχος της Κ20 του συλλόγου στα δύο 

χρόνια που ακολούθησαν. 

ΑΓΩΝΙΖΕΤΑΙ ΩΣ ΜΕΣΟΕΠΙΘΕΤΙΚΟΣ
Ο Γιώργος Ζώνιος  

υπέγραψε το πρώτο του  
συμβόλαιο με την Κηφισιά

ΤΑ ΣΥΜΠΕΡΑΣΜΑΤΑ ΑΠΟ ΤΟ ΦΙΛΙΚΟ ΑΓΩΝΑ ΜΕ ΤΟΝ ΑΡΗ ΚΑΛΑΜΑΚΙΟΥ

Καλό επιθετικά το Χαλάνδρι  
αλλά με πολλά κενά στην άμυνα

H
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Συνεχίζει να δείχνει άσχημα 
σημάδια η ομάδα του Ηρα‑
κλείου, καθώς γνώρισε την 
ήττα σε μία ακόμα αναμέτρη‑
ση, αυτή τη φόρα απέναντι 
στην Κηπούπολη στο γήπεδο 
της Πρασίνου Λόφου. 
 

ε γκολ του Χίου στο πρώτο μέ‐
ρος η ομάδα του Περιστερίου 
επικράτησε με 1‐0, όμως ση‐
μαντικότερο από το σκορ είναι 

πως, κυρίως στο πρώτο ημίχρονο, είχε αρ‐
κετά καλή παρουσία. Από την άλλη, οι «νε‐

ρατζούρι» έδειξαν με τη συνολική εικόνα 
τους ότι έχουν ακόμη... δρόμο για να φτά‐
σουν σε επιθυμητό επίπεδο. Στο δεύτερο μέ‐
ρος, πάντως, όπου έγιναν και οι πολυάριθ‐
μες αλλαγές προσώπων, το Ηράκλειο φά‐
νηκε να έχει περισσότερες επιλογές για την 
Κατηγορία. 
Το φιλικό κρίθηκε από ένα γκολ που ση‐
μείωσε ο Χίος στο 18ο λεπτό. Σε μία από τις 
πρώτες επιθέσεις της ομάδας του, ο 29χρο‐
νος επιθετικός έπιασε μονοκόμματο σουτ 
και έστειλε την μπάλα στην αριστερή 
γωνία της εστίας του Βαμβακά, ο οποίος 
προσπάθησε μάταια να αντιδράσει πα‐
ρότι ακούμπησε την μπάλα. Μέχρι την 
ανάπαυλα οι κόκκινοι εξακολούθησαν 

να πατούν καλύτερα και να ελέγχουν το 
παιχνίδι. 
Με την έναρξη του δευτέρου ημιχρόνου 
(49') το Ηράκλειο έφτασε κοντά στην ισο‐
φάριση, όταν η μπάλα προσγειώθηκε στο 
οριζόντιο δοκάρι και έφυγε πάνω από την 
εστία στο αριστερό πλασαριστό σουτ του 
Χαραλάμπους. Στη συνέχεια, οι γηπεδούχοι 
είχαν την ελαφρά υπεροχή, δημιούργησαν 
κάποιες προϋποθέσεις για γκολ, είχαν τις 
στιγμές τους όμως δεν μπόρεσαν έστω να 
ισοφαρίσουν. 
 
ΗΡΑΚΛΕΙΟ (Δημήτρης Αποστόλου) (α' ημί‑
χρονο): Βαμβακάς, Σίλλος, Μυλωνόπουλος, Θε‑
οδώρου, Παρασκευάς, Καρώνης, Καραούνας, Χα‑
βενετίδης, Χαραλάμπους, Ναούμ, Τσίχλας 
(β' ημίχρονο) Βαμβακάς, Ουρούτσι, Λεοντό‑
πουλος, Θεοδώρου (60' Δριμάλας), Παρασκευάς 
(60' Πιέτρι), Σίλλος (60' Αμπλιανίδης), Καφετζής, 
Χαβενετίδης (60' Μουλάι), Χαραλάμπους (60' 
Ζιώγας), Δρίζος, Μυλωνόπουλος 
ΚΗΠΟΥΠΟΛΗ (Βασίλης Παπαδόπουλος): Λί‑
βας, Τζαρέλλας, Ανδρονιώτης, Σπαγής, Σαββου‑
λίδης, Καλέμης, Χολέβας, Άλκια, Τσαμόγλου, Πα‑
ναγιωτόπουλος, Χίος 
Στο δεύτερο ημίχρονο έπαιξαν και οι Μπόκτορ, 
Καλόγηρος, Κατσιμπούλας, Ζαρναβέλης, Δουλ‑
γεράκης, Κωτσόπουλος, Πάτσης, Αναστασόπου‑
λος, υπό δοκιμή. 

ΝΙΚΗΦΟΡΟ ΠΕΡΑΣΜΑ ΜΕ 0 – 2  
ΣΤΟ ΓΕΙΤΟΝΙΚΟ ΝΤΕΡΜΠΙ
Έστειλε μήνυμα  
ο Χολαργός από την 
Αγία Παρασκευή

ειτονικό φιλικό ανάμεσα στην Αγία Πα‐
ρασκευής και τον Χολαργό πραγματο‐
ποιήθηκε στο γήπεδο του Νότου στην 

Αγ. Παρασκευή, με τους φιλο‐
ξενούμενους να σκοράρουν 
από μία φορά σε κάθε 
ημίχρονο και να παίρ‐
νουν τη νίκη με 2‐0. 
Το σκορ άνοιξε στο 35ο 
λεπτό ο Γεωργίου με 
ωραία ενέργεια και 
σουτ (0‐1), ωστόσο νω‐
ρίτερα θα μπορούσε η 
«Σάντα» να έχει προηγηθεί, σε 
ένα πρώτο μέρος που ήταν απολαυστικό! Κο‐
ρυφαία στιγμή για τους γηπεδούχους ήταν 
εκείνη που καταγράφηκε στο 30', όταν ο Γ. Πα‐
τρίκιος πλάσαρε προς την εστία, η μπάλα χτύ‐
πησε και στα δύο κάθετα δοκάρια (!), για να 
απομακρυνθεί ακολούθως από τους αμυνομέ‐
νους. 
Στο 62ο λεπτό η Αγ. Παρασκευή είχε νέα προ‐
σπάθεια στο δοκάρι, αυτή τη φορά σε λόμπα 
του Μούζου, ο οποίος δεν ευτύχησε να ισοφα‐
ρίσει. Αντ' αυτού, λίγο αργότερα ήρθε το δεύ‐
τερο γκολ από τον Χολαργό. Έπειτα από συν‐
δυαστικό παιχνίδι αποδέκτης της μπάλας έγινε 
ο Φραντζέσκος, ο οποίος δεν δυσκολεύτηκε να 
γράψει το 0‐2. 
ΑΓΙΑ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ (Γιάννης Κουσάνας): Κοντού‑
ρας, Νταβός (15' λ.τρ. Γ. Πατρίκιος), Χατζής, Μήτσης, 
υπό δοκιμή, Αγγελόπουλος, Στυλιανόπουλος, Τζέλη, Ε. 
Πατρίκιος, Μούζος, Σπυρόπουλος 
Στο δεύτερο ημίχρονο έπαιξαν και οι Χρυσανθακό‑
πουλος, Καρακάσης, Μαρίνης, Γούλας, Θεοδώρου, 
υπό δοκιμή (2) 
ΧΟΛΑΡΓΟΣ (Γιάννης Τάπρατζης): Παπαγεωργίου 
(46' Τάγκαλος), Μπάκας (60' Γκιάτης), Πρόξενος (60' 
Κουτσομπίνας), Αγγελόπουλος (60' υπό δοκιμή), 
Μπαλαχτσής (60' Καλαβρυτινός), Πατερίτσας (60' 
Τσίρος), Κομνηνός (60' Φραντζέσκος), Μακρής (60' 
Φιλίππου), Γεωργίου (60' Λαχανάς), Τσουμάνης (60' 
Χονδρογιάννης), Τσιαντής (60' Γκαγκώσης). 

Γ

όνο φιλικό δε θύμιζε ο αγώνας που έγινε 
στο γήπεδο Βριλησσίων ανάμεσα στον 
Κένταυρο και τον Ατρόμητο Μεταμόρ‐
φωσης. 

Οι δύο ομάδες αναμετρήθηκαν σε ένα δυνατό τεστ, το 
οποίο ολοκληρώθηκε ισόπαλο με σκορ 2‐2, με τους προ‐
πονητές να έχουν την ευκαιρία να βγάλουν πολύ χρή‐
σιμα συμπεράσματα και να διαπιστώσουν αδυναμίες. 
Στο πρώτο ημίχρονο ο Ατρόμητος αιφνιδίασε τον αν‐
τίπαλό του, κάνοντας εξαιρετικό παιχνίδι σε όλους τους 
τομείς. Βρέθηκε, μάλιστα, να προηγείται με σκορ 2‐0 
χάρη στα γκολ που σημείωσαν ο Μπάμπουλης με πλα‐

σέ στο 26' (0‐1) και ο Μάρκου με πλασέ στο 38' (0‐2). 
Στο δεύτερο ημίχρονο, με νέα πρόσωπα στον αγωνιστικό 
χώρο από αμφότερες τις ομάδες, ο Κένταυρος αντέ‐
δρασε και μείωσε σε 1‐2 στο 56' με γκολ που πέτυχε ο 
Μπροκέρι με «μπάσιμο» και πλασέ. Στο 70' οι φιλοξε‐
νούμενοι είχαν ευκαιρία να διευρύνουν το προβάδισμά 
τους, όμως η προσπάθεια από το πλασέ που επιχείρη‐
σε ο Μάρκου σταμάτησε στο δοκάρι. Λίγο αργότερα 
ήρθε η ισοφάριση από τους γηπεδούχους, όταν από κά‐
θετη πάσα ο Εμπρά βρέθηκε απέναντι στον Γονιδάκη 
και με ωραία λόμπα νίκησε τον αντίπαλο γκολκίπερ για 
το 2‐2. 

Μ

ΦΙΛΙΚΟ ΜΟΝΟ 
ΣΤΑ ΧΑΡΤΙΑ

Η Κηπούπολη επικράτησε  
της ομάδας της Βόρειας Αθήνας

ΝΕΑ ΦΙΛΙΚΗ ΗΤΤΑ  
ΓΙΑ ΤΟ ΗΡΑΚΛΕΙΟ   

Δυνατό τεστ ανάμεσα σε Κένταυρο  
Βριλησσίων και Ατρόμητο Μεταμόρφωσης ΚΕΝΤΑΥΡΟΣ ΒΡΙΛ. (Κωστής Σπύρου) (α' ημίχρονο): Νικοπολίδης, Χαλκιόπουλος, Τσαντήλας, Λιαπίδης, Μπούρης, Σαχσανίδης, 

Γεωργουδάκης, Θεοδωρίδης, Γεωργογιάννης, Μιχαλόπουλος, Μπαμπαλούκας (β' ημίχρονο) Μαραβέγιας, Σκιαδαρέσης, Πο‑
λυχρόνης, Π. Μπεχράκης, Μανίκας, Κεραμάς, Καβαλάρης, Χαραλάμπους, Πελέκης, Εμπρά, Ι. Μπεχράκης (55' Μπροκέρι) 
ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ ΜΕΤ. (Σάκης Βερούτης): Γονιδάκης, Κράβαρι, Χαριτόπουλος, Γαλάνης, Κλουβάτος, Τσάκωνας, Βιτορε‑
άνου, Μάρκου, Κούστας, Γαντζούλας, Μπάμπουλης Στο δεύτερο ημίχρονο έπαιξαν και οι Μπούντρας, Παπαδόπουλος, 
Σιζίου, Οτομπάσι, Παπακωστόπουλος, Πεπόνης, Πανίδης, Μυλούλης, Παναγόπουλος, Παπακωνσταντίνου, Καπελάκης, 
Κατσαρώνης, Παπασταύρου, Γεντίκης. 

Μ
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ι περιοχές της Βορειοανατολικής Αττικής δοκι‐
μάστηκαν σκληρά από την πυρκαγιά της 11ης 
Αυγούστου 2024, με σπίτια, δάσος και υποδο‐

μές να απειλούνται από τις πύρινες φλόγες.Επί αυτού, ο 
Δήμος Διονύσου σχολιάζει πως “δεν το βάζουμε κάτω, η 
ζωή μας πρέπει να συνεχιστεί. Το οφείλουμε στους εαυ‐
τούς μας, το χρωστάμε στα παιδιά μας. Ο Πολιτισμός εί‐

ναι ο ιδανικός τρόπος για να θεραπεύονται πληγές και 
να επιστρέφει το χαμόγελο στα χείλη”. 
Για τον λόγο αυτόν, ανακοινώνουν τη συνέχιση των πο‐
λιτιστικών τους δραστηριοτήτων. Ο Δήμος Διονύσου, 
στον χώρο των εκδηλώσεών του, θα βάλει κουμπαρά 
για τη συγκέντρωση χρημάτων που θα αποδοθούν στα 
Εθελοντικά Κλιμάκια Πολιτικής Προστασίας των περιο‐

χών, για την άμεση κάλυψη των ζημιών τους σε υλικά 
από τις φωτιές. 
“Ελάτε να ανταμώσουμε και να δουλέψουμε μαζί για 
τον τόπο μας”, διαμηνύει η δημοτική αρχή. 
Αναλυτικό πρόγραμμα των εκδηλώσεων που θα 
λάβουν χώρα στο πλαίσιο των Διονυσίων θα βρείτε 
στο xtypos.gr 

αγική μουσική βραδιά με τον Γεράσιμο 
Ανδρεάτο απόλαυσαν όσοι βρέθηκαν στον 
προαύλιο χώρο του βυζαντινού ναού Αγ. Γε‐

ωργίου (Ομορφοκκλησιά), τη Δευτέρα 19 Αυγούστου 
2024, στο πλαίσιο των εκδηλώσεων του Υπουργείου 
Πολιτισμού σε αρχαιολογικούς χώρους και στο 
πλαίσιο του Φεστιβάλ Γαλατσίου 2024 «Όμορφες 
Νύχτες στην πόλη». 
Συγκεκριμένα, οι παρευρεθέντες απόλαυσαν τη 
μουσική εκδήλωση «Στα ίδια μέρη θα ξαναβρεθού‐
με…» με τον Γεράσιμο Ανδρεάτο, δίπλα στη φωτι‐
σμένη Ομορφοκκλησιά και υποδέχτηκαν την παν‐
σέληνο τη στιγμή που έκανε δειλά την εμφάνισή της 
πίσω από τα Τουρκοβούνια. 
Ο δήμαρχος Γαλατσίου, Γιώργος Μαρκόπουλος, 
αναφερόμενος στην εκδήλωση δήλωσε: «Ο Δήμος 
μας είναι τυχερός που έχει εντός των ορίων του, ένα 
αρχιτεκτονικό κομψοτέχνημα με εξαιρετικές τοι‐
χογραφίες, όπως η Ομορφοκκλησιά, έναν μοναδικό 
πνεύμονα πρασίνου, το Άλσος Βεΐκου, το οποίο οφεί‐
λουμε όλοι να διαφυλάσσουμε ως κόρη οφθαλμού, 
καθώς και ένα πρώην Ολυμπιακό ακίνητο, το Κλει‐
στό Ολυμπιακό Γυμναστήριο Γαλατσίου (ΠΑΛΑΙ), το 
οποίο οφείλουμε ως Δήμος να διατηρούμε “ζωντα‐
νό”, αξιοποιώντας το στο έπακρο. Είναι στο χέρι όλων 
μας αυτή την “περιουσία” της πόλης να τη μεταφέ‐
ρουμε καλύτερη και ομορφότερη στα παιδιά μας». 
Στη μουσική εκδήλωση συμμετείχαν οι ερμηνευτές 
Σπύρος Κουτσοβασίλης & Μαρίνα Μανωλάκου, 
καθώς και το συγκρότημα έντεχνης ελληνικής μου‐
σικής «ΕΜΜΕΛΟΝ», με οκταμελές μουσικό σχήμα. 
Τη μουσική επιμέλεια είχε ο Ελευθέριος Μαυρομ‐
μάτης, ενώ την παρουσίαση έκανε η Κοραλία Μαρ‐
γέλη. Υπεύθυνος της εκδήλωσης ήταν ο Μάνος 
Ελευθερίου. 
Το φωτισμένο μνημείο, το οποίο είχε την τιμητική 
του μαζί με άλλους αρχαιολογικούς χώρους σε όλη 
την Ελλάδα, παρέμεινε ανοικτό για τους επισκέπτες 
του από 18:00 – 22:00. 

M

ε επιτυχία στέφθηκε το εορ‐
ταστικό διήμερο της 5ης και 
6ης Αυγούστου, που αποτελεί 
τη μεγάλη ετήσια γιορτή της 

Μεταμόρφωσης. 
Πρόκειται για ένα διήμερο το οποίο πε‐
ριλαμβάνει θρησκευτικές εκδηλώσεις, 
την καθιερωμένη εμποροπανήγυρη και 
δύο μεγάλες συναυλίες, κατά το οποίο η 
Μεταμόρφωση υποδέχθηκε χιλιάδες επι‐
σκέπτες. 
Με κατάνυξη και πλήθος πιστών πραγ‐
ματοποιήθηκαν και φέτος οι θρησκευτι‐
κές εκδηλώσεις για τον εορτασμό της Με‐
ταμόρφωσης του Σωτήρος στον ομώνυ‐
μο μητροπολιτικό Ιερό Ναό, καθώς και η 
λιτανεία της ιερής εικόνας, παρουσία του 
Σεβασμιότατου Μητροπολίτη Κηφισιάς, 
Αμαρουσίου και Ωρωπού, κ. Κυρίλλου, κα‐
θώς και εκπροσώπου του Οικουμενικού 
Πατριαρχείου. 
Στη συνέχεια, ακολούθησαν δύο μεγάλες 
συναυλίες, και συγκεκριμένα συναυλία με 
τους Χρήστο Δάντη, Κωνσταντίνο Χρι‐
στοφόρου και Ελεάνα Παπαϊωάννου στις 
5 Αυγούστου και με τον Σάκη Ρουβά 
στις 6 Αυγούστου. 

Σ. Σαραούδας:  
“Μεγάλη και πρωτόγνωρη 
πρόκληση η φετινή” 
“Με επιτυχία ολοκληρώθηκαν και τα φε‐
τινά Σωτήρεια, με πλήθος πιστών να 
συμμετέχουν με κατάνυξη στον θρη‐
σκευτικό εορτασμό της Μεταμόρφωσης 
του Σωτήρος στον ομώνυμο μητροπολι‐
τικό Ιερό Ναό, στη μεγάλη αυτή γιορτή της 

Ορθοδοξίας και της πόλης μας. 
Με δύο μεγάλες συναυλίες, που θα θυ‐
μόμαστε για καιρό. 
Συναυλίες οι οποίες έφεραν την Μετα‐
μόρφωση στο επίκεντρο, με χιλιάδες 
συμπολίτες μας και επισκέπτες να συμ‐
μετέχουν στη χαρά και στη γιορτή της 
πόλης μας. 
Μια μεγάλη και πρωτόγνωρη πρόκλη‐
ση στην οποία όλοι ανταποκρίθηκαν με 
επιτυχία. 
Μια γιορτή άρτια οργανωμένη, για την 
οποία ευχαριστώ όσους βοήθησαν”, δή‐
λωσε σχετικά ο δήμαρχος Μεταμόρφω‐
σης, Στράτος Σαραούδας. 

Κατάνυξη στις θρησκευτικές εκδηλώσεις & διασκέδαση  
στις δύο μεγάλες συναυλίες του δήμου Μεταμόρφωσης

Μ
ΜΙΑ ΟΜΟΡΦΗ ΕΚΔHΛΩΣΗ  
ΑΠΟΛΑΥΣΑΝ ΟΙ ΠΑΡΕΥΡΕΘΕΝΤΕΣ

Μουσική βραδιά υπό  
το φως της πανσελήνου 
στην Ομορφοκκλησιά 
Γαλατσίου

“ΣΩΤΗΡΕΙΑ 2024”: ΛΑΜΠΡΕΣ  
ΟΙ ΕΟΡΤΑΣΤΙΚΕΣ ΕΚΔΗΛΩΣΕΙΣ 

ΤΑ ΔΙΟΝΥΣΙΑ 2024 ΘΑ ΔΙΕΞΑΧΘΟΥΝ ΑΠΟ ΤΙΣ 31/08 ΕΩΣ ΤΙΣ 10/09
Συνεχίζεται η διεξαγωγή πολιτιστικών δραστηριοτήτων στον Δήμο Διονύσου
O!
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ε στόχο αφενός την προσφορά 
σημαντικών πολιτιστικών θεα‐
μάτων σε όλους τους πολίτες 
της περιοχής χωρίς οικονομική 

επιβάρυνση και αφετέρου τη στήριξη των 
τοπικών καλλιτεχνών και πολιτιστικών 
δράσεων, το Β’ Μέρος του Φεστιβάλ θα φι‐
λοξενήσει τέσσερεις εκδηλώσεις με ελεύθε‐
ρη είσοδο. 
«Η δημοφιλής τραγουδίστρια Αναστασία θα 
ξεσηκώσει το κοινό με τις αμέτρητες viral επι‐
τυχίες της, σε μια βραδιά αφιερωμένη στα 
νιάτα της πόλης μας. 
Ο συντοπίτης μας τραγουδιστής και μουσι‐
κός Γιώργος Βεντουζάς θα μας ταξιδέψει σε 
μουσικά λαϊκά μονοπάτια, με μελωδίες που 
όλοι αγαπήσαμε. 
Η θεατρική ομάδα γονέων Χολαργού “Κή‐
πος”, αποτελούμενη από γονείς της πόλης θα 
μας προσφέρει μια βραδιά γέλιου και δια‐
σκέδασης. 
Τέλος θα τιμήσουμε την ελληνική παράδο‐
ση με ένα ακόμα “Σεργιάνι στην Παράδοση”, 
σε μια σπουδαία εκδήλωση από το Περιφε‐
ρειακό Τμήμα Χορού Παπάγου‐ Χολαργού 
του Λυκείου των Ελληνίδων!», αναφέρει στο 
κάλεσμά του ο Δήμος. 
Όσοι επιθυμούν να παρακολουθήσουν τις εκ‐
δηλώσεις θα πρέπει να προμηθευτούν δω‐
ρεάν τις προσκλήσεις με τους τρόπους που 
αναλύονται παρακάτω. Η διανομή των προ‐
σκλήσεων ξεκίνησε την Τετάρτη 28/8. 
Προτεραιότητα έχουν οι δημότες και οι κά‐
τοικοι του Δήμου Παπάγου – Χολαργού. 
 
Αναλυτικά οι εκδηλώσεις με ελεύθερη εί‑
σοδο που έχουν προγραμματιστεί για το 
Β´ Μέρος του Φεστιβάλ είναι: 
 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 6/9: «ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ» 
Μια βραδιά με τη μοναδική Αναστασία που 
αποτελεί το φαινόμενο της ελληνικής δι‐
σκογραφίας και μία από τις δημοφιλέστερες 
τραγουδίστριες της νέας γενιάς, με τις σα‐
ρωτικές διαμαντένιες και πλατινένιες επι‐
τυχίες της. Μέχρι σήμερα τα τραγούδια της 
συγκεντρώνουν δεκάδες εκατομμύρια 
streams & views. 
Ώρα Έναρξης: 21:00 
ΣΑΒΒΑΤΟ 21/9: «ΙΟΥΛΙΟΣ ΚΑΙ ΡΩΜΑΙΕΣ» 

από τη θεατρική ομάδα γονέων ΚΗΠΟΣ 
Η νέα κωμωδία του ηθοποιού‐συγγραφέα, 
Κώστα Παπαγεωργίου, γεμάτη έρωτες, ίν‐
τριγκες, πάθη, δολοπλοκίες, δολοφονίες 
και… με Ρώμης ιστορίες! 
Κείμενο‐Σκηνοθεσία: Κώστας Παπαγεωρ‐
γίου, Σκηνική Eπιμέλεια: Τηλέμαχος Πα‐
παντωνίου, Επιμέλεια Χορού: Βασιλεία Πέ‐
τρου. Στο ρόλο του Ιουλίου Καίσαρα, ο Νά‐
σος Πορτελάνος. 
Ώρα Έναρξης: 21:00 
ΠΕΜΠΤΗ 26/9: «ΚΟΛΟΥΜΠΙΑ  
ΧΙΣ ΜΑΣΤΕΡ ΒΟΙΣ & ΚΑΠΙΤΟΛ» –  
ΓΙΩΡΓΟΣ ΒΕΝΤΟΥΖΑΣ 
Με τη συνδιοργάνωση της Π.Ε.Δ.Α. 
O Γιώργος Βεντουζάς με την παρέα του πα‐
ρουσιάζουν ένα απάνθισμα από το γοη‐
τευτικό άλμπουμ του Ελληνικού τραγουδι‐
ού. Με το ποιοτικό και διασκεδαστικό ρε‐
περτόριο των τραγουδιών τους, θα τέρψουν 
δίνοντας χαρά, κέφι και αισιοδοξία, στον κό‐
σμο που θα τους τιμήσει για ακόμα μία φορά. 
Ώρα Έναρξης: 20:45 
ΚΥΡΙΑΚΗ 29/9:30ο ΣΕΡΓΙΑΝΙ  
ΣΤΗΝ ΠΑΡΑΔΟΣΗ 
Ο δικό νάμου χόρε, Ο δικός μας χορός: 

Με πυξίδα την Πελοπόννησο ανοίγουμε πα‐
νιά για τα Κύθηρα, τη Λέρο, την Ύδρα, τη Χίο 
και ξετυλίγουμε το νήμα της παράδοσης, 
ακολουθώντας τους σπειροειδείς σχηματι‐
σμούς του τσακώνικου χορού. 
Ώρα Έναρξης: 20:45 
 
Οι τρόποι διανομής των  
δωρεάν προσκλήσεων είναι οι εξής: 
• Ηλεκτρονικά με αποστολή email στη διεύθυνση fes-
tivalpapxol@gmail.com(αναφέροντας υποχρεωτι-
κά ονοματεπώνυμο, διεύθυνση και περιοχή κατοικίας, 
τηλέφωνο επικοινωνίας, τίτλο εκδήλωσης που επι-
θυμείτε να παρακολουθήσετε και αριθμό ατόμων). 
Θα σας αποσταλεί απαντητικό μήνυμα με τη διαθε-
σιμότητα και τις προσκλήσεις το αργότερο 2 ημέρες 
πριν την εκδήλωση. 
• Από το Γραφείο του Φεστιβάλ (Αναστάσεως 90, 
Παπάγος), ημέρες Δευτέρα έως και Παρασκευή, 
ώρες 09:00 έως 14:00, (τηλέφωνα επικοινωνίας 
2132027185-186-187). 
• Από το Εμπορικό Κέντρο Holargos Center (Λεω-
φόρος Περικλέους 56, Χολαργός, τηλέφωνο επι-
κοινωνίας 2106522977). 
• Από το βιβλιοπωλείο ΒΑΓΙΟΝΑΚΗΣ (25ης Μαρτί-
ου 2 Χολαργός). 

Ποιες οι εκδηλώσεις του Β’ μέρους –  
Πώς θα προμηθευτείτε δωρεάν πρόσκληση

Αρχίζουν οι εγγραφές 
στο Δημοτικό  
Ωδείο Πεύκης τη  
Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου

ο Δημοτικό Ωδείο Πεύκης ετοιμάζεται 
για το νέο σχολικό έτος και από τη 
Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου 2024 αρχίζει 

τις εγγραφές. 
Πιο συγκεκριμένα, οι εγγραφές θα πραγμα‐
τοποιούνται καθημερινά από τις 17:00 έως 
τις 20:00, στον ανακαινισμένο χώρο της 
Γραμματείας του Ωδείου, στην οδό Πλάτω‐
νος 22 & Βουλγαροκτόνου, στον 2ο όροφο. 
Φέτος, δίνεται για πρώτη φορά η δυνατότητα 
εγγραφής σε μαθήτριες και μαθητές που πα‐
ρακολουθούν ιδιαίτερα μαθήματα, με δι‐
καίωμα συμμετοχής στις εξετάσεις, με μηνι‐
αία συμμετοχή ύψους 15 ευρώ. 
Την ίδια στιγμή, ο Δήμος Λυκόβρυσης – Πεύ‐
κης για τους νέους μαθητές, οι οποίοι δεν 
έχουν κάνει εγγραφή στο παρελθόν, προ‐
σφέρει έναν μήνα δωρεάν, ενώ οι παλαιότε‐
ροι μαθητές οι οποίοι δεν έχουν οφειλές, θα 
έχουν μισό μήνα δώρο. 
Ο δήμαρχος, Μάριος Ψυχάλης, σχολιάζει 
πάνω στο θέμα: «Το Δημοτικό Ωδείο το προ‐
ηγούμενο διάστημα αναβαθμίστηκε και πλέ‐
ον μετράει αντίστροφα για το νέο σχολικό 
έτος. To Δημοτικό Ωδείο Πεύκης είναι έτοιμο 
να υποδεχτεί τους νέους μαθητές, ενώ ήδη 
έχει εξοπλιστεί με νέα όργανα, αλλά και νέες 
ειδικότητες καθηγητών. Θέλω να υπενθυμί‐
σω ότι μέσα στο καλοκαίρι δημιουργήσαμε 
νέα δομή στο ισόγειο του Δημοτικού Ωδείου 
με σκοπό να είναι δυνατή η εκμάθηση μου‐
σικών οργάνων σε παιδιά με κινητικές δυ‐
σκολίες». 
 
Το Δημοτικό Ωδείο Πεύκης προσφέρει 
ένα ευρύ φάσμα μουσικών μαθημάτων, 
καλύπτοντας είδη όπως Κλασική, Μον‑
τέρνα, Λαϊκή και Παραδοσιακή Μουσική. 
 
Νέα τμήματα 
Από το φετινό σχολικό έτος, θα λειτουργή‐
σουν επιπλέον νέα τμήματα: 
•  Ομαδικό πιάνο για παιδιά προσχολικής και 
πρωτοσχολικής ηλικίας. 
• Μουσική τεχνολογία και μουσική. 
• Παραγωγή, ιδανικό για όσες/όσους ενδια‐
φέρονται να ασχοληθούν με τον 
σύγχρονο ήχο και την ηχοληψία. 
• Τμήμα προετοιμασίας για εισαγωγή σε 
Μουσικά Σχολεία και Μουσικά Πανεπιστήμια, 
για μαθήτριες και μαθητές που επιδιώκουν 
μια πλαισίωση των μουσικών σπουδών τους. 
 
  

«ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ» 
ΣΤΟ 30Ο ΦΕΣΤΙΒΑΛ  
ΠΑΠΑΓΟΥ - ΧΟΛΑΡΓΟΥ

Τ
Το Φεστιβάλ Παπάγου –  
Χολαργού επέστρεψε δυναμι‑
κά με σπουδαίες παραστάσεις 
και συναυλίες.

Μ
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 ΤΑ ΑΣΤΡΑ
Κριός (21 Μαρτίου‐19 Απριλίου) 
Αυτή η εβδομάδα είναι γεμάτη δυναμική και εξελίξεις για εσένα, Κριέ. Με τον 
Ερμή να επιστρέφει σε ορθή φορά, η επικοινωνία και οι διαπραγματεύσεις σου 

ανακτούν σαφήνεια. Οι παρεξηγήσεις και οι αναποδιές του παρελθόντος διορθώνονται και 
οι αποφάσεις σου γίνονται πιο συνειδητές. Η Αφροδίτη από την Παρθένο σε τρίγωνο με 
τον Ουρανό φέρνει ευχάριστες εκπλήξεις και νέες προοπτικές στα επαγγελματικά.

Ταύρος (20 Απριλίου‐20 Μαΐου) 
 Η εβδομάδα αυτή φέρνει ανανέωση και ανακατατάξεις για εσένα, Ταύρε. Ο 
Ερμής που επιστρέφει σε ορθή φορά ενισχύει την ικανότητά σου να κατα-

νοήσεις τα επαγγελματικά και προσωπικά ζητήματα. Η Αφροδίτη από την Παρθένο σε τρί-
γωνο με τον Ουρανό σου επιφυλάσσει ξαφνικές, ευχάριστες αλλαγές και προοπτικές, 
ενισχύοντας τη δημιουργικότητά σου. Ωστόσο, η αντίθεση της Αφροδίτης με τον Πο-
σειδώνα μπορεί να φέρει παρανοήσεις ή ψευδαισθήσεις σε θέματα οικονομικών ή προ-
σωπικών σχέσεων.

Δίδυμοι (21 Μαΐου‐21 Ιουνίου) 
Αυτή η εβδομάδα προσφέρει καθαρότητα και προοπτικές για εσένα, Δίδυμε. 
Ο Ερμής επιστρέφει σε ορθή φορά, προσφέροντας σου την ευκαιρία να δι-

ευκρινίσεις και να οργανώσεις τις σκέψεις σου. Η Αφροδίτη από την Παρθένο σε τρίγω-
νο με τον Ουρανό φέρνει ανανεωτικές ιδέες και ευκαιρίες που μπορείς να εκμεταλλευτείς. 
Η αντίθεση με τον Ποσειδώνα, ωστόσο, μπορεί να προκαλέσει αναστάτωση και ασάφεια, 
κυρίως σε προσωπικές ή επαγγελματικές σχέσεις.

Καρκίνος (22 Ιουνίου‐22 Ιουλίου) 
Η εβδομάδα αυτή είναι καθοριστική για εσένα, Καρκίνε. Ο Ερμής επιστρέφει 
σε ορθή φορά, επιτρέποντάς σου να διευκρινίσεις θέματα που σχετίζονται με 

την καριέρα και τα οικονομικά. Η Αφροδίτη από την Παρθένο σε τρίγωνο με τον Ουρα-
νό φέρνει ξαφνικές ευκαιρίες και θετικές εξελίξεις που θα σου προσφέρουν ανακούφι-
ση και αισιοδοξία. Ωστόσο, η αντίθεση της Αφροδίτης με τον Ποσειδώνα μπορεί να προ-
καλέσει σύγχυση ή απογοητεύσεις σε οικονομικά θέματα ή σχέσεις.

Λέων (23 Ιουλίου‐22 Αυγούστου) 
Η εβδομάδα αυτή σου προσφέρει ευκαιρίες για επανεκτίμηση και ανανέωση, Λέων. 
Ο Ερμής επιστρέφει σε ορθή φορά, επιτρέποντάς σου να αναδιοργανώσεις τις 

σκέψεις σου και να βρεις λύσεις σε θέματα που σε απασχολούν. Η Αφροδίτη από την Παρθένο 
σε τρίγωνο με τον Ουρανό φέρνει αναπάντεχες ευκαιρίες στα επαγγελματικά - οικονομικά.

Παρθένος (23 Αυγούστου‐23 Σεπτεμβρίου) 
Αυτή η εβδομάδα είναι ευνοϊκή για εσένα, Παρθένε, καθώς ο Ερμής – κυ-
βερνήτης πλανήτης του ζωδίου σου - επιστρέφει σε ορθή φορά, φέρνοντάς 

σου ευκαιρίες για ξεκαθάρισμα και οργάνωση. Η Αφροδίτη από το ζώδιό σου σε τρί-
γωνο με τον Ουρανό ενισχύει την ευκαιρία για ανανεωτικές και δημιουργικές αλλαγές 
στην προσωπική σου ζωή. Ωστόσο, η αντίθεση της Αφροδίτης με τον Ποσειδώνα μπορεί 
να προκαλέσει εξαπατήσεις σε μία σχέση.

Ζυγός  (24 Σεπτεμβρίου‐23 Οκτωβρίου) 
Η εβδομάδα αυτή είναι σπουδαία για εσένα, Ζυγέ. Η Αφροδίτη περνά στο ζώδιό 

σου, φέρνοντας νέες ευκαιρίες για προσωπική ανανέωση και ανάπτυξη. Ο Ερμής που επι-
στρέφει σε ορθή φορά στον Λέοντα βοηθά να ξεκαθαρίσεις επαγγελματικά ζητήματα και να 
προχωρήσεις σε νέες διαπραγματεύσεις με μεγαλύτερη σαφήνεια. Η Αφροδίτη από την Παρ-
θένο σε τρίγωνο με τον Ουρανό φέρνει ευχάριστες αλλαγές και ανανεωτικές ευκαιρίες.

Σκορπιός (24 Οκτωβρίου‐22 Νοεμβρίου) 
Η εβδομάδα αυτή προσφέρει ευκαιρίες για εσωτερική ανανέωση και στρατηγική 
ανασκόπηση, Σκορπιέ. Ο Ερμής που επιστρέφει σε ορθή φορά σου δίνει τη δυνα-

τότητα να επιλύσεις παλαιά ζητήματα και να αναδιοργανώσεις τους στόχους σου. Η Αφροδίτη 
από την Παρθένο σε τρίγωνο με τον Ουρανό φέρνει ευχάριστες εκπλήξεις και νέες προοπτικές 
μέσω νέων γνωριμιών που προκύπτουν τώρα. Στη συνέχεια, η Αφροδίτη στο Ζυγό ενισχύει την 
ανάγκη σου για εσωτερική ισορροπία και ενίσχυση των προσωπικών σου σχέσεων.

Τοξότης (23 Νοεμβρίου‐21 Δεκεμβρίου) 
Η εβδομάδα αυτή είναι γεμάτη δυναμική και εξελίξεις για εσένα, Τοξότη. Ο Ερ-
μής επιστρέφει σε ορθή φορά, δίνοντάς σου την ευκαιρία να επανεκτιμήσεις 

επαγγελματικά και προσωπικά ζητήματα με μεγαλύτερη ακρίβεια. Η Αφροδίτη από την Παρ-
θένο σε τρίγωνο με τον Ουρανό φέρνει ευχάριστες αλλαγές και νέες ευκαιρίες στα επαγ-
γελματικά . Στη συνέχεια, η Αφροδίτη στο Ζυγό ενισχύει τη δημιουργικότητά σου και προ-
σφέρει ευκαιρίες για νέες κοινωνικές επαφές και προσωπικές σχέσεις.

Αιγόκερως (22 Δεκεμβρίου‐19 Ιανουαρίου) 
Αυτή η εβδομάδα προσφέρει ευκαιρίες για επιτυχία και ανανέωση, Αιγόκερε. Ο Ερ-
μής επιστρέφει σε ορθή φορά, επιτρέποντάς σου να ξεκαθαρίσεις επαγγελματικά και 

οικονομικά ζητήματα και να κάνεις προόδους. Η Αφροδίτη από την Παρθένο σε τρίγωνο με τον 
Ουρανό φέρνει ξαφνικές, ευχάριστες εκπλήξεις στον τομέα των σχέσεων. Στη συνέχεια, η Αφρο-
δίτη στο Ζυγό ενισχύει την ανάγκη σου για κοινωνική διάκριση και κατάκτηση στόχων! Το διά-
στημα είναι άκρως κατάλληλο για να θέσεις νέους δημιουργικούς στόχους!

Υδροχόος (20 Ιανουαρίου‐18 Φεβρουαρίου) 
Η εβδομάδα αυτή προσφέρει ευκαιρίες για ανανέωση και αναδιοργάνωση για 
εσένα, Υδροχόε. Ο Ερμής επιστρέφει σε ορθή φορά, βοηθώντας σε να διορ-

θώσεις θέματα που μεσολάβησαν το τελευταίο διάστημα στις σχέσεις και στις συνεργασίες σου. 
Η Αφροδίτη από την Παρθένο σε τρίγωνο με τον Ουρανό φέρνει ευχάριστες εξελίξεις στα οι-
κονομικά σου, όμως κάνεις και αγορές που εξανεμίζουν το περιεχόμενο του πορτοφολιού σου!

Ιχθύες (19 Φεβρουαρίου‐20 Μαρτίου) 
Αυτή η εβδομάδα φέρνει ευκαιρίες για εσωτερική ανανέωση και προσωπική 
ανάπτυξη, Ιχθύ. Ο Ερμής επιστρέφει σε ορθή φορά, επιτρέποντάς σου να 

αναδιοργανώσεις τις σκέψεις σου και να βρεις λύσεις σε επαγγελματικά και προσωπικά 
ζητήματα. Η Αφροδίτη από την Παρθένο σε τρίγωνο με τον Ουρανό προσφέρει άκρως 
ευχάριστες εκπλήξεις στα αισθηματικά σου ιδιαίτερα έχεις γεννηθεί 15-20 Μαρτίου!  
Κάποιος κρυφός πόθος εκπληρώνεται και ενδυναμώνεσαι ψυχολογικά!

ΘΕΑΤΡΟ 
Μια άλλη Θήβα,  
του Σέρχιο Μπλάνκο, στο Βεάκειο 
Η παράσταση «Μια άλλη Θήβα» συζητήθηκε ιδιαίτερα 
και λόγω των εξαιρετικών ερμηνειών των ηθοποιών, του 
Θάνου Λέκκα στον ρόλο του συγγραφέα και του Δημή‐
τρη Καπουράνη στον διπλό ρόλο Μαρτίν/Φεδερίκο. Ο 
Βαγγέλης Θεοδωρόπουλος ανέδειξε το πολυεπίπεδο 
αυτό έργο, με μια σκηνοθεσία που επαινέθηκε ιδιαίτε‐
ρα από την κριτική και το κοινό για τον εξαιρετικό ρυθ‐
μό και την υποβλητική της ατμόσφαιρα. 
Ένας συγγραφέας συναντά επί σειρά μηνών μέσα στη 
φυλακή έναν εικοσάχρονο πατροκτόνο, τον Μαρτίν. Σκο‐
πός του είναι να γράψει ένα έργο βασισμένο στην ιστο‐
ρία του νεαρού κρατούμενου, στον οποίο προτείνει να 
ερμηνεύσει τον εαυτό του στη θεατρική σκηνή. Όταν τε‐
λικά αυτό απαγορεύεται από το αρμόδιο υπουργείο, τον 
ρόλο αναλαμβάνει ο Φεδερίκο, ένας νεαρός ηθοποιός με 
τον οποίο δουλεύει ταυτόχρονα πλέον ο συγγραφέας. Εν‐
διαφέρον έχει ότι ο Σέρχιο Μπλάνκο θέλει να παίζονται 
οι δύο αυτοί ρόλοι από έναν ηθοποιό. 
INFO 
Ημερομηνία: Δευτέρα 02/09/2024, στις 21:00 
Τοποθεσία: Βεάκειο Θέατρο Πειραιά, Ηρακλείου 13, 
Πειραιάς 
Εισιτήρια: 18 € | 15 € μειωμένο (φοιτητών, ανέργων, 
πολυτέκνων, ΑμεΑ, 65+) 

 
Όρνιθες, του Αριστοφάνη,  
σε σκηνοθεσία Άρη Μπινιάρη στο  
Διεθνές Φεστιβάλ Πέτρας 2024 
Ο Αρης Μπινιάρης καταπιάνεται πρώτη φορά με την αρ‐
χαία κωμωδία και παρουσιάζει σε μια μεγάλη καλοκαι‐
ρινή περιοδεία τους “Όρνιθες” του Αριστοφάνη. Στην κο‐
ρυφαία αυτή κωμωδία, αν και η πλοκή είναι φανταστι‐
κή, η θεματική είναι αληθινή και ουσιώδης: οι «Όρνιθες» 
παρουσιάζουν μια καινούρια αρχή, η οποία πρέπει να γί‐
νει έξω από την ανθρώπινη κοινωνία, μακριά από τον κο‐
ρεσμό, την παρακμή και τη διαφθορά. Ο Οδυσσέας Πα‐

πασπηλιόπουλος και ο Γιώργος Χρυσοστόμου στους ρό‐
λους του Πεισθέταιρου και του Ευελπίδη, μαζί με μία πλει‐
άδα εξαιρετικών ηθοποιών: Μιχάλης Βαλάσογλου, Στέ‐
λιος Ιακωβίδης, Θανάσης Ισιδώρου, Τάσος Κορκός, Κώ‐
στας Κορωναίος, Σοφία Κουλέρα, Αυγουστίνος Κού‐
μουλος, Μαρία Κυρώζη, Ερρίκος Μηλιάρης, Μάριος Πα‐
ναγιώτου, Κυριάκος Σαλής, Αλεξία Σαπρανίδου, Κων‐
σταντίνα Τάκαλου, Ειρήνη Τσέλλου, θα προσπαθή‐
σουν να ιδρύσουν τη δική τους ιδανική πολιτεία στους 
αιθέρες μακριά από τους ανθρώπους. 
INFO 
Ημερομηνία: Παρασκευή 06/09, στις 21:00 
Τοποθεσία: Θέατρο Πέτρας, Μ. Μερκούρη, Πετρού‐
πολη 
Εισιτήρια: Από 20€ 

 

ΜΟΥΣΙΚΗ 
Καλοκαιρινό Πάρτυ Λαϊκό:  
Η Ηρώ Σαΐα στο 30ο Φεστιβάλ  
Παπάγου – Χολαργού 
Σε μια “πράσινη”, όμορφη τοποθεσία, το Κηποθέατρο Πα‐
πάγου, η Ηρώ Σαΐα επιστρατεύει όχι μόνο τη φωνή της 
αλλά και την τρέλα, τη χαρά και το συναίσθημά της, ώστε 
να μας χαρίσει μια αξέχαστη δροσερή καλοκαιρινή 
βραδιά. Με τραγούδια εξωτικά, τραγούδια για τη θά‐
λασσα αλλά και από το προσωπικό της ρεπερτόριο, τρα‐
γούδια σπουδαίων συνθετών και επιτυχίες των τελευ‐
ταίων δεκαετιών, ετοιμάζεται να προσφέρει μοναδικές 
ερμηνείες. Μαζί με μια παρέα σπουδαίων μουσικών ενώ‐
νονται και φτιάχνουν ένα πρόγραμμα με κέφι, εκπλήξεις 
και συναίσθημα! 

ΘΕΑΤΡΟ

ΣΙΝΕΜΑ

ΜΟΥΣΙΚH
ΤΕΧΝΗ KAI

Προτάσεις  
ψυχαγωγίας  
για όλα  
τα γούστα

Η ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗ ΑΤΖΕΝΤΑ ΤΗΣ ΕΒΔΟΜΑΔΑΣ
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INFO 
Ημερομηνία: Σάββατο 31/08, στις 21:00 
Τοποθεσία: Δημοτικό Κηποθέατρο Παπάγου, Κορυ‐
τσάς (6η στάση Παπάγου), Παπάγου 
Εισιτήρια: 15€ Προπώληση | 18€ Στο ταμείο 

Μίνως Μάτσας:  
Ο συνθέτης φέρνει ρεμπέτικο,  
fado, tango & blues στο Ηρώδειο 
Ο Μίνως Μάτσας θα παρουσιάσει στο Ηρώδειο μια συ‐
ναυλία με άσματα των πληγωμένων αγνών και αισθαν‐
τικών ψυχών, ενώνοντας το ρεμπέτικο τραγούδι με το 
Fado, το Tango και το Blues. συνθέτης αναφέρει σχετικά 
με τη συναυλία: Ο Μάνος  Χατζιδάκις είχε πει ‘Το ρεμπέ‐
τικο υπήρχε μόνον έναν καιρό που λειτουργούσε παρά‐
νομα σε απρόσιτες και απομακρυσμένες κρυψώνες, κά‐
που στα πέριξ. Ακόμα υπήρχε και όταν άρχιζε να εκφρά‐
ζει λειτουργικά, πάθη και βιώματα μεταπολεμικά μίας ανώ‐
νυμης, ζαλισμένης απ’ την καταστροφή, προδομένη μά‐
ζας, που ένιωθε την ανάγκη της ερωτικής επικοινωνίας 
και δεν μπορούσε, και την διάθεση να ξεφύγει από την 
πραγματικότητα της, και πάλι, δεν μπορούσε…”.  Με τον 
ίδιο τρόπο, το fado της Πορτογαλίας, το tango της Αρ‐
γεντινής και το blues της Αμερικής έχουν ρίζες στις κοι‐
νωνικές, πολιτικές και πολιτισμικές εμπειρίες των λαών 
τους και αναδείχθηκαν ως μέσο έκφρασης μέσα από την 
προσπάθεια των ανθρώπων να αντιμετωπίσουν τις προ‐
κλήσεις της ζωής. 
INFO 
Ημερομηνία: Δευτέρα 02/09, στις 21:00 
Τοποθεσία: Ωδείο Ηρώδου Αττικού, Διονυσίου Αρεο‐
παγίτου, Αθήνα 
Εισιτήρια: Από 30€ 

 

ΤΕΧΝΕΣ 
Μανόλης Κασιμάτης: Έκθεση με  
λήψεις από τους Παραολυμπιακούς 
Αγώνες του 2004 στο χώρο ΥπΟψΗ 
Στον χώρο για τη φωτογραφία ΥπΟψΗ, ο φωτοδημι‐
ουργός Μανόλης Κασιμάτης, επ’ευκαιρία των παραο‐
λυμπιακών αγώνων που ξεκίνησαν την Τετάρτη 28/8 στο 
Παρίσι, ανασύρει από το σεντούκι των φωτοαρχείων του 
μερικές ιδιαίτερες στιγμές από την εμπειρία που έζησε φω‐
τογραφίζοντας τους παραολυμπιακούς αγώνες πριν 20 
χρόνια, στην Αθήνα. 

INFO 
Ημερομηνία: 31/08/2024 
 Ώρες λειτουργίας: 19:00 – 22:00 
Τοποθεσία: ΥπΟψΗ, Θουκυδίδου 10, Περιστέρι 

 
Τάκης Βαρελάς & Ayse Yaltirim –  
Ανησυχούν τα πουλιά: Έκθεση στη Λα‑
ογραφική Στέγη Σαλαμίνας 
Οι ζωγράφοι Τάκης Βαρελάς και Ayse 
Yaltirim παρουσιάζουν τα έργα τους 
από τις ενότητες «Ανησυχούν τα 
πουλιά» και «Γυναίκες & Παιδιά» 
στη Λαογραφική Στέγη Σαλαμί‐
νας. Όλα τα έργα του Τάκη Βα‐
ρελά σχεδιάστηκαν in situ (εν 
θερμώ) παραμονές της έναρξης 
της εισβολής της Ρωσίας στην 
Ουκρανία, τον Ιανουάριο του 2022 
σε στρατσόχαρτο με κάρβουνο και 
ακουαρέλα. Οι φυσικές τους διαστάσεις 
είναι ως και 14cm X 21cm. Οι δύο ενότητες παρουσιά‐
στηκαν για πρώτη φορά τον Γενάρη του 2023 στο Ίλιον, 
στον Πολυχώρο «Μίκης Θεοδωράκης», από την ΕΕΔΥΕ, 
μαζί με έργα των Τούρκων ζωγράφων Ayse Yaltirim από 
την ενότητα «Γυναίκες & Παιδιά» και Ιρφάν Ερτέλ από την 
ενότητα «Μεταλλωρύχοι» με τα έργα του Τάκη Βαρελά 
από την ενότητα «Ανησυχούν τα πουλιά». 
Γεννημένη στο Kadıköy το 1936, η Ayşe Yaltırım μεγάλωσε 
σε μια οικογένεια που περιβάλλεται από πολλούς καλλι‐
τέχνες. Άρχισε να σπουδάζει κλασική ζωγραφική σε ηλι‐
κία 13 ετών με τη γιαγιά της, Celile Hanım, μια από τις πρώ‐
τες γυναίκες ζωγράφους της Τουρκίας. Ο θείος της ο με‐
γάλος Τούρκος ποιητής Ναζίμ Χικμέτ την ενθάρρυνε 
επίσης στη ζωγραφική. Άφησε ημιτελή την αρχαιολογι‐
κή της εκπαίδευση στο DTCF της Άγκυρας και αφιερώ‐
θηκε στη ζωγραφική. Οι πίνακές της, οι οποίοι είναι απο‐
τέλεσμα της γνώσης που έλαβε από την Celile Hanım, οι 
οποίες μετατράπηκαν σε συνθέσεις και μορφές από 
ελεύθερες γραμμές και ζωηρά χρώματα με την πάροδο του 
χρόνου. 
INFO 
Ημερομηνία: Έως 08/09/2024 
 Ώρες λειτουργίας: Καθημερινές: 20:00 – 22:30, Σάβ‐
βατο / Κυριακή: 10:30 – 13:30 & 20:00 – 22:00 
Τοποθεσία: Λαογραφική Στέγη Σαλαμίνας, Πολυχρό‐
νη Λεμπέση 32, Σαλαμίνα 
Είσοδος ελεύθερη 

 

ΣΙΝΕΜΑ 
Στοιχειωμένη Καρδιά: Ένα ερωτικό 
θρίλερ από τον Φερνάντο Τρουέμπα 
Σε ένα όμορφο, απομονωμένο νησί της Ελλάδας, η γοη‐
τευτική Άλεξ (Αΐντα Φολκ) πιάνει δουλειά ως σερβιτόρα 
σε ένα παραθαλάσσιο, μικρό εστιατόριο. Κερδίζει αμέσως 
την καρδιά του χαρισματικού Ενρίκο (Χουάν Πάμπλο Ου‐
ρέγκο), αλλά η ίδια ερωτεύεται τον αινιγματικό μάνατζερ 
του εστιατορίου, Μαξ (Ματ Ντίλον), έναν μοναχικό Αμε‐
ρικανό που εγκαταστάθηκε στο νησί πριν από δεκαετίες. 

Με το πέρασμα των εποχών, η σεξουαλική ένταση κλι‐
μακώνεται. Καθώς οι τουρίστες πάνε κι έρχονται, ο Ενρίκο 
ανακαλύπτει ανησυχητικά στοιχεία για το σκοτεινό και 
μυστηριώδες παρελθόν του Μαξ. Τυφλωμένη από έρω‐
τα, η Άλεξ επιλέγει να αγνοήσει τα σημάδια και η ιστορία 
αρχίζει σταδιακά να παρεκτρέπεται σε μια τρομαχτική 
μάχη για επιβίωση. 
INFO 
Σκηνοθεσία: Φερνάντο Τρουέμπα 
Σενάριο: Ράιλεντ Γκραντ, Φερνάντο Τρουέμπα 
Πρωταγωνιστούν: Ματ Ντίλον, Αΐντα Φολκ, 
Χουάν Πάμπλο Ουρέγκο 
Στους κινηματογράφους από την Tanweer 
 
Ανατομία Ενός Εγκλήματος:  
Η ταινία του Ότο Πρέμινγκερ σε  

ψηφιακά αποκατεστημένη έκδοση 4Κ 
Η αριστουργηματική ταινία Ανατομία Ενός Εγκλήματος 
σε σκηνοθεσία του θρυλικού Ότο Πρέμινγκερ, επέστρε‐
ψε θριαμβευτικά στη μεγάλη οθόνη! 65 χρόνια μετά την 
πρώτη του προβολή, η Summer Classics δίνει την ευκαι‐
ρία στο ελληνικό κοινό να απολαύσει ξανά αυτό το αξε‐
πέραστο δικαστικό θρίλερ σε ψηφιακά αποκατεστημέ‐
νη έκδοση 4Κ. Ο Τζέιμς Στιούαρτ δίνει μία από τις καλύ‐
τερες ερμηνείες της καριέρας του, ενσαρκώνοντας τον δι‐
κηγόρο Πολ Μπίγκλερ ο οποίος αναλαμβάνει την υπε‐
ράσπιση ενός άντρα που κατηγορείται για τη δολοφονία 
του φερόμενου ως βιαστή της συζύγου του, σε μια ιστο‐
ρία εμπνευσμένη από αληθινά γεγονότα. Η ταινία, που ξε‐
χώρισε για την τολμηρή της προσέγγιση σε θέματα 
όπως η βία, η σεξουαλική κακοποίηση και η ηθική δι‐
καιοσύνη, ήταν υποψήφια για επτά βραβεία Όσκαρ 
συμπεριλαμβανομένων των Όσκαρ Καλύτερης Ταινίας, 
Καλύτερου Σκηνοθέτη και Καλύτερου Α’ Ανδρικού Ρόλου, 
ενώ το 2012 επιλέχθηκε από τη Βιβλιοθήκη του Κογκρέσου 
ως μέρος του Εθνικού Μητρώου Κινηματογράφου για την 
πολιτιστική, ιστορική και αισθητική της σημασία. 
INFO 
Σκηνοθεσία: Ότο Πρέμινγκερ 
Σενάριο: Γουέντελ Μέις (από το ομώνυμο μυθιστόρη‐
μα του Ρόμπερτ Τράβερ) 
Πρωταγωνιστούν: Τζέιμς Στιούαρτ, Λι Ρέμικ, Μπεν 
Γκαζάρα, Τζορτζ Σι Σκοτ 
Προβάλλεται, μεταξύ άλλων, στον θερινό κινημα‑
τογράφο “Αμίκο” (Επιδαύρου & Ανδρούτσου 20, Χα‑
λάνδρι) 
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«Ο Μικρός Πρίγκιπας» του 
Αντουάν ντε Σαιντ‑Εξυπε‑
ρύ από τη Θεατρική 
Σκηνή του «Φώτη Σπύ‑
ρου» και τη μικτή συμ‑
περιληπτική θεατρι‑
κή ομάδα, έρχεται 
την Κυριακή 1 Σε‑
πτεμβρίου στο θέα‑
τρο «Αλίκη Βουγιου‑
κλάκη», με ώρα έναρ‑
ξης τις 20:45, στο πλαί‑
σιο του 35ου Φεστιβάλ 

Βριλησσίων. 
 
α έσοδα της παράστα‐
σης θα διατεθούν στον 
Δήμο Βριλησσίων για τις 
ανάγκες των συμπολι‐
τών μας που επλήγησαν 

από την πυρκαγιά της 12ης Αυ‐
γούστου”, όπως αναφέρεται 
στη σχετική ανακοίνωση. 

Λίγα λόγια για  
την παράσταση 
Ο αφηγητής πέφτει με το αεροπλάνο του, 
όπου έχει πάθει βλάβη στην έρημο. Εκεί συ‐
ναντά ένα ασυνήθιστο παιδί το μικρό Πρίγ‐
κιπα. Γνωρίζονται και γίνονται φίλοι.  
Ο αφηγητής μαθαίνει πολλά για τον και‐
νούργιο του φίλο. Ο μικρός Πρίγκιπας σιγά 
σιγά του διηγείται την επίσκεψη του σε άλ‐
λους πλανήτες όπου υπάρχουν διάφοροι πε‐
ρίεργοι… ματαιόδοξοι , επιχειρηματίες ,βα‐
σιλιάδες , σταθμάρχες κ.α.  
Η παράσταση ακολουθεί την παιδική φαν‐
τασία, την αφήνει ελεύθερη , συνεργάζεται 
μαζί της για να γελάσει το παιδί , να δια‐
σκεδάσει και κυρίως να μάθει αυτά που ο 
μικρός Πρίγκιπας έμαθε από τα ταξίδια του, 
για τη ζωή, την φιλία, τον άνθρωπο ,τις 
ομορφιές της ζωής που οι μεγάλοι δεν μπο‐
ρούν να αντιληφθούν. Πράγματα χρήσιμα 
για πάντα και αλήθειες που πολλές φορές 
δεν λέγονται παρά μόνο από ένα παιδί. 
 
ΣΥΝΤΕΛΕΣΤΕΣ 

• Σκηνοθεσία: Φώτης Σπύρος 
• Κείμενα: Παύλος Μάτεσης 

• Συμπεριληπτική προσέγγιση:  
Τάνια Χαροκόπου 
• Μουσική: Επιλογή από  
κλασικά ακούσματα 
• Σκηνικά‐ κοστούμια: Valentino Valasis 
• Κίνηση: Σεσίλ Μικρούτσικου 
• Αrt Direction: Νίκος Σταυρόπουλος 
• Τεχνικός Υπεύθυνος:  
Γιάννης Μπούσδρος 
• Καλλιτεχνική Διεύθυνση:  
Φώτης Σπύρος 
Στο έργο πρωταγωνιστεί ένας ηθοποιός 
με κινητικά προβλήματα. 

 
Παίζουν οι ηθοποιοί: Δημήτρης Σιγάλας, 
Γιώργος Παππάς, Στέλλα Μπονάτσου, Αλέ‐
ξανδρος Παππάς, Εύα Μπούρα, Στέλλα 
Διακάτου, Φώτης Σπύρου.  
Τιμή εισιτηρίων: Γενική είσοδος 10 ευρώ. 
Τα έσοδα θα διατεθούν στον Δήμο Βρι‐
λησσίων για τους πυρόπληκτους. 
 
Ώρα έναρξης: 20:45 
Θέατρο «ΑΛΙΚΗ ΒΟΥΓΙΟΥΚΛΑΚΗ» 
Μεταμ. Σωτήρος  
& Υψηλάντου, Άνω Βριλήσσια 
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ΜΕD I A   

Εφημερίδες και sites στην Αττική

Τώρα έχουν την επιλογή
Οι έξυπνες επιχειρήσεις γνωρίζουν…  

Από την αρχαιότητα είναι γνωστό 
«Πολλά σπέρνεις, πολλά θερίζεις»

ο θερινό σινεμά του Δήμου Λυκό‐
βρυσης – Πεύκης, το οποίο αγαπή‐
θηκε από μικρούς και μεγάλους, 

επιστρέφει για μία και μόνο βραδιά, στο προ‐
αύλιο του 1ου Λυκείου Πεύκης, το Σάββατο 
7 Σεπτεμβρίου στις 20:30 (είσοδος ελεύθε‐
ρη) με την ταινία κινουμένων σχεδίων «Εν‐
κάντο: Ένας Κόσμος Μαγικός». 
Η ταινία έχει την «υπογραφή» της Disney και 
υπόσχεται ένα ταξίδι γεμάτο φαντασία, πε‐
ριπέτεια, χαρά και συγκίνηση. 
«Λίγες ημέρες πριν χτυπήσει το πρώτο κου‐
δούνι στα σχολεία, τα παιδιά θα έχουν την ευ‐
καιρία να απολαύσουν μία ακόμη αγαπημέ‐
νη ταινία στο θερινό μας σινεμά στο 1ο Λύ‐

κειο Πεύκης. Λέμε αντίο στο καλοκαίρι και 
κοιτάμε μπροστά για ένα φθινόπωρο γεμά‐
το Πολιτισμό για όλους στον Δήμο Λυκό‐
βρυσης – Πεύκης», δηλώνει ο δήμαρχος. 
 
Λίγα λόγια για την ταινία 
Μια ευτυχισμένη, ασυνήθιστη οικογένεια 
ζει κρυμμένη στα βουνά της Κολομβίας, σε 
ένα μαγικό σπίτι, ευρισκόμενο σε ένα φαν‐
ταστικό μέρος που λέγεται Ενκάντο.  
Όλα τα παιδιά στην οικογένεια έχουν ένα μα‐
γικό χάρισμα εκτός από ένα, τη Μίραμπελ. 
Όταν η μαγεία της οικογένειας βρεθεί σε κίν‐
δυνο, η Μιραμπέλ θα αποδειχθεί η μόνη σα‐
νίδα σωτηρίας. 

Το θερινό σινεμά επιστρέφει  
στο προαύλιο του 1ο Λυκείου Πεύκης

T

ΓΙΑ ΜΙΑ ΒΡΑΔΙΑ ΑΦΙΕΡΩΜΕΝΗ ΣΤΑ ΠΑΙΔΙΑ

Τα έσοδα της παράστασης θα διατεθούν στον Δήμο για τις ανάγκες των πυρόπληκτων

“Ο ΜΙΚΡΟΣ ΠΡΙΓΚΙΠΑΣ” ΣΤΑ ΒΡΙΛHΣΣΙΑ

“Τ
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κτός αυτού, έχει εργαστεί ως καθηγήτρια 
θεατρικής αγωγής στην δημόσια και ιδιω‐
τική εκπαίδευση, ενώ έχει σχεδιάσει το 
πρόγραμμα σπουδών PYP ARTS όλων των 
τάξεων του Δημοτικού. Επίσης, στο βιο‐

γραφικό της βρίσκουμε την οργάνωση σεμινα‐
ρίων για εφήβους και εκπαιδευτικούς, αλλά και τον 
συντονισμό προγραμμάτων θεατρικού παιχνιδιού. 
Παράλληλα, έχει σκηνοθετήσει παραστάσεις για παι‐
διά και εφήβους, όπως και την Πανεπιστημιακή 
Ομάδας Τμήματος Ιταλικής γλώσσας και Φιλολο‐
γίας του Πανεπιστημίου Αθηνών, καθώς και τη θε‐
ατρική ομάδα του Δήμου Καρύστου‐Μαρμαρίου. 
Με όχημα την αγάπη της για το παιδικό και εφηβικό 
θέατρο, η Αθανασία Καλογιάννη (γνωστή και ως “η 
κυρία Φαντασία” στους μαθητές ολούθε, όπως 
μας λέει), έχει στόχο να περάσει στα παιδιά αυτό της 
το πάθος για τη θεατρική τέχνη, είτε τα ίδια την ακο‐
λουθήσουν αργότερα επαγγελματικά είτε όχι. 
Σε μια συνέντευξη στην οποία διακρίνεται καθαρά 
η αφοσίωσή της στην τέχνη της υποκριτικής αλλά 
και της σκηνοθεσίας, η κα Καλογιάννη αναφέρεται, 
μεταξύ άλλων, στη δική της πορεία, στη σημασία της 
ειλικρίνειας απέναντι στα παιδιά, στη γοητεία που 
της ασκεί η σκηνοθεσία αλλά και στις παλιές εκ‐
δόσεις βιβλίων με τα σκληρά εξώφυλλα, που εξα‐
κολουθούν να της κλέβουν την καρδιά. 
 
Πότε και πώς πήρατε την απόφαση να γίνε‑
τε ηθοποιός; 

Από πολύ μικρή ήθελα να ασχοληθώ με το θέατρο, 
συγκεκριμένα ασχολούμουν με τη θεατρική ομάδα 
του σχολείου μου στην Καρδίτσα όπου μεγάλωσα. 
Από μόνο του αυτό σιγά‐σιγά πήρε τον δρόμο του, 
καθώς μπήκα στη διαδικασία μέσα από διάφορα πο‐
λιτιστικά δρώμενα που γίνονταν στην πόλη μου να 
ψαχτώ πάνω στο αντικείμενο.  
Στα 18 μου πέρασα στο Τμήμα Θεατρικών Σπουδών, 
ενώ αργότερα έκανα μεταπτυχιακό πάνω στο Θέ‐
ατρο, τη Σκηνοθεσία και τη Δραματολογία. Συνεπώς, 
όλο το φάσμα των σπουδών μου αφορά την υπο‐
κριτική. Έζησα, κιόλας, στην επαρχία, όπου λαμ‐
βάνουν χώρα πολύ λίγες πολιτιστικές δράσεις, 
επομένως ήθελα να αλλάξει αυτό. 

Έχετε ασχοληθεί κατά κόρον με το παιδικό 
και εφηβικό θέατρο. Ποια η γοητεία του σε 
σχέση με το θέατρο που απευθύνεται στο ενή‑
λικο κοινό; 

Η αλήθεια είναι πως δεν είχα προγραμματίσει να 
ασχοληθώ με το παιδικό και το εφηβικό θέατρο, πε‐
ρισσότερο ο δρόμος μου πηγαία με οδήγησε σε αυτά. 
Ξέρετε, πολλές φορές μας επιλέγουν τα πράγματα, 
δεν τα επιλέγουμε οι ίδιοι. Επειδή έτσι κι αλλιώς εί‐
μαι εκπαιδευτικός σε δημόσια και ιδιωτικά σχολεία, 
όπου από παλιότερα ερχόμουν σε επαφή με τα παι‐
διά και τους έκανα θεατρική αγωγή και θεατρικό 
παιχνίδι, βρήκα την αφορμή προκειμένου να με‐
ταφέρω μετέπειτα αυτό το κομμάτι και πάνω στη 
σκηνή, ως ηθοποιός πλέον. Θεωρώ ότι δεν υπάρχει 
σημαντική διαφορά ανάμεσα στο παιδικό και σε 
εκείνο των ενηλίκων. Σημασία έχει η παράσταση, 
κατ’ εμέ. Δεν υφίσταται για μένα αυτό που λέμε 
“κάνω παιδικό θέατρο”. Η γραμμή που δουλεύον‐
ται και τα δύο είναι ακριβώς η ίδια. Αν εκφράζεσαι, 
δεν έχει σημασία σε ποιο κοινό ηλικιακά απευθύ‐
νεσαι, πάντα βέβαια σε ένα λογικό πλαίσιο. Το βα‐
σικότερο συστατικό πάντως για μια καλή παρά‐
σταση είναι η αλήθεια. Επίσης, προσωπικά με εν‐
διαφέρει πάρα πολύ το γεγονός ότι γίνονται δια‐
σκευές από κλασικά έργα, συνεπώς μιλάμε για ένα 
οικογενειακό θέατρο, γιατί μαζί με τα παιδιά τους 
παρακολουθούν και οι ενήλικες τις παραστάσεις. Τα 
παιδιά, πάντως, είναι το πιο απαιτητικό κοινό! Δεν 
κρύβουν τα συναισθήματά τους. Αν τους αρέσει 
κάτι, θα το φωνάξουν, θα το εκδηλώσουν, όπως θα 
κάνουν και αν δεν αντίστοιχα δεν τους αρέσει 
αυτό που βλέπουν. 
 

 Εκτός από την υποκριτική, έχετε ασχοληθεί 
και με τη σκηνοθεσία, σκηνοθετώντας παι‑
δικές ταινίες. Πώς είναι αυτή η εμπειρία; 
Ποια η θεμελιώδης διαφορά υποκριτικής με 
σκηνοθεσία για εσάς; 

Το κομμάτι της σκηνοθεσίας έχει μια άλλη οπτική, 
καθώς φαντάζεσαι εσύ το έργο έτσι όπως θέλεις να 
το αποδώσεις. Μέσω της σκηνοθεσίας, ο καθένας 
εκφράζει με έναν τρόπο αυτά που θέλει να πει, κι 
εμένα με ενδιέφερε πάρα πολύ αυτό, να φαντάζο‐

ΑΘΑΝΑΣΙΑ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗ

Η Αθανασία Καλογιάννη γεννήθηκε και μεγάλωσε στην Καρδίτσα, από όπου ξεκίνησε 
την πορεία της στο θέατρο. Με σπουδές θεατρολογίας, όπως επίσης και σπουδές  

πάνω στο παγκόσμιο θέατρο (δραματολογία και πράξη), εργάστηκε ως ηθοποιός για 
αρκετά χρόνια.  Έκανε σεμινάρια υποκριτικής και σκηνοθεσίας Performing  Art Sum‑

mer School σε ευρωπαϊκά πρόγραμμα υποκριτικής – σκηνοθεσίας και μουσικής.

“ΑΝ ΕΚΦΡΑΖΕΣΑΙ, 
ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΣΗΜΑΣΙΑ 
ΣΕ ΠΟΙΕΣ ΗΛΙΚΙΕΣ 
ΑΠΕΥΘΥΝΕΣΑΙ”

μαι δηλαδή μια εικόνα και κατόπιν να την υλοποιώ. 
Έχει τη δική της γοητεία αυτή η ενασχόληση. Στην 
υποκριτική, από την άλλη, υπάρχει μια καθοδήγηση 
από κάποιον σκηνοθέτη, ενώ όσον αφορά τη 
σκηνοθεσία, εκεί παίζει ρόλο η δύναμη της φαν‐
τασίας. Ως εκπαιδευτικός στη δημόσια εκπαίδευ‐
ση, στα παιδιά παρουσιάζομαι ως “κυρία Φαντα‐
σία”, για να γίνεται το μάθημα πιο εύκολο και δια‐
δραστικό. Επειδή έχω περάσει από πολλά σχολεία, 
όταν με συναντούν στον δρόμο μαθητές μου με φω‐
νάζουν “κυρία Φαντασία, κυρία Φαντασία!” (γέλια). 
 
Ποιο το κριτήριο για  
τα έργα που ανεβάζετε; 

Οι επιλογές μου προέρχονται σίγουρα πάντα από 
αυτά που αγαπώ εγώ, από τα βιβλία που είχα στη 
βιβλιοθήκη μου και διάβαζα μικρή. Έχω μεγαλώ‐
σει με τα λογοτεχνικά έργα της Ζωρζ Σαρή και της 
Πηνελόπης Δέλτα, μεταξύ άλλων, οπότε αντλώ το 
υλικό μου και από εκεί. Η παγκόσμια δραματολο‐
γία, επίσης, έχει εξαιρετικά, διαχρονικά κείμενα, που 
αγγίζουν ακόμα και τα παιδιά. Διασκευάζοντας και 
ανεβάζοντας εγώ τέτοια έργα, βάζω τα παιδιά στη 
διαδικασία να αγοράσουν το βιβλίο.  
Έχουμε πια όλοι “βουτήξει” μες στις οθόνες κι έχου‐
με χάσει την επαφή με τις σελίδες ή το να σημει‐
ώνουμε πάνω σε ένα βιβλίο, ας πούμε. Έχω κιόλας 
ορισμένες παλιές εκδόσεις, με τα σκληρόδετα 
εξώφυλλα, που είναι καταπληκτικά. Για να κατα‐
λήξω, οι επιλογές μου έχουν σίγουρα στοιχεία από 
προσωπικά μου αναγνώσματα της βιβλιοθήκης του 
δωματίου μου. 

E

Ποια θεωρείτε τη μεγαλύτερη “μαγεία” της εκπαίδευσης; 
Είναι τόσο όμορφο και γλυκό να δείχνεις στα παιδιά τι σημαίνει τέχνη και θέ‐
ατρο, και να μπορείς έστω και αυτά τα λίγα πράγματα που τους λες εσύ να 
τα κάνεις να αγαπήσουν την τέχνη του θεάτρου. Μέσω του μαθήματος της θε‐
ατρικής αγωγής δεν θα ωθήσεις όλα τα παιδιά, φυσικά, να γίνουν ηθοποιοί, 
αλλά θα τους εμφυσήσεις την αγάπη για τις τέχνες και τον πολιτισμό. Επίσης, 
θα μάθουν να δουλεύουν πάνω στο κομμάτι των συναισθημάτων και της αυ‐
τοεκτίμησης. Οι τέχνες βοηθούν, κατά τη γνώμη μου, τα παιδιά να γίνουν οι 
πολίτες του μέλλοντος με όλα τα απαραίτητα εφόδια. 



Τ: 210 2710769 
akpress.adv@gmail.com 

ΕΙΔΙΚΕΣ  
ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ 

 καλύτερες τιμές
ΕΞΑΙΡΕΤΙΚH  

ΠΟΙΟΤΗΤΑ
ΣΤΙΣ

ΜΟΥΣΑΜΑΣ 
ΚΑMΒΑΣ 
ΑΥΤΟΚΟΛΛΗΤΑ 

Ψηφιακή εκτύπωση  
υψηλής ανάλυσης (1440 dpi) 

• σε μουσαμά (EU) ή  
σε χυτό μουσαμά (550γρ. EU)  

• σε απλό χαρτί (160 γρ.)  ή  
σε glossy χαρτί (240 γρ.)  

• σε αυτοκόλλητο εξωτερικής χρήσης  
•  σε αυτοκόλλητο με πλαστικοποίηση  
• Αυτοκόλλητα κοπτικά γράμματα βινυλίου  

(βασικά χρώματα) με ταινία μεταφοράς  
• σε δίχτυ (mesh)  
• σε one way vision  
• σε backlit (film/μουσαμά)  
• σε πολυπροπυλένιο (ppc)  
• σε καμβά  
• με ραφή και μπουντούζια  
• επικολλημένο σε μαγνήτη  
• επικολλημένο σε forex 3mm  
• επικολλημένο σε forex 5mm  
• επικολλημένο σε kapamount 10mm 
• κατευθείαν σε plexiglass 3mm  


